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دبیر مجمع تشخیص در دیدار عضو کمیته مرکزی حزب حاکم چین:

ایران و چین با سند همکاری ۲۵ ساله 
در بهترین وضعیت تعاملات قرار دارند

اراده ایران و لیبی برای توسعه مناسبات 
دوجانبه

2

اوجی: اختصاص سهمیه بنزین به 
تاکسی های اینترنتی در دستور کار 

3دولت است

وزیر فرهنگ: نیروی انسانی وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی در آستانه یک 

تحول جدی است
6

زارع پور: حفظ امنیت و حریم خصوصی 

کاربران خط قرمز ما  است

آمریکا: بخشی از وجوه ایران در 
بانک های عراق به عمان انتقال داده 

می شود

2

نیروهای پیمانکاری شهرداری تهران 

ساماندهی می شوند

4

مدیرروستا: قلعه نویی برای 
جوانگرایی به زمان نیاز دارد

10

استان  تهران 5

عملیات اجرایی طرح تامین و انتقال آب 

کشاورزی شهرستان قدس آغاز شد

ــتان  ــاورزی اس ــاد کش ــازمان جه ــاک س ــر آب و خ  مدی
تهــران از آغــاز عملیــات اجرایــی طــرح تامیــن و انتقــال 

ــر داد. ــدس خب ــتان ق ــاورزی در شهرس آب کش
12 2

2

دبیر شورای عالی امنیت ملی در دیدار دستیار ویژه  رییس جمهور برزیل :

ایران به دنبال گسترش روابط با کشورهای 
مستقل از جمله برزیل است

ــک  ــراز خرســندی از ســفر ی ــا اب ــی ب ــر خارجــه لیب  وزی
ــران،  ــه ته ــال ب ــس از ۱۷ س ــی پ ــه لیبای ــی رتب مقام عال
ایــن ســفر را بیانگــر اراده دو کشــور بــرای گســترش روابط 

دانســت.

بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون   
کشاورزی  درصد محصولات  اینکه ۸۰ 
تولید  داخل  در  کشور  نیاز  مورد 
تامین ۲۰ درصد  برای  می شود، گفت: 
مابقی نیاز کشور سالیانه به طور متوسط 
بین ۱۰ تا ۱۵ میلیارد دلار ارز از کشور 

خارج می شود.
نکویی« در مراسم  »سیدمجتبی خیام 
از  حمایت  طرح  نامه  تفاهم  امضای 
ارتقای  و  پایه  دانش  نوآور،  طرح های 
و  سبز  زنجیره  های  طرح  وری  بهره 
با  شیلات(   - )کشاورزی  برکت  آبی 
بنیاد  مدیرعامل  ترکمانه«  »محمد 
برکت زیرمجموعه ستاد اجرایی فرمان 
امام )ره( افزود: در حال حاضر سالیانه 
محصول  تن  میلیون   ۱۲۵ نزدیک به 
تولید  کشور  داخل  در  کشاورزی 
این  باید   ۱۴۳۰ سال  برای  و  می شود 
به  جمعیت،  رشد  با  متناسب  میزان 
که  برسد  تن  میلیون   ۱۸۰ تا   ۱۷۵
به معنای ۵۰ تا ۵۵ میلیون تن افزایش 

تولید است.
و  آموزش  تحقیقات،  سازمان  رییس 
است:  معتقد  )تات(  کشاورزی  ترویج 
و  بسیج  را  کشور  ظرفیت  همه  اگر 
امنیت  تحقق  برای  را  لازم  الزامات 
و  تامین  قابلیت  کنیم،  فراهم  غذایی 
تولید محصولات راهبردی و استراتژیک 

را در داخل کشور به خوبی داریم.
وی با بیان اینکه محدودیت های منابع 
در  غذایی  امنیت  ارزش  امروزه  تولید 
کشور و جهان را دو چندان کرده است، 
بارها  انقلاب  معظم  رهبر  تصریح کرد: 
امنیت غذایی را از موضوعات درجه یک 
ایشان  انتظار  و  اند  کرده  عنوان  کشور 
با  مختلف  های  دستگاه  که  است  این 

جدیت در این حوزه ورود کنند.
دهه  دو  یکی  در  گفت:  نکویی  خیام 
از  ما  کشور  در  بارش  میانگین  اخیر 
۲۵۰ میلیمتر به ۲۲۰ میلیمتر رسیده 
نشان  را  میلیمتر کاهش  است که ۳۰ 
خشکسالی ها،  آن  بر  علاوه  دهد.  می 
آبی  اقلیم و محدودیت منابع  تغییرات 
هم به محدودیت های تولید اضافه شده 
غلبه  راهبرد  مهمترین  بنابراین  است؛ 
بهره  افزایش  ارتقای  ها  چالش  براین 

وری در کشاورزی است.
بهره   افزایش  در  انقلاب  افزود:  وی 
وری از مسیر علم و فناوری می گذرد، 
و  علم  رسوخ  ضریب  بتوان  هرچقدر 
دانش را افزایش داد می توان برچالش 
از  نه فقط  این راستا  ها غلبه کرد، در 
ظرفیت های بخش تحقیقات کشاورزی 
بلکه باید از ظرفیت نهادهای حاکمیتی 
اجرایی  ستاد  برکت  بنیاد  همچون 
فرمان امام )ره( و حتی ظرفیت دانش 
سایر کشورها و نهادهای بین المللی هم 

استفاده شود.
معاون وزیر جهاد کشاورزی بر این باور 
است که اگر بتوان از ظرفیت  های بنیاد 
سازمان  های  فعالیت  کنار  در  برکت 
چشمگیری  تحول  گرفت،  بهره  تات 
خواهد  ایجاد  کشاورزی  تولیدات  در 
شد و یکی از اقدامات بنیاد برکت ارائه 
نمونه  و  ور  بهره   مزارع  به  تسهیلات 

است.
به گفته وی، اکنون ۱۰۰ مزرعه نوآور 

در کشور وجود دارد.
اینکه  به  اشاره  با  مسوول  مقام  این 
دولت  کشاورزی  تحقیقات  سازمان 
پس  را  کشت  الگوی  اجرای  سیزدهم 
کرد،  عملیاتی  کشور  در  سال   ۵۱ از 
از  بخشی  می تواند  برکت  بنیاد  گفت: 
نمونه  عنوان  به  را  کشت  الگوی  طرح 
به  کند؛  اجرایی  کشور  استان های  در 
طوری که اگر ما می خواهیم کشاورزان 
الگوی کشت  نظر طرح  مورد  محصول 
را تولید کنند، باید با ایجاد مزیت ها و 
مشوق هایی این کار را عملیاتی کنیم 
این  های  کمک  نیازمند  امر  این  که 

بنیاد است.
به گفته وی، درحال حاضر کشت برنج 
می شود،  انجام  کشور  استان   ۱۱ در 
درحالی که با توجه به محدودیت منابع 
آبی امکان کشت در سه استان شمالی 
تسهیلات  ارائه  وبا  دارد  وجود  کشور 
می توان کشاورزان را به کشت های غیر 

کشت برنج ترغیب کرد.
با  همچنین  ادامه داد:  نکویی  خیام 
میانگین  می توان  وری  بهره  ارتقای 
زیرا  داد،  افزایش  را  محصول  برداشت 
هکتار  هر  در  میانگین  به طور  اکنون 

می شود  انجام  گندم  برداشت  تن   ۴.۳
برسد.  تن   ۵.۳ به  میزان  این  باید  که 
مصرف  گندم  بر  علاوه  صورت  این  در 
می توانیم  صنعت،  و  صنف  خانگی، 
بخشی از مازاد محصول را صادر کنیم.

انقلاب  پیروزی  از  پس  اضافه کرد:  وی 
واحد  در  عملکرد  افزایش  اسلامی، 
است  داشته  افزایش  درصد   ۶۰ سطح 
که با فعالیت های به زراعی و به نژادی 
می توانیم این رقم را افزایش بدهیم؛ به 
طور مثال سال گذشته در استان البرز 
تن   ۱۴.۷ به  ما  عملکرد  هکتار  هر  در 
این  و  بود  توجهی  قابل  رسید که رقم 
می  ممکن  برکت  بنیاد  کمک  با  مهم 

شود.
معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: اگر 
مسیر فعلی را در بخش کشاورزی ادامه 
بدهیم با توجه به محدودیت منابع آبی 

باید از سطح زیرکشت بکاهیم.
سازمان  اعلام  طبق  اینکه  بیان  وی  با 
محصولات  قیمت   ۲۰۵۰ سال  تا  فائو 
برابر  سه  تا   ۲ جهان  در  کشاورزی 
این  در  افزود:  یافت،  خواهد  افزایش 
زمینه باید از همه ظرفیت های داخل 
برای  حاکمیتی  های  نهاده  و  کشور 
و  و کیفی  بعُد کمّی  در  تولید  افزایش 

ثبات بازار بهره بگیریم.
رییس سازمان تات اظهار داشت: اکنون 
میزان تولید محصولات شیلاتی کشور 
با  توان  می  که  است  تن  میلیون   ۱.۳
کمک بنیاد برکت این میزان را افزایش 

داد.
بنیاد  مدیرعامل  ترکمانه«  »محمد 
)ره(  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  برکت 

حال  در  های  طرح   به  مراسم  این  در 
گفت:  و  کرد  اشاره  بنیاد  این  اجرای 
برای افزایش بهره  وری در این طرح ها 
تحقیقات،  سازمان  حمایت های   به 
داریم  نیاز  کشاورزی  ترویج  و  آموزش 
این  دانش  و  علمی  ظرفیت های  از  تا 

سازمان استفاده کنیم.
مناسبی  تسهیلات  اینکه  بیان  با  وی 
از  ارائه به طرح های معرفی شده  برای 
می شود،  داده  تحقیقات  سازمان  سوی 
و  نمونه  طرح  تعدادی  تا  داد  پیشنهاد 
موفق که با بنیاد برکت انجام می شود، 
بین  در  تا  شود  معرفی  استان ها  در 

کشاورزان مقبولیت پیدا کند.
تفاهم  مراسم  این  در  ایرنا،  گزارش  به 
از  حمایت  طرح  عنوان  تحت  ای  نامه 
ارتقای  و  پایه  دانش  نوآور،  های  طرح 
بهره وری طرح های زنجیره سبز و آبی 
برکت )کشاورزی - شیلات( به امضای 
تا  رسید  برکت  بنیاد  و  تات  سازمان 
همکاری های علمی، آموزشی، ترویجی 
طرح های  اجرای  برای  پژوهشی  و 

کشاورزی توسعه یابد.
بر اساس این تفاهم نامه، مقرر شد دو 
طرف در حوزه تولید نهال و بذر، کشت 
پروتئین  تولید  و  علوفه   گلخانه ، کشت 
مورد نیاز دام و طیور از منابع جایگزین، 
و  کشت  روغنی،  های  دانه  کشت 
فراوری گیاهان دارویی، پرورش طیور، 
و  وری  بهره  ارتقای  آبزیان،  پرورش 
محورهای  در  ارزش  زنجیره  تکمیل 
های  سیستم  سموم،  اشیاء،  )اینترنت 
کشاورزی(  اقتصاد  و  آبیاری  نوین 

همکاری  کنند.

معاون وزیر جهاد کشاورزی: ۸۰ درصد محصولات 
کشاورزی در داخل کشور تولید می شود

یکپارچگی  دفتر  سرپرست   
کشاورزی  اراضی  بهره وری  و 
سازمان امور اراضی کشور گفت: 
امسال  می شود  بینی  پیش 
و  تجمیع  پایلوت  طرح   ۴۴۸
با  کشاورزی  اراضی  یکپارچگی 
شهرستان  "هر  محوری  هدف 

یک پایلوت" تهیه و اجرا شود.
جهاد  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
درویش  »روح الله  کشاورزی،  
 ۳۱۶ تاکنون  افزود:  خضری« 
یکپارچگی  و  تجمیع  پایلوت 
مساحت  به  کشاورزی  اراضی 
 ۲۵ سوی  از  هکتار  هزار   ۱۶۳
سازمان  به  و  تهیه  کشور  استان 
شده  اعلام  کشور  اراضی  امور 

است.
یکپارچگی  دفتر  سرپرست 
کشاورزی  اراضی  بهره وری  و 
سازمان امور اراضی کشور اظهار 
استان  هفت  منتظریم  داشت: 
خود  پایلوت  طرح های  نیز  دیگر 
را نهایی و به سازمان امور اراضی 

کشور معرفی کنند.
اراضی  تجمیع  و  یکپارچگی  وی 
کشاورزی را از سیاست های کلی 
اولویت دار  برنامه های  و  نظام 
کشاورزی  جهاد  وزارت  و  دولت 
عنوان و تصریح کرد: یکپارچگی 
با  کشاورزی  اراضی  تجمیع  و 
تولید   و  بهره وری   افزایش  هدف 
ضریب  افزایش  سطح،  واحد  در 
مکانیزاسیون  ، حفظ منابع تولید، 
اجرای  و  تولید  کردن  اقتصادی 

الگوی کشت اجرا می شود.
یکپارچگی  خضری  درویش 
را  کشاورزی  اراضی  تجمیع  و 
امور  سازمان  اصلی  وظایف  از 

گفت:  و  دانست  کشور  اراضی 
ابتدای ۱۴۰۲  تا  از سال ۱۳۸۵ 
هکتار  هزار   ۱۳ به  نزدیک 
اراضی  یکپارچگی  و  تجمیع 
شده  انجام  کشور  در  کشاورزی 

که رقم پایینی است.
اجرای  که  این  بیان  با  وی 
یکپارچگی  و  تجمیع  طرح های 
اراضی کشاورزی نیاز به حمایت ، 
ذی ربط،  نهادهای  هماهنگی 
مستندسازی،  فرهنگ سازی، 
کارهای  و  ترویجی  اقدامات 
داشت:  اظهار  دارد ،  میدانی 
لرستان،  مانند  استان هایی 
زنجان، قزوین و خراسان رضوی 
یکپارچگی  و  تجمیع  بیشترین 
انجام  را  کشاورزی  اراضی 

داده اند.
یکپارچگی  دفتر  سرپرست 
کشاورزی  اراضی  بهره وری  و 
سازمان امور اراضی کشور درباره 
یکپارچگی  و  تجمیع  مشوق های 
اراضی کشاورزی توضیح داد: در 
شدن  خرد  از  جلوگیری  قانون 
در  مشوق  دو  کشاورزی  اراضی 
آن  از  یکی  که  شده  گرفته  نظر 

مربوط به وزارت جهاد کشاورزی 
و مشوق دیگر در حوزه سازمان 
ثبت اسناد و املاک کشور است.

از  بخش  آن  داد:  ادامه  وی 
فرآیند تجمیع اراضی که ماهیت 
حقوقی و ثبتی دارد از ماده )۴( 
قانون ثبت تبعیت می کند و این 
نظیر  مشوق هایی  شامل  موارد 
مالیات  و  عوارض  معافیت های 
ثبت  سازمان  توسط  و  است 

اسناد و املاک صادر می شود.
بسته های  داشت:  اظهار  وی 
کشاورزی  جهاد  وزارت  تشویقی 
برای یکپارچگی و تجمیع اراضی 
نوین  سامانه های  اجرای  شامل 
به  است  فشار  تحت  آبیاری 
اراضی  تجمیع  اگر  که  طوری 
سهامی  شرکت های  قالب  در 
یا  و  صنعت  و  کشت  زراعی، 
تعاونی تولید صورت گیرد ، ۱۰۰ 
توسط  آن  هزینه های  درصد 
در  اما  می شود،  پرداخت  دولت 
شرایط عادی ۸۵ درصد هزینه ها 
آورده  مابقی  و  دولت  سوی  از 

کشاورز خواهد بود.
یکپارچگی  دفتر  سرپرست 

کشاورزی  اراضی  بهره وری  و 
با  کشور  اراضی  امور  سازمان 
بیان اینکه مشوق ها برای تجمیع 
کشاورزی  اراضی  یکپارچگی  و 
مانند  تولید  نهاده های  حوزه  در 
کود، سم و بذر نیز به کشاورزان 
تعلق می گیرد، تصریح کرد: برای 
تشویق کشاورزان، بخشی از کود 
با یارانه های ویژه توزیع می شود.

داد:  ادامه  خضری  درویش 
توزیع بذرهای اصلاح شده میان 
طرح های  در  که  کشاورزانی 
اراضی  یکپارچگی  و  تجمیع 
دیگر  از  می کنند  مشارکت 

مشوق ها به شمار می رود.
تسهیلات  ارایه  به  همچنین  وی 
توسط  نوبت  از  خارج  یارانه دار 
کرد  اشاره  نیز  عامل  بانک های 
به  کشاورزی  بانک  گفت:  و 
کارگروه  اعضای  از  یکی  عنوان 
تجمیع  و  یکپارچگی  ملی 
است  موظف  کشاورزی،  اراضی 
تسهیلات یارانه دار خارج از نوبت 
و با دوره بازپرداخت بلندمدت به 
ارایه  ویژه  اولویت  با  کشاورزان 

دهد.

سرپرست دفتر یکپارچگی و بهره وری اراضی سازمان امور اراضی کشور پیش بینی کرد:

اجرای ۴۴۸ طرح پایلوت تجمیع و یکپارچگی اراضی 
کشاورزی در سال جاری



سیاسی
خبر

دبیر شورای عالی امنیت ملی در دیدار دستیار ویژه  رییس جمهور برزیل:

ایران به دنبال گسترش روابط با 

کشورهای مستقل از جمله برزیل است

 دبیر شورای عالی امنیت ملی گفت: روابط همه جانبه با برزیل با توجه 
به سیاست اصولی جمهوری اسلامی ایران در تعمیق و گسترش روابط 
با کشورهای مستقل، از جایگاه ویژه و مهمی در سیاست خارجی ایران 

برخوردار است.
ویژه   آموریم دستیار  ایرنا، سلسلو  به گزارش حوزه سیاست خارجی 
داسیلوا رییس جمهور برزیل پیش از ظهر امروز با علی اکبر احمدیان 
دو  روابط  پیرامون  و  دیدار  ملی کشورمان  امنیت  عالی  دبیر شورای 
جانبه و موضوعات مورد اهتمام مشترک دو کشور گفت وگو و تبادل 

نظر کرد.
در این دیدار که در آفریقای جنوبی و در حاشیه نشست کشورهای 
طولانی  سابقه  به  اشاره  با  احمدیان  شد،  انجام  بریکس  دوستدار 
مناسبات میان ایران و برزیل از آن به عنوان سرمایه ای ارزشمند برای 

پیشبرد و توسعه مناسبات در زمینه  های مختلف یاد کرد.
به سیاست  توجه  با  گفت:  ملی کشورمان  امنیت  عالی  دبیر شورای 
اصولی جمهوری اسلامی ایران در تعمیق و گسترش روابط با کشورهای 
مستقل روابط همه جانبه با برزیل از جایگاه ویژه و مهمی در سیاست 

خارجی ایران برخوردار است.
مناسبات  توسعه  ویژه  به  ها  حوزه  همه  در  روابط  ارتقاء  احمدیان، 
اقتصادی در حوزه کشاورزی و افزایش تبادل تجاری با محوریت بخش 
خصوصی را مورد تاکید قرار داد و اظهار امیدواری کرد :با پیوستن هر 
چه سریعتر جمهوری اسلامی ایران به گروه بریکس این مناسبات بیش 

از پیش ارتقاء یابد.
ایران شریک قابل اعتمادی برای گسترش مناسبات اقتصادی در غرب 

آسیا است
سلسلو آموریم دستیار ویژه  داسیلوا رییس جمهور برزیل نیز در این 
بین  مهم  موضوعات  در  کشور  دو  اشتراکات  بر  تاکید  ضمن  دیدار 
و عملیاتی  تجاری  مبادلات  افزایش  برای  را  برازیلیا  آمادگی  المللی، 

کردن توافقات فیمابین اعلام کرد.
وی با بیان اینکه، ایران شریک قابل اعتمادی برای گسترش مناسبات 
توسعه  برای  برزیل  آمادگی  است،  آسیا  غرب  منطقه  در  اقتصادی 
و  فناوری  حوزه های  جمله  از  مختلف  های  بخش  در  همکاری ها 

کشاورزی را اعلام کرد.
برجسته گروه  نقش  به  اشاره  دیدار ضمن  این  در  طرفین همچنین 
بر حمایت  الملل  بین  نظام  در  گرایی  تقویت چندجانبه  در  بریکس 
متقابل دو کشور از مواضع یکدیگر در مجامع بین المللی تاکید کردند.

امیر آشتیانی مطرح کرد؛

افزایش چند برابری محدوده دفاع 

دریایی ایران با موشک ابومهدی
ویژگی های  به  اشاره  با  مسلح  نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر   
موشک کروز ابومهدی، گفت:  این سامانه محدوده دفاع دریایی ما 

را نسبت به گذشته چندین برابر افزایش خواهد داد.
به گزارش خبرنگار دفاعی ایرنا، امیر محمدرضا آشتیانی وزیر دفاع 
و پشتیبانی نیروهای مسلح در آیین الحاق سامانه سلاح موشکی 
ابومهدی به نیروی دریایی ارتش و نیروی  بلند  کروز دریایی برد 
دریایی سپاه، گفت: در راستای دکترین دفاعی جمهوری اسلامی 
ایران و ارتقای توان موشکی و پدافندی، امروز مراسم الحاق سامانه 
کروز برد بلند ابومهدی را شاهد هستیم که این سامانه، یک سامانه 

راهبردی است و می توانیم بگوییم که همتا ندارد.
وی با بیان اینکه این سامانه دارای ویژگی های خاصی است، ادامه 
این  کیلومتری   ۱۰۰۰ برد  خاص  ویژگی های  این  جمله  از  داد: 
موشک محدوده دفاع دریایی ما را نسبت به گذشته چندین برابر 

افزایش خواهد داد و نکته بسیار مهمی است.
تصریح  ابومهدی،  ویژگی های موشک  به سایر  اشاره  با  دفاع  وزیر 
نقطه زنی،  به  می توان  سامانه  این  دیگر  مهم  ویژگی های  از  کرد: 
قدرت تخریب بسیار بالا و عبور از عوارض جغرافیایی و پرواز در 
ارتفاع پست، قابلیت مقابله با جنگ الکترونیک دشمن، رادارگریزی 
و بهره بردن از هوش مصنوعی در نرم افزار طراحی مسیر پروازی 

است.
امیر آشتیانی گفت: ما با تولید انبوه موشک ابومهدی قادر خواهیم 
بود تا از عمق خاک مقدس جمهوری اسلامی ایران و اماکن کاملًا 
پنهان و با حداکثر سرعت عملیاتی شدن به اهداف متحرک دریایی 
دشمن شلیک کنیم و ناوها، ناوچه ها و ناوشکن های دشمن را به 

طور کامل منهدم و نابود کنیم.
دست  به  اصل  در  که  است  بالایی  بسیار  توان  این  افزود:  وی 
متخصصان و دانشمندان کوشا و فعال وزارت دفاع، صنعت دفاعی، 
همکاری ستاد کل نیروهای مسلح و نیروهای دریایی ارتش و سپاه 
و جوانان غیرتمند ما در شرکت های دانش بنیان و دانشگاه ها به ثمر 
رسید و قطعاً در ارتقای توان رزم نقش بسیار مهمی خواهد داشت.

وزیر دفاع در پایان تاکید کرد: ما در پشتیبانی از نیروهای مسلح 
همواره به نوآوری و بومی سازی فکر کرده و آن را دنبال می کنیم. 
توانمندی هایی که ما به دنبال آن هستیم در مسیر صلح و  قطعاً 
منطقه  در  امنیت  و  ثبات  ضامن  قطعاً  و  است  برادری  و  دوستی 

خواهد شد.

در  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  دبیر 
حاکم  حزب  مرکزی  کمیته  عضو  با  دیدار 
دو  تعاملات  و  مناسبات  ارتقای  بر  چین 
و  ایران  امروز  گفت:  و  کرد  تاکید  کشور 
با وجود سند همکاری راهبردی ۲۵  چین 
ساله، در بهترین وضعیت تعاملات و روابط با 

یکدیگر قرار دارند.
محمدباقر  ایرنا،  سیاسی  گروه  گزارش  به 
ذوالقدر در دیدار با چن گانگ که در راس 
یک هیات به ایران سفر کرده است، ضمن 
خوش آمدگویی ابراز امیدواری کرد که این 
هیات سفر خوب و مفیدی به ایران داشته 

باشند.
و  شواهد  اساس  بر  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
اسناد تاریخی، سابقه روابط دو تمدن ایران و 
چین بیش از ۲۲۰۰ سال است، به سفرهای 
متقابل هیات هایی از مجمع و حزب حاکم 
چین اشاره کرد و افزود: گفت: این تعاملات 
می تواند، روابط دو کشور را تحکیم بخشد.

به  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  دبیر 
و  تشخیص  مجمع  روابط  سالگرد  دهمین 
حزب حاکم چین اشاره کرد و افزود: سفر 
اخیر هیات عالی رتبه مجمع به چین از ارتقا 
حکایت  کشور  دو  های  همکاری  توسعه  و 
بین  وزیر  سفر  و  هیات  این  و حضور  دارد 
آینده  در  چین  کمونیست  حزب  الملل 
نزدیک به ایران نیز می تواند در توسعه روابط 

دو کشور موثر باشد.
از  باید  که  داریم  اعتقاد  اینکه  بیان  با  وی 
بهره  بین  ما  فی  روابط  دهه  یک  تجارب 
توسعه  نهاد،  دو  این  تعاملات  تا  گرفت 
یابد، به سفر اخیر هیاتی از اعضای مجمع 
تشخیص به چین گفت: در این سفر روی 
»حکمرانی«  و  توسعه«  »الگوی  شناخت 
در  کشور  دو  تجارب  از  استفاده  و  چین 
که  شد  تاکید  »حکمرانی«  و  »توسعه« 

مستلزم پیگیری است.
دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام بر ایفای 
نقش موثر جمهوری اسلامی ایران در طرح 
»یک جاده – یک کمربند« و ابتکار »توسعه 

جهانی« چین تاکید کرد.
تجارب دو  تبادل  به  این دیدار  ذوالقدر در 
کشور در موضوعاتی از جمله مبارزه با فساد، 
فقرزدایی، مقابله با یکجانبه گرایی آمریکا و 
راهکارهای مقابله با تحریم ها اشاره کرد و 
اظهار داشت: تاکید داریم این موضوعات در 
دستور کار مشترک قرار گیرد و پژوهشکده 
ها و اندیشکده های دو نهاد همکاری های 

خود را در این زمینه ها ارتقا بخشند.
صورت  های  ریزی  برنامه  به  اشاره  با  وی 
از  یکی  میان  خواهرخواندگی  برای  گرفته 
چینگهای  استان  با  کشورمان  های  استان 
چین افزود: این کار می تواند استعدادها و 
ظرفیت های استان ها را در دو کشور به هم 
پیوند دهد و به توسعه و تعمیق روابط دو 

کشور بیش از پیش منجر شود.
حزب  مرکزی  کمیته  عضو  گانگ  چن 
ابزار  با  دیدار  این  در  نیز  چین  کمونیست 
این  گفت:  کشورمان  به  سفر  از  خرسندی 
ام  داشته  ایران  به  که  است  سفری  اولین 
و مهمان نوازی و آثار و تمدن درخشان و 
جالب  همراهانم  و  من  برای  ایران،  دیرینه 

توجه بوده است.

در  تشخیص  مجمع  از  هیاتی  سفر  به  وی 
سال ۲۰۱۸ میلادی به چین و دیدار اعضای 
این هیات از استان چینگهای اشاره کرد و 
گفت: در این استان، باستان شناسان سکه 
ای تاریخی مربوط به سلسله ساسانی یافته 
آثار تاریخی مربوط به قرن  این  اند. کشف 
دیرینه  روابط  نشان دهنده  هشتم میلادی 
چین و ایران و تبادلات جاده ابریشم است. 
البته در پنجاه سال گذشته روابط کشورهای 
عبور  زیادی  های  چالش  از  چین  و  ایران 
کرده و امروز هر دو طرف بر توسعه و تعمیق 

روابط تاکید دارند.
عضو کمیته حزب حاکم چین اظهار داشت: 
ارضی  تمامیت  از  ایران  قاطعانه  از حمایت 
چین تشکر و قدردانی می کنم و چین نیز 
از حق حاکمیت ملی ایران همواره حمایت 

کرده است.
برابر  در  چین  موضع  به  اشاره  با  گانگ، 
سیاست یک جانبه گرایی در نظام جهانی 
مناسبات  داریم  آمادگی  ما  کرد:  تصریح 
تجاری خود را با ایران گسترش دهیم و از 
در سازمان همکاری  ایران  عضویت رسمی 
سازمان  در  ایران  حضور  و  شانگهای  های 

و  گفت وگو  فرایند  از  و  استقبال  بریکس 
عربستان  و  ایران  میان  دیپلماتیک  روابط 
و توسعه مناسبات تجاری میان کشورهای 

همسایه و ملل آسیایی حمایت می کنیم.
در  خود  مدیریتی  سوابق  به  اشاره  با  وی 
در  دبیری  مسئولیت  و  چین  استان  چهار 
مدیران،  داشت:  اظهار  چینگهای  استان 
تلاش  چینگهای  استان  تجار  و  صنعتگران 
دارند که نقش و جایگاهی ویژه در توسعه 

ایران داشته باشند.
تاکید  چین  حاکم  حزب  کمیته  عضو 
بین  وزارت  و  کمونیست  حزب  برای  کرد: 
الملل این حزب، روابط با مجمع تشخیص 
برخوردار  بالایی  اهمیت  از  نظام  مصلحت 
اشاره کردید  نیز موضوعاتی که  ما  و  است 
و به دلیل اهمیت فوق العاده آنها، پیگیری 

خواهیم کرد.
دانش جعفری عضو مجمع، مجیدی رئیس 
پژوهشکده تحقیقات راهبردی، نظامی پور 
رئیس کمیسیون سیاسی، امنیتی، دفاعی و 
تعداد دیگری از مسئولان دبیرخانه مجمع 

در این دیدار حضور داشتند.

دبیر مجمع تشخیص در دیدار عضو کمیته مرکزی حزب حاکم چین:

ایران و چین با سند همکاری ۲۵ ساله در 
بهترین وضعیت تعاملات قرار دارند

خبر

آمریکا: بخشی از وجوه ایران در 
بانک های عراق به عمان انتقال 

داده می شود

 متیو میلر سخنگوی وزارت خارجه آمریکا اعلام کرد: بخشی از وجوه 
)پول های( ایران در بانک های عراق به عمان انتقال داده می شود.

به گزارش خبرنگار ایرنا، متیو میلر )مت میلر( سخنگوی وزارت امور 
خارجه آمریکا روز دوشنبه به وقت محلی در نشستی در واشنگتن در 
پاسخ به سوالی درباره نقش عمان و قطر در بازپرداخت بدهی های 
ایران از سوی عراق افزود: می توانم علاقه مندی و تمایل عمان برای 
دریافت بخشی از این پول ایران را تایید کنم و ما انتظار داریم این 

انتقال انجام شود.
سخنگوی وزارت خارجه آمریکا مدعی شد: ما معتقدیم این یک گام 
مهم برای خروج این پول از عراق است زیرا ایران از این پول به عنوان 

یک اهرم علیه کشور همسایه خود استفاده می کند.
میلر اضافه کرد: بنابراین این پول در عمان نگهداری خواهد شد اما 
محدودیت های عراق بر این پول در عمان نیز اعمال خواهد شد. از این 
پول تنها در اهداف غیر تحریمی و بشر دوستانه می شود استفاده کرد 

و هر انتقالی باید از سوی وزارت خزانه داری آمریکا تایید شود.
پیش از این، سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا ۲۸ تیرماه معافیت 
تحریمی جدید عراق برای پرداخت بهای برق وارداتی از ایران را تایید 
و اعلام کرد که واشنگتن برای بیستمین بار این معافیت برق را تجدید 

کرده است.
به گزارش ایرنا، مت میلر درباره معافیت جدید تحریمی ۱۲۰ روز به 
عراق گفت: معافیت برق عراق را برای بیستمین بار تجدید کردیم و 
دوباره به این کشور اجازه دادیم که برای پرداخت بهای واردات برق به 
حساب های محدود ایران در بانک تجارت عراق اقدام کند.  اما تفاوت 
این معافیت این است که پول سپرده شده در حساب بانکی محدود 
عراق می تواند به حساب های مشخص بانک های ثالث با دسترسی 

محدود منتقل شود.
سخنگوی وزارت خارجه آمریکا در عین حال گفت: سایر شرایط مانند 
گذشته است، مبنی بر اینکه پول سپرده شده تنها برای فعالیت های 
انتقال پول )تراکنشی( که از  غیر تحریمی قابل استفاده است و هر 
سوی وزارت خزانه داری تایید می شود. تحریم های آمریکا علیه ایران 
همچنان اجرا می شوند. ما همچنان در حال بررسی پیشنهاد عراق، 
گاز در مقابل نفت هستیم و از استقلال عراق در زمینه انرژی حمایت 

می کنیم.
روزنامه آمریکایی وال استریت در همین روز  اعلام کرد که واشنگتن 
۱۴ بانک عراقی را به اتهام انجام معاملات دلاری با ایران تحریم کرده 

است.
به گزارش ایرنا، روزنامه آمریکایی وال استریت ژورنال به نقل از مقامات 
آمریکایی گزارش داد که واشنگتن ۱۴ بانک عراقی را به اتهام انجام 

معاملات دلاری با ایران تحریم کرده است.
این گزارش می افزاید، این تحریم ها که توسط وزارت خزانه داری و 
بانک مرکزی آمریکا در نیویورک اعمال شده، بخشی از تلاش گسترده 

ایالات متحده برای جلوگیری از ارسال ارز دلار به ایران است.
وال استریت ژورنال نوشته است که هدف از این ممنوعیت، جلوگیری 
از انتقال دلار آمریکا به ایران و برخی دیگر از کشورهای تحریم شده 

خاورمیانه است.
پیشتر »احمد موسی العبادی« سخنگوی وزارت برق عراق در این باره 
به شبکه روسیا الیوم گفته بود که »وزارت برق تمام بدهی های عراق به 

ایران را برای واردات گاز پرداخت کرده است«.
وی گفته بود که این بدهی ها در یک صندوق اعتباری به بانک تجارت 
عراق پرداخت شده اما این بانک به دلیل تحریم های آمریکا در انتقال 

آن به دولت ایران با مشکل مواجه است.
عراق از یک مشکل بزرگ در تامین برق رنج می برد و برق در بسیاری 
درجه   ۵۰ به  هوا  دمای  که  تابستان  در  ویژه  به  عراق  شهرهای  از 

می رسد، به طور شبه دائمی قطع می شود.
پیشتر اوایل اسفند ماه گذشته، وزیران نفت ایران و عراق درباره افزایش 
صادرات گاز ایران به عراق و پرداخت بدهی گاز این کشور به ایران 

مذاکره کرده بودند.
عراق، سالانه به ۳۴ هزار مگاوات برق نیاز دارد این در حالی است که 
هر سال یک هزار و ۵۰۰ مگاوات نیز به این احتیاج افزوده می شود. 
افزود.  خواهد  خود  تولید  ظرفیت  به  مگاوات  هزار   ۴ امسال  عراق 
طریق  از  مگاوات  و ۵۰۰  هزار   ۷ تولید  برای  قراردادهایی  همچنین 

انرژی خورشیدی امضا کرده است.

اراده ایران و لیبی برای توسعه 
مناسبات دوجانبه

 وزیر خارجه لیبی با ابراز خرسندی از سفر یک مقام عالی رتبه لیبایی 
برای  کشور  دو  اراده  بیانگر  را  سفر  این  تهران،  به  سال  از ۱۷  پس 

گسترش روابط دانست.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی ایرنا، حسین امیرعبداللهیان، وزیر 
امور خارجه کشورمان بعد از ظهر امروز با نجلاء منقوش، وزیر امور 
به  طرفین  علاقه  مورد  موضوعات  درخصوص  و  دیدار  لیبی  خارجه 

گفتگو و تبادل نظر پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن ابراز خرسندی از برقراری امنیت و 
ثبات در کشور لیبی، آمادگی جمهوری اسلامی ایران را برای گسترش 
اعلام  کشور  این  بازسازی  به  کمک  و  لیبی  دوست،  کشور  با  روابط 

داشت.  
رئیس دستگاه دیپلماسی در ادامه با تشریح جایگاه واقعی زن در ایران، 
از سیاسیت های دوگانه غرب و بهره برداری سیاسی از موضوع حقوق 

زنان انتقاد کرد.
و  سوئد  آمیز  اهانت  اقدام  دیدار  این  در  همچنین  امیرعبداللهیان 
دانمارک در خصوص قرآن کریم را محکوم کرد و همبستگی و اتحاد 
کشورهای اسلامی در سطح جهان در این زمینه را بسیار با اهمیت 

دانست.
وزیر امور خارجه لیبی نیز در این دیدار با ابراز خرسندی از سفر به 
تهران، بعد از گذشت قریب به ۱۷ سال از سفر یک مقام عالی رتبه 
لیبیایی به کشورمان، اظهار داشت: این سفر بیانگر اراده دو کشور در 

جهت توسعه مناسبات فیمابین است.  
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در نشست شورای  عالی ایرانیان خارج از کشور؛

رئیس جمهور: مسائل ایرانیان خارج از کشور در سایر قوا دنبال شود
و  مشکل  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
دغدغه هر یک از ایرانیان خارج از کشور 
گفت:  باشد،  ما  دغدغه  و  مساله  باید 
از  خارج  ایرانیان  عالی  شورای   دبیرخانه 
کشور وظیفه دارد با توجه به عوامل مؤثر 
در حفظ هویت ایرانیان، مسائل این بخش 
از جمعیت ایران بزرگ و عزیز را در سایر 

قوا نیز دنبال کرده و به نتیجه برساند.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، آیت 
چهارشنبه  روز  رئیسی  ابراهیم  سید  الله 
در نشست شورای  عالی ایرانیان خارج از 
کشور، استفاده از ظرفیت هموطنان مقیم 
خارج از کشور را مهم دانست و با تاکید 
بر رسیدگی جدی به مشکلات مربوط به 
همچنین  و  کنسولی  موضوعات  و  تردد 
به  ایرانیان  بازگشت  برای  برنامه ریزی 
وطن، دبیرخانه این شورا را به تسریع در 
اتخاذ تدابیر لازم برای تسهیل مسائل آنان 

مکلف کرد.
قدردانی  ضمن  همچنین  جمهور  رئیس 
دانستن  ناکافی  با  انجام شده،  کارهای  از 
اقدامات به عمل آمده برای حل مشکلات 
کار  ضرورت  بر  کشور،  از  خارج  ایرانیان 
جهادی و تحولی برای رفع موانع موجود 

در این مسیر تأکید کرد.
تدوین  در  دولت  تلاش  رئیسی  الله  آیت 
تدابیر  امتداد  در  وحدت آفرین،  بسته 
رهبر معظم انقلاب در عفو گسترده سال 
بدون  مراجعت  برای  بسترسازی  و  قبل 

مصداقی  را  کشور  به  ایرانیان  دغدغه 
خواند  مردمی  دولت  تحولی  رویکرد  از 
در  اسلامی  جمهوری  نمایندگی های  و 
شبانه روزی  به خدمت  را  کشور  از  خارج 
به هموطنان و ایجاد گشایش در گره های 

اداری و اجرایی آنان فراخواند.
نخبگان  ویژه  به   ایرانیان  جمهور،  رئیس 
در  اسلامی  ایران  انسانی  سرمایه های  را 
و  رسانه ها  از  و  دانست  مرزها  از  خارج 

ظرفیت های  خواست  ملی  رسانه  به ویژه 
جایگاه  و  فناور  و  پیشرفته  ایران  بزرگ 
برای  خاصه  را  کشور  فناوری  و  علمی 
از  کمتری  شناخت  که  ایرانیان  از  نسلی 
ظرفیت های کشور دارند، بیش از گذشته 

به تصویر بکشند.
و  مشکل  اینکه  بیان  با  رئیسی  الله  آیت 
دغدغه هر یک از ایرانیان خارج از کشور 
گفت:  باشد،  ما  دغدغه  و  مسئله  باید 

از  خارج  ایرانیان  شورای عالی  دبیرخانه 
کشور وظیفه دارد با توجه به عوامل مؤثر 
در حفظ هویت ایرانیان، مسائل این بخش 
از جمعیت ایران بزرگ و عزیز را در سایر 

قوا نیز دنبال کرده و به نتیجه برساند.
در ابتدای این جلسه وزیر امور خارجه و 
کشور  از  خارج  ایرانیان  دبیر شورای عالی 
گزارشی از اقدامات انجام شده ارائه کردند.

اسلامی: صنعت هسته ای به سمت تولید ۲۰ هزار مگاوات برق در حرکت است
طبق  گفت:  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس   
برنامه ای که مصوب شده و اخیرا هم مورد 
تاکید قاطع رهبر انقلاب قرار گرفته است، 
به سقف ۲۰  را  برق  تولید  تلاش می شود 

هزار مگاوات برسانیم.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی ایرنا، 
حاشیه  در  چهارشنبه  روز  اسلامی  محمد 
از  یکی  اظهارداشت:  دولت  هیات  نشست 
که  بوده  این  ما  دستاوردهای  مهمترین 
تولید  زرد  کیک  هم  فسفات  از  توانستیم 
کنیم تا به منابع پرتوزا که اورانیوم باشد، 

اضافه شود.
همکاران  گذشته  ماه  اینکه  بیان  با  وی 
رساندند،  نتیجه  به  هم  را  توریم  ما 
از  بتوانیم  ما  اینکه  برای  همچنین  گفت: 
مواد  از  که  مقیاس  کوچک  راکتورهای 
پرتو زا به نام توریم و سدیم مذاب استفاده 

در  تحقیقات  کنیم  بهره برداری  کند  می 
نتیجه  به  ماه  این  در  را  سوخت  خصوص 

رساندیم.
رئیس سازمان انرژی اتمی تصریح کرد: در 
سال های گذشته فقط یک نیروگاه برنامه 
ریزی و اجرایی شده بود که همان نیروگاه 
طور  به  مگاوات   ۱۰۲۰ که  است  بوشهر 
پیوسته در ساعت برق تولید می کند و تا 
کنون هم ۵۹ میلیون کیلووات ساعت برق 

به شبکه تزریق کرده است.
اسلامی افزود: ما به سمت تولید ۲۰ هزار 
مگاوات در حرکت هستیم و مردم بدانند 
باید هدف گذاری مشخص شده را  که ما 
و  فراز  به  باتوجه  ولی  کردیم  می  دنبال 
هسته  صنعت  مسیر  در  که  هایی  نشیب 
ای بوده است، این موضوع کمی به تاخیر 

افتاده است.

امیدواریم  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
برنامه ای که مصوب شده و اخیرا هم مورد 
تاکید قاطع مقام معظم رهبری قرار گرفته 
پیش  بیشتری  و  بهتر  سرعت  با  را  است 
هزار   ۲۰ سقف  به  را  برق  تولید  و  ببریم 
مگاوات برسانیم. رئیس سازمان انرژی اتمی 
اظهار داشت: ایران و آژانس تعامل پیوسته 

و پایدار دارند؛ روابط ما با آژانس براساس 
بیانیه اسفندماه با گروسی بر مبنای پادمان 
و ان.پی.تی است. اسلامی افزود: در مورد ۲ 
مکان باقی مانده مدارک و مستندات را به 
آژانس ارسال کردیم، اگر مورد پذیرش واقع 
نشود روشنگری خواهیم کرد و مدارک و 

مستندات بیشتری ارایه خواهیم کرد.



انرژی
اخبار

اعلام آمادگی یک شرکت روسی برای 
همکاری دوجانبه با صنعت برق ایران

رئیس پژوهشگاه نیرو گفت: صنعت برق ایران و روسیه ظرفیت های 
فراوان  پتانسیل های  و  دارند  مشترک  همکاری های  برای  بسیاری 
این  برای  را  فضا  ایران،  برق  صنعت  حوزه  صنعتی  و  فناورانه 

همکاری های مشترک مهیا می کند.
نشست  در  پور«  عمید  »مجید  نیرو،  پژوهشگاه  از  ایرنا  گزارش  به 
با مدیران ارشد شرکت بهره برداری و نظارت بر شبکه برق روسیه 
)روستی( که با حضور تعدادی از مدیران ارشد وزارت نیرو و توانیر 
برق  صنعت  توانمندی  به  شد،  برگزار  نیرو  پژوهشگاه  میزبانی  به 
خاطرنشان کرد:  و  اشاره  موجود  فناوری های  صدور  برای  کشور 
به  علاقه مند  نیرو  وزارت  تحقیقاتی  مرکز  به عنوان  نیرو  پژوهشگاه 

همکاری مشترک با این شرکت است.
با  همکاری  و  بومی سازی  دپارتمان  مدیر  اوسینتسو«  »کریل 
سرپرست  و  )روستی(  روسیه  برق  شبکه  تجهیزات  تولیدکنندگان 
تیم مذاکره کننده، به آمادگی این شرکت برای همکاری دوجانبه با 
صنعت برق ایران درباره ارتباط شبکه برق ایران با روسیه، خطوط 
انتقال فشار بالا تا سطح ولتاژ ۷۶۵ کیلوولت، آزمایشگاه های فشار 

قوی و طراحی خازن های سری اشاره کرد.
آغاز  برای  هماهنگی  کارگروه  تشکیل  خواستار  باره  این  در  وی 

همکاری های دوجانبه شد.
و  امکانات  از  که  بازدیدهایی  در  داشت:  اظهار  اوسینتسو 
تجهیزات  و  قطعات  تولید  کارخانه ها  و  دانشی  توانمندی های 
صنعت برق در ایران داشتیم، هر لحظه شاهد یک کشف مثبت از 

توانمندی ایران در این زمینه ها بودیم.
در  که  روسی  تولیدکنندگان  گفت:  روسیه  برق  صنعت  فعال  این 
تولیدکنندگان  از  قرار دارند، می توانند موارد بسیاری  حوزه مشابه 

ایرانی بیاموزند.
وی ادامه داد: ۹۰ درصد مجموعه شبکه انتقال و توزیع برق روسیه 
است  روستی  تحقیقات  مرکز  بهره برداری  و  نظارت  کنترل،  تحت 
که یکی از بزرگ ترین شرکت های انتقال و توزیع برق جهان است.

انتقال  و  توزیع  شبکه  وسعت  خاطرنشان کرد:  اوسینتسو  کریل 
روسیه که توسط شرکت روستی تحت کنترل، نظارت و بهره برداری 
است، نیازمند قطعات و تجهیزات است، بر همین اساس علاقه مند 
به همکاری با مراکز تحقیقاتی و شرکت های تولیدکننده تجهیزات 

و قطعات در کشور ایران هستیم.
عمق  به  بازدیدها  در  گفت:  روسی  اعزامی  هیات  ارشد  مقام 
تقریباً  که  ایران  برق  صنعت  تجهیزات  بومی سازی  و  مکانیزه شدن 
نوبه خود  به  این  بردیم که  پی  است،  به عدد ۱۰۰ درصد رسیده 
نشان دهنده همکاری موفق بخش دولتی و خصوصی و بخش های 
باعث  بوده که  این حیطه  ایرانی در  پژوهشی شرکت های  و  علمی 

این عمق از کیفیت شده است.

تامین منابع پایدار برای بازار سرمایه 
توسط صندوق های بازنشستگی تکمیلی

مزیت های  اصلی ترین  از  یکی  گفت:  سرمایه  بازار  کارشناس  یک 
که  است  این  صندوق  مدیر  برای  تکمیلی  بازنشستگی  صندوق های 
یکسری منابع پایدار قابل برنامه ریزی را برای مدیر فراهم می کند تا بتواند 
این نوع صندوق ها  بلندمدت تری نسبت به سرمایه گذاری  با استراتژی 

وقت و زمان گذاشته و سرمایه گذاری کند.
به گزارش ایرنا از سازمان بورس، »میثم فدایی« با بیان اینکه یکی از 
مسائلی که اکنون جامعه بازنشسته کشور با آن درگیر است، بحث مزایای 
مستمری است که پس از بازنشسته شدن باید آن را دریافت کنند، اعلام 
کرد: یکی از کارهای بسیار خوب و قابل توجهی که سازمان بورس اخیرا 

انجام داده، طراحی مدل صندوق های بازنشستگی تکمیلی است.
به گفته وی؛ این صندوق ها در کنار صندوق های بازنشستگی اجباری 
که در حال حاضر وجود دارد می تواند به عنوان یک دریافتی مستمر و 

مکملی باشد که پس از بازنشستگی بسیار پرُکاربرد است.
فدایی عنوان کرد: ساختار این صندوق به نحوی است که درصدی را 
خود فرد و درصدی را هم کارفرما پرداخت کرده و در حوزه صندوق های 
سهامی و اوراق درآمد ثابت و همچنین صندوق های طلا سرمایه گذاری 

می شود.
نوع  این  که  روندی  به  توجه  با  داد:  ادامه  بازار سرمایه  کارشناس  این 
دارایی ها در بلندمدت دارند، می توانند به عنوان یک مستمری قابل قبولی 

باشند.
نوع صندوق ها  این  از اصلی ترین مزیت های  وی خاطرنشان کرد: یکی 
برای مدیر صندوق این است که یکسری منابع پایدار قابل برنامه ریزی 
را برای مدیر فراهم می کند تا بتواند با استراتژی بلندمدت تری نسبت به 
سرمایه گذاری این نوع صندوق ها وقت و زمان گذاشته و سرمایه گذاری 

کند.
و  پیچیده  فرایند  گفت:  الکترونیک  تقدم  حق  درباره  ادامه  در  فدایی 
زمان بر افزایش سرمایه بسیار سخت بود که با فرایند الکترونیکی کردن 
افزایش سرمایه بخش عمده ای از فرایند کار کوتاه تر شده و مشارکت 

بیشتری برای افزایش سرمایه صورت گیرد.

حقآبه  اینکه  بیان  با  نیرو  وزیر   
و  طبیعی  قانون،  حق  هیرمند 
هیچ  به  و  است  ایران  المللی  بین 
گفت:  آمد،  نخواهیم  کوتاه  وجه 
به  فقط  افغانستانی  طرف  اینکه 
زبان بگوید این حق را به رسمیت 
زمانی  نیست  کافی  می شناسد، 
حقابه طبق  این  که  می شویم  قانع 
قرارداد رهاسازی و به کشور برسد.

گفت  در  محرابیان«  اکبر  »علی 
ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  با  وگو 
در  ها  پیگیری  آخرین  درباره 
به  کرد:  تصریح  هیرمند  حقابه 
بین  المللی  بین  قرارداد  موجب 
هیرمند  حقابه  افغانستان  و  ایران 
المللی  بین  و  طبیعی  قانون،  حق 
محسوب  ایران  اسلامی  جمهوری 

می شود.
این  از  گام  یک  اینکه  بیان  با  وی 
حق خود پا پس نمی کشیم، خاطر 
نشان کرد: وزارت نیرو این موضوع 
کرد،  خواهد  پیگیری  جد  به  را 
در  نیز  خارجه  وزارت  خوشبختانه 
این باره مسئولیت پیدا کرده و این 
داده  قرار  پیگیری  مورد  را  موضوع 
این حقابه هر چه سریعتر  تا  است 
دریافت  را  آن  بتواند  ایران  و  آزاد 

کند.
های  طرح  به  اشاره  با  محرابیان 
شرب  آب  تامین  برای  نیرو  وزارت 
خاطر نشان کرد: وزارت نیرو برای 
بهداشتی  آب  و  شرب  آب  تامین 

هایی  طرح  و  است  نمانده  معطل 
اجرا  دست  در  سطح  چند  در  را 
دارد. در سطح اضطراری در منطقه 
اطراف  عمومی  منطقه  و  سیستان 
حفاری  را  متعددی  های  چاه  آن 
پس  یکی  طرحها  این  و  ایم  کرده 
خواهد  برداری  بهره  به  دیگری  از 

رسید.
وزیر نیرو در خصوص برنامه وزارت 
نیرو برای رفع شوری آب در منطقه 
پیش بینی  کرد:  تاکید  سیستان 
با  شیرین کن  آب  یک  ایم  کرده 
مکعب  متر  هزار   ۱۰۰ ظرفیت 
نصب  شود،  اجرا  منطقه  این  ویژه 

چنین آب شیرینی کنی در مناطق 
سرزمینی بی سابقه است. در کنار 
هم  دیگر  پروژه  چند  طرح  این 

پیگیری می شود.
که  جمله  این  بر  تاکید  با  وی 
آب  تامین  جهت  در  مردم  دغدغه 
شرب و بهداشتی را تامین خواهیم 
کرد، عنوان کرد: از جمله این پروژه 
از دریای عمان  انتقال آب  ها خط 
سیستان  استان  شرق  منطقه  به 
و  رضوی  خراسان  و  بلوچستان  و 
سیستان  استان  در  است.  جنوبی 
و بلوچستان بخش قابل توجهی از 
آب شرب  به  مربوط  تخصیص  این 

است و بخشی هم مربوط به صنعت 
است. این طرح ها با برنامه و زمان 
حقابه  است.  اجرا  دست  در  بندی 
ایران از هیرمند حق طبیعی ایران 
مصارف  برای  باید  آب  این  و  است 
مورد  مردم  معیشت  و  کشاورزی 
استفاده قرار بگیرد و به هیچ وجه 

کوتاه نخواهیم آمد.
طرف  اینکه  گفت:  محرابیان 
افغانستانی فقط به زبان بگوید این 
حق را به رسمیت می شناسد کافی 
نیست زمانی قانع می شویم که این 
حقآبه طبق قرارداد رهاسازی و به 

کشور برسد.

حقابه ایران از هیرمند باید رهاسازی و به 
کشور برسد/ به هیچ وجه کوتاه نخواهیم آمد

گزارش

سخنگوی صنعت برق خبر داد:
افزایش ۱۴ درصدی تامین برق صنایع 

بزرگ نسبت به سال گذشته

سخنگوی صنعت برق کشور گفت: انرژی تحویلی به صنایع از ابتدای 
دوره مدیریت مصرف برق در خردادماه جاری نسبت به سال گذشته 
۱۴ درصد رشد داشته و به صنایع فولادی ۱۷ درصد انرژی بیشتری 

تحویل شده است.
به گزارش ایرنا از شرکت مدیریت شبکه برق ایران، در گفت وگویی 
با بیان اینکه بعد از تابستان سال گذشته در وزارت نیرو برنامه ریزی 
دقیقی برای تأمین برق بخش های مختلف و صنایع کشور، باتوجه به 
اینکه که در سال رشد تولید هستیم انجام شده است ادامه داد: صنایع 
و  کوچک  صنایع  برای  به طوری که  کردیم  تقسیم  بخش  سه  به  را 
کارگاه ها که ۹۲ درصد از مشترکان صنعتی کشور را تشکیل می دهند 

هیچ محدودیتی برای تأمین برق آنها اعمال نمی شود.
افزود: صنایع متوسط بخش دیگری هستند که در شهرک های  وی 
محدودیت  شامل  هفته  در  نیمروز  یک  و  می کنند  فعالیت  صنعتی 
مصرف می شوند و در شش و نیم روز باقی مانده می توانند مصرف کافی 

داشته باشند.
از  خارج  صنعتی  واحد  اگر  کرد:  خاطرنشان  برق  صنعت  سخنگوی 
شهرک باشد نیز چنین شرایطی دارد. برای صنایع بزرگ هم که ۳۰۰ 
واحد هستند یک برنامه با وزارت صمت در نظر گرفته ایم که مشکلی 

از لحاظ چرخه بازار و زنجیره تولید نداشته باشند.
سخنگوی صنعت برق گفت: این برنامه در حال اجرا ست و امسال 
از ابتدای دوره مدیریت مصرف برق که از ابتدای خردادماه آغاز شده 
بزرگ  صنایع  به  بیشتری  انرژی  درصد   ۱۴ گذشته  سال  به  نسبت 
بیشتری مصرف  برق  فولادی که ۵۰ درصد  و صنایع  دادیم  تحویل 
می کنند ۱۷ درصد انرژی بیشتری نسبت به مدت مشابه سال گذشته 

تحویل گرفته اند.
و  داریم  صنعتی  شهرک  هزار  حدود  اینکه  بیان  با  مشهدی  رجبی 
برق می شوند  تأمین  برنامه خاص خود  و  اساس جدول  بر  هر کدام 
خاطرنشان ساخت: طول شبکه برق کشور یک میلیون کیلومتر است 
که به لحاظ اندازه ظرفیت تولید و شبکه در جمله کشورهای بزرگ 
محسوب می شویم و گاهی اوقات احتمال حادثه بر روی شبکه وجود 
دارد که همکاران ما به سرعت رسیدگی و مشکل را بر طرف می کنند.

وی افزود: امیدواریم با همکاری همه مردم و مشترکان از تابستان گرم 
امسال با کمترین مشکل عبور کنیم.

مشاور وزیر جهاد کشاورزی:
دولت سیزدهم می تواند بسترساز 

مدیریت جامع آبخیز باشد
برنامه  آبخیز در  وزیر جهاد کشاورزی گفت: مدیریت جامع   مشاور 
وزیر جهاد کشاورزی تاکید شده و دولت سیزدهم می تواند بسترساز 

این مدیریت باشد.
در  بهزادنسب«  »جانعلی  کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
مدیریت  افزود:  آبخیزداری  و  خاک  حفاظت  ملی  همایش  ششمین 
آبخیزداری به معنای مدیریت منابع زیستی است که نیاز به توجه دارد.

مشاور وزیر جهاد کشاورزی اظهار داشت: مدیریت منابع زیستی بدون 
نگرش سیستمی امکان پذیر نیست و لازمه چنین مدیریتی، توجه به 
همه ساخت های زیستی و اجتماعی است و در این زمینه همه عناصر، 

فرآیندها و عملکردها باید یک جا دیده شوند.
بهزادنسب گفت: توسعه پایدار و بهره برداری پایدار نیز نیازمند مدیریت 
از  باید  کشور  در  آبخیزداری  زمینه  در  رو  این  از  و  است  سیستمی 

مدیریت جزیره ای دور شویم.
وی ادامه داد: اکنون به دلیل مدیریت های بخشی در کشور، انباشت 

ثروت و دانش به هم نرسیده اند.
مشاور وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه انباشت اقتصادی، سرمایه های 
اجتماعی و ثروت برای تزریق به عرصه های آبخیزداری کشور فقط نزد 
دولت نیست، تصریح کرد: فرآیند توسعه با دخیل کردن همه عناصر 
ارزش  با خلق دانش جدید، خلق  امکان پذیر است.وی گفت:  توسعه 
افزوده و ثروت و درگیر کردن تمام عناصر ممکن باید مدیریت جامع 
کرد:  تاکید  حال  همین  در  شود.بهزادنسب  انجام  آبخیز  حوزه های 
مدل مدیریتی باید جامع نگر و سیستمی باشد و وظیفه موسسه های 
پژوهشی این است که در زمینه مدیریت جامع منابع زیستی کار کنند.

اوجی: اختصاص سهمیه بنزین به تاکسی های 

اینترنتی در دستور کار دولت است

تاکسی های  به  بنزین  سهمیه  اختصاص  که  کرد  اعلام  نفت  وزیر   
اوجی روز چهارشنبه  قرار دارد. جواد  اینترنتی در دستور کار دولت 
در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره جزئیات تهاتر 
نفت و گاز با عراق گفت: از راههای مختلفی از جمله گرفتن نقد و 
با عراق وصول  را  فرآورده مطالبات خود  تهاتر کالا و گرفتن  حواله، 

می کنیم و همه چیز در دستور کار است و محدودیتی نیست.
وزیر نفت صادرات نفت کشورمان را »خیلی خوب« توصیف کرد و 
درباره فروش گاز مایع در بازار آزاد تا ۴۰۰ هزار تومان، گفت: وزارت 
نفت گاز مایع را در کپسول های ۱۱ کیلویی از طریق شرکت پالایش 
و پخش در اختیار شرکت های توزیع کننده می گذارد و آنها هم زیر 
مجموعه وزارت صمت هستند که توزیع می کنند. دولت نرخ گاز مایع 
را تغییر نداده و حجم عرضه آنرا نسبت به سال گذشته ۲۰ درصد 

افزایش داده است.
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پژوهش های  سازمان  همکاری 
وزارت  و  ایران  صنعتی  و  علمی 
تنها  و  اولین  افتتاح  به  منجر  نیرو 
تحقیقاتی  و  آزمایشگاهی  مجتمع 
کشور  مطبوع  تهویه  سیستم های 
با هدف بهینه سازیی مصرف انرژی 

در کشور شد.
گروه  چهارشنبه  روز  گزارش  به 
علم و آموزش ایرنا از وزارت علوم، 
آزمایشگاهی  مجتمع  نخستین 
تهویه  سیستم های  تحقیقاتی  و 
مطبوع کشور با حضور دکتر حسن 
زمانیان معاون وزیر علوم، تحقیقات 
و فناوری و رییس سازمان پژوهش 
های علمی و صنعتی ایران و دکتر 
و  نیرو  وزیر  معاون  کمانی  محمود 
تجدید  انرژی های  سازمان  رئیس 
برق  انرژی  وری  بهره  و  پذیر 

)ساتبا( افتتاح شد.
بهینه  راستای  در  مجتمع  این 
در  انرژی  مصرف  سازی 
با  و  سرمایشی  سیستم های 
در  انرژی  مصرف  کاهش  هدف 
دستگاه های انرژی بر تهویه مطبوع 
با  اسپیلت  گازی  کولرهای  شامل 
کانال و بدون کانال، کولرهای آبی، 
خنک،  آب  و  هواخنک  چیلرهای 
و  صنعتی  فن های  فن کویل ،  انواع 
سیستم های  هواسازها،  و  خانگی 

تهویه مطبوع راه اندازی شد.
کلان  طرح های  اجرای  همچنین 
ارتقای سطح فناوری  با هدف  ملی 
سازی  بهینه  و  کاهش  جهت 
سیستم های  در  انرژی  مصرف 
مهم  اهداف  دیگر  از  مطبوع  تهویه 
است  آزمایشگاهی  مجتمع  این 
و  فناوری  پروژه های  قالب  در  که 
تولیدکنندگان  با  مشترک  صنعتی 

فناور  و  بنیان  دانش  و شرکت های 
انجام می شود.

تحقیقاتی  و  آزمایشگاهی  مجتمع 
کشور  مطبوع  تهویه  سیستم های 
انرژی  مصرف  کاهش  هدف  با 
دستگاه  در  استاندارد  تدوین  و 
سیستم های  و  مطبوع  تهویه  های 
و  شده  ساخته  مرکزی  سرمایش 
وجود  کشور  در  آن  مانند  تاکنون 
مستقل  مجتمع  تنها  و  نداشته 
اندازه  قابلیت  که  است  کشور  در 
در  انرژی  و مصرف  گیری عملکرد 
کلیه تجهیزات تهویه مطبوع را در 
بخش های خانگی و صنعتی جهت 
و  مصرف  استانداردهای  تدوین 

برچسب انرژی دارد.
این آزمایشگاه با شبیه سازی اقلیم 
متناسب  استاندارد  کشور،  های 
را  مطبوع  تهویه  برای سیستم های 
تدوین می کند و به این ترتیب گام 

انرژی  مهمی به سمت صرفه جویی 
است. این آزمایشگاه دارای ۲ اتاق 
اقلیم  شبیه سازی  کار  که  است 
های مختلف در آنها انجام می شود 
هر  متناسب  انرژی  برچسب  و 
سیستم سرمایشی را ارائه می دهد.

سازمان  ایرنا،  گزارش  به 
پژوهش های علمی و صنعتی ایران 
شورای  تصویب  با   ۱۳۵۹ سال  در 
و  شد  تاسیس  اسلامی  انقلاب 
مختلفی  ماموریت های  تاکنون 
مرتبط  گوناگون  حوزه های  در  را 
برعهده  فناوری  و  علوم  توسعه  با 

داشته است.
به  پژوهشگاه  یک  از  سازمان  این 
نوین  فناوری های  پژوهشگاه  نام 
مکانیک،  پژوهشکده  هفت  و 
نوین،  فناوری های  کشاورزی، 
اطلاعات  فناوری  زیست فناوری، 
مواد  و  شیمیایی  فناوری های  و 

مشتمل  نو  های  انرژی  و  پیشرفته 
مربوطه  تخصصی  گروه های  بر 
اکنون  هم  که  است  شده  تشکیل 
و  علمی  هیات  عضو   ۱۵۰ از  بیش 
کارشناس پژوهشی در آنها مشغول 
فناورانه  و  تحقیقاتی  فعالیت های 

هستند.
فناوری  و  علم  پارک  همچنین 
 ۱۴۰ استقرار  محل  پژوهشگاه 
تعداد  این  از  که  است  شرکت 
در  فعال  دانش بنیان  شرکت   ۹۰
حوزه های مختلف هستند. سازمان 
پژوهش های علمی و صنعتی ایران 
یا  نمایندگی  داشتن  به  توجه  با 
مرکزیت تماس و ارتباط با بیش از 
۱۰ سازمان بین المللی و منطقه ای 
نهادهای فعال در خصوص  از  یکی 
المللی  بین  ارتباطات  گسترش 
کشور  سطح  در  پژوهشی  و  علمی 

محسوب می شود.

بهینه سازی مصرف انرژی با راه اندازی نخستین 
آزمایشگاه سیستم های تهویه مطبوع
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اجتماعی
خبر

وزیر آموزش و پرورش : آزمون 
استخدامی برای نیروهای پرورشی و 

خدماتی برگزار می شود

 وزیر آموزش و پرورش گفت: آزمون استخدامی 
برگزار خواهد  پرورشی و خدماتی  نیروهای  برای 

شد.
مراد  رضا  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
هیات  در حاشیه جلسه  روز چهارشنبه  صحرایی 
مجدد  جذب  درباره  خبرنگاران  جمع  در  دولت 
جذب  تکمیلی  ارزیابی  مراحل  گفت:  آموزگار 

آموزگاران ابتدایی در حال طی شدن است.
از  بخشی  که  است  این  ما  پیش بینی  افزود:  وی 
تهران  در  مثال  عنوان  به  می ماند؛  خالی  ظرفیت 
خانم ها  و  می ماند  خالی  آقایان  ظرفیت  جمعیت 
با  مشورت  حال  در  بنابراین  می شوند؛  جذب 
برای  که  هستیم  استخدامی  و  اداری  سازمان 
همین  بر  کنیم؛  جذب  نیرو  باقیمانده  ظرفیت 

اساس مجدداً آزمون استخدامی خواهیم داشت.
آزمون  کرد:  عنوان  پرورش  و  آموزش  وزیر 
استخدامی برای نیروهای پرورشی و خدماتی نیز 

برگزار خواهد شد.
»مدرسه  طرح  اینکه  بیان  با  ادامه  در  صحرایی 
کانون تربیتی محله« را آغاز کردیم، تصریح کرد: 
۲۰ هزار مدرسه در دستور کار قرار گرفته است 
افزار  نرم  در  را  متعددی  فرهنگی  فعالیت های  و 
این طرح گذاشتیم و بسیار استقبال خوب بود و 
متاسفانه ظرفیت مدرسه ها از استقبالی که مردم 

کردند، کمتر بود.
در  ها  و مدرسه  فکری  پرورش  کانون  افزود:  وی 
این ۲۰ هزار مدرسه کار را شروع کردند. تا هفته 
برای هیات های مذهبی  گذشته ۷ هزار مدرسه 
اردوهای  کار  از محرم هم  بعد  و  نام کردند  ثبت 
دانش آموزی جدیت می یابد و موضوع تیزهوشان 

در دستور کار قرار گرفته است.
وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: مهمتر از 
همه اردوگاه هاست و متاسفانه اردوگاه ها اشکال 
دارند و تجهیزاتشان بسیار فرسوده است و معاون 
اول هم در این زمینه جلسه ای را گذاشتند. به ۶ 
بتوانند  اردوگاه ملی کمک خواهیم کرد که  هزار 
پذیرش  مثلا  باشند.  داشته  بیشتری  پذیرش 
زمین های  ولی  است،  کامل  باهنر  شهید  اردوگاه 

ورزشی آن احتیاج به اصلاح دارد.

رییس سازمان دارالقرآن:
۹ هزار خانه و موسسه قرآنی در کشور 

فعال است

 رییس سازمان دارالقرآن کریم کشور از فعالیت ۹ 
هزار خانه و موسسه قرآنی در سراسر ایران اسلامی 
خبر داد و گفت: حدود یکصد هزار نفر در این مراکز 
فرهنگی و معنوی، مشغول فراگیری قرآن و حفظ 

آن هستند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، حجت الاسلام علی تقی زاده 
عصر سه شنبه در نشست هم اندیشی با فعالان قرآنی 
اهل سنت شهر گنبدکاووس افزود: تاکنون ۵۰ هزار 
زیرنظر  قرآنی  از موسسات و خانه های  قرآن  حافظ 

دارالقرآن کشور قارغ التحصیل شدند.
وی بابیان اینکه استان های تهران و مازندران دارای 
کشور  در  قرآنی  های  خانه  و  موسسات  بیشترین 
هستند، اضافه کرد: این سازمان تقویت و حمایت از 
مکتب خانه های قرآنی را وظیفه خود می داند و رفع 
مسائل و مشکلات آنها را با جدیت پیگیری می کند.

حجت الاسلام تقی زاده، بزرگی و ثروت هر انسان را 
انُس و الُفت با قرآن کریم دانست و تصریح کرد: هدف 
و  تنها آموزش خواندن  موسسات و خانه های قرآن 
به  عمل  و  قرآن  در  تدبرّ  بلکه  نیست  قرآن  حفظ 

دستورات این کتاب آسمانی در اولویت قرار دارد.
۹۰۰۰ خانه و موسسه قرآنی در کشور فعال است

رییس سازمان دارالقرآن کشور ادامه داد: اگر صرفا 
به قرائب قرآن و حفظ آن بپردازیم اما به دستورات 
این کتاب آسمانی و هدایت گر توجه نکنیم در دنیای 
آخرت، مورد مذمّت خداوند، قرآن و نبی مکرم اسلام 

)ص( قرار خواهیم گرفت.
وی از متولیان خانه های و موسسات قرآنی در سراسر 
کشور درخواست کرد تا در کنار آموزش خواندن و 
حفظ قرآن، عمل به دستورات این کتاب آسمانی را 
هم به نوآموزان و اعضای خود مورد تاکید قرار دهند.

حجت الاسلام تقی زاده بیان داشت: افرادی که قرآن 
و معارف آن را می آموزند و به دستورات این کتاب 
آسمانی عمل می کنند به عنوان الگو و مروج اخلاق 

در جامعه شناخته می شوند.

قانون  مُر  تهران گفت:  استان  دادگستری  رئیس کل 
ملاک عمل در مواجهه با تهدیدکنندگان امنیت روانی 
قابل قبول نیست دیدگاه ها و سلایق  جامعه است و 
با  انشاء رأی در پرونده های مرتبط  شخصی در مقام 
ناهنجاری های اجتماعی از سوی قضات مورد توجه قرار 

گیرد.
به گزارش ایرنا از دادگستری کل استان تهران، علی 
القاصی مهر در نشست تبیین سیاست های دستگاه قضا 
تبیین  اجتماعی، ضمن  ناهنجاری های  با  برخورد  در 
نقشه ها و برنامه های دشمن در قالب طرح های مختلف 
از  »قبح زدایی  اسلامی،  ایران  به  ایراد ضربه  به منظور 
ناهنجاری های اجتماعی« را از مصادیق این امر برشمرد 
از سوی  ایجاد تنش در جامعه اسلامی  به منظور  که 

دشمن پیاده سازی می شود.
وی با اشاره به شکست مفتضحانه دشمن در جریان 
ایران  ناامن سازی  به منظور  گذشته  سال  اغتشاشات 
اسلامی، یادآور شد: با عنایت به برنامه ریزی خاص و 
ویژه دشمن در مقوله ناهنجاری های اجتماعی و با توجه 
به تاکیدهای ویژه رهبر معظم انقلاب مبنی بر حرکت 
بر مدار برنامه در مساله حجاب و عفاف، ضرورت دارد 
دستگاه قضا به عنوان نهادی که مسئولیت رسیدگی به 
ناهنجاری های اجتماعی را بر عهده  با  جرایم مرتبط 

دارد، در این زمینه بر مدار قانون حرکت کند.
قلم قضات همواره باید بر مدار قانون بچرخد

مقررات  و  قوانین  رعایت  بر  تاکید  القاصی مهر ضمن 
داشت:  اظهار  اجتماعی  ناهنجاری های  با  مواجهه  در 
قلم قضات همواره باید بر مدار قانون بچرخد و معیار و 

شاخص عمل و اقدام قضات باید قانون باشد.
تبیین  ضمن  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 
زمینه  در  قضاییه  قوه  ریاست  تاکید  مورد  محورهای 
نحوه رسیدگی به پرونده های مرتبط با ناهنجاری های 
اجتماعی در جلسه اخیر با رؤسای کل دادگستری و 

دادستان های مراکز استان ها گفت: انتظار همگان از 
دستگاه قضا به عنوان مرجع اجرای عدالت در جامعه این 
است که همواره به قانون التزام داشته باشد و بر مدار 
قانون حرکت کند؛ تاکیدهای ریاست قوه قضائیه نیز در 
این مورد دلالت بر آن دارد که با قوانین موجود اکنون 
می توان با پدیده ناهنجاری های اجتماعی برخورد کرد.

پرونده های  آرای  در  شخصی  سلایق  و  دیدگاه ها 
ناهنجاری های اجتماعی دخالت داده نشود

وی تصریح کرد: قابل قبول نیست دیدگاه ها و سلایق 
با  پرونده های مرتبط  انشاء رأی در  شخصی در مقام 
توجه  مورد  قضات  سوی  از  اجتماعی  ناهنجاری های 

قرار گیرد.
القاصی مهر یادآور شد: ریاست قوه قضائیه با بیانات اخیر 
خود مسیر حرکت و مواجهه با پدیده ناهنجاری های 
اجتماعی را برای عدلیه ترسیم کردند و تاکید همیشگی 
بر  همواره  محسنی اژه ای  والمسلمین  الاسلام  حجت 
رعایت صحیح قوانین و مقررات است؛ بنابراین محور 
حرکت در مجموعه قضائی استان تهران در مواجهه با 
این قبیل از ناهنجاری ها، سیاست های تعیین شده از 
سوی ریاست قوه قضائیه و التزام به قوانین و مقررات 

خواهد بود.
قضات  به  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 
رسیدگی کننده به پرونده های مرتبط با ناهنجاری های 
میان جرم  »تناسب  همواره  تا  کرد  توصیه  اجتماعی 
و  مجازات ها«  بودن  »قانونی  کیفری«،  مسئولیت  و 
»رعایت وجاهت قانونی در مقام نگارش آراء« را مورد 

توجه خود قرار دهند.
کیفری  مسئولیت  تعیین  مقام  در  کرد:  تصریح  وی 
از  سوءاستفاده  با  که  شخصی  میان  تا  دارد  ضرورت 
تریبون خود به طور عمدی اقدام به اشاعه یک پدیده 
ضداجتماعی می کند و فردی که در خفا مرتکب یک 

ناهنجاری می شود، تفکیک قائل شد.

القاصی  مهر ضمن تاکید بر ضرورت مشورت در انجام 
امور گفت: در دین مبین اسلام بارها تاکید بر انجام 
مشورت در کارها شده است؛ بنابراین دریافت مشورت 
در مقام انشاء رأی با رعایت اصل استقلال قضایی نه تنها 

فاقد اشکال بلکه شایسته تقدیر است.
وی به قضات حاضر در نشست توصیه کرد تا مساله 
»شخصیت متهمان« را در فرایند رسیدگی های قضایی 
مورد توجه قرار دهند و در این باره اظهارداشت: شخصی 
مقابل  در  قطعا  نمی کند  رعایت  را  فردی  عفت  که 
پروردگار متعال مسئول است و مرتکب گناه می شود 
اما در جایی که شخص، عفت عمومی را لکه دار می کند، 
نمی توان از کنار آن به سادگی گذشت و قانون گذار برای 

این موضوع مجازات در نظر گرفته است.
رئیس کل دادگستری استان تهران ضرورت توجه به 
برای  تکمیلی  مجازات های  تعیین  در  تناسب  رعایت 
و  یادآور شد  را  اجتماعی  ناهنجاری های  به  مرتکبان 
در عین حال گفت: در مجازات های جایگزین حبس 
و  اصلاح  »ایجاد  و  »تناسب«  اصل  دو  باید  همواره 
قانون گذار  زیرا  گیرد  قرار  توجه  مورد  بازدارندگی« 
مجازات های جایگزین حبس را در مواردی پیش بینی 
محسوب  مُضر  فرد  برای  حبس  مجازات  که  کرده 
می شود و بر همین اساس مجازات حبس، تبدیل به 

مجازات جایگزین می شود تا مرتکب بازاجتماعی شود.
مجازات جایگزین حبس باید با شخصیت مرتکب و نوع 

جرم تناسب داشته باشد
القاصی مهر با تاکید بر ضرورت پرهیز از تعیین نامعقول 
مجازات های جایگزین حبس گفت: مجازات جایگزین 
تناسب  جرم  نوع  و  مرتکب  با شخصیت  باید  حبس 
داشته باشد و سبب بازاجتماعی شدن مرتکب و ایجاد 

بازدارندگی شود.
رئیس کل دادگستری استان تهران ضمن تاکید بر اینکه 
انتظار به حق جامعه از عدلیه این است تا نسبت به 

عناصر هدایت گر و اشاعه دهنده پدیده های ضداجتماعی 
برخورد قاطع و بازدارنده صورت گیرد، افزود: در مورد 
اشخاصی که به طور عمد نسبت به قانون و هنجارهای 
جامعه دهان کجی و قبح شکنی می کنند و با تجری در 
مقابل قانون و شریعت می ایستند، باید با قاطعیت و 
جدیت و در چارچوب قوانین و مقررات برخورد کرد؛ بر 
همین اساس ضرورت دارد تا در تعامل با دستگاه های 
ضابط، ضمن شناسایی باندهای اشاعه فحشا و فساد، 

برخورد بازدارنده با آن ها صورت گیرد.
وی، ضرورت تسریع در رسیدگی به پرونده های مرتبط 
با ناهنجاری های اجتماعی در عین رعایت اتقان آرا در 
این دست از پرونده ها را مورد توجه قرار داد و در عین 
حال با اشاره به مسئولیت ضابطین در مواجهه با جرایم 
مشهود اظهار داشت: بر اساس قانون، تکلیف ضابطین 
در مواجهه با جرایم مشهود مشخص است و دستگاه 
قضا نیز مسئولیت خود را در این زمینه دنبال کرده 

و می کند.
القاصی مهر، اهمیت امنیت روانی جامعه را مورد بررسی 
قرار داد و ضمن اشاره به مطالبه رهبر معظم انقلاب 
از دستگاه قضا در این زمینه گفت: اشخاصی که در 
فضای حقیقی یا مجازی با انجام اقدامات مختلف سبب 
سلب آسایش و آرامش روانی مردم می شوند، به طور 
قطع امنیت روانی جامعه را در مخاطره قرار داده اند؛ 
بنابراین با عنایت به اینکه امنیت روانی جامعه، یکی 
اقدام خلاف  امنیت است و هر گونه  اقسام مفهوم  از 
امنیت، تضییع حقوق عامه را در پی دارد، بر همین 
اساس ضرورت دارد نسبت به اشخاصی که امنیت روانی 
جامعه را چه در فضای حقیقی و چه در فضای مجازی 
هدف قرار می دهند، با جدیت و بر اساس مُر قانون عمل 

شود.
تعیین قضات ویژه به منظور رسیدگی به جرایم مرتبط با 

سلب امنیت روانی جامعه
از تعیین قضات  رئیس کل دادگستری استان تهران 
با سلب  مرتبط  جرایم  به  رسیدگی  به منظور  ویژه ای 
امنیت روانی جامعه خبر داد و گفت: به زودی چهارچوب 
موجود  مقررات  و  قوانین  اساس  بر  قضات  این  کاری 
مشخص خواهد شد و صیانت از امنیت روانی جامعه 

به طور جدی مورد پیگیری قرار خواهد گرفت.
نشست  این  در  نیز  تهران  دادستان  صالحی  علی 
با  مواجهه  در  قضا  دستگاه  سیاست  به  اشاره  ضمن 
قائل  تفکیک  ضرورت  بر  اجتماعی  ناهنجاری های 
شدن میان مرتکبان به جرایم مرتبط با ناهنجاری های 

اجتماعی از حیث تعیین مجازات تاکید کرد.
حاجی رضا شاکرمی قائم مقام دادگستری کل استان 
تهران با اشاره به نقشه معاندین و دشمنان به منظور 
تخریب چهره دستگاه قضا در برخورد با ناهنجاری های 
با  برخورد  در  قضاییه  قوه  سیاست  گفت:  اجتماعی 
اجتماعی،  ناهنجاری های  حوزه  جرایم  به  مرتکبان 

اصلاح و جامعه پذیر کردن مرتکب است.
قائم مقام دادگستری کل استان تهران ضمن تاکید بر 
ضرورت رعایت تناسب در تعیین مسئولیت کیفری، 
شخصیت متهم و نوع جرم عنوان کرد: آراء صادره در 

این حوزه باید از تمامی جهات جامع و مانع باشد.

رئیس کل دادگستری استان تهران:

مجازات جایگزین حبس باید با شخصیت 
مرتکب و نوع جرم تناسب داشته باشد

خبر

رئیس سازمان بهزیستی خبرداد: 
ایجاد بیش از ۹۵ هزار فرصت 

شغلی توسط بهزیستی

سازمان  این  تکلیف  گفت:  بهزیستی  سازمان  رئیس   
هزار   ۶۲  ،۱۴۰۱ سال  در  اشتغال  تسهیل گری  برای 
شغل بود که امروز از مرز ۹۵ هزار اشتغال رد شدیم.

علی  کشور،  بهزیستی  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
محمد قادری افزود: این اشتغال ها مبتنی بر تسهیل 
ایجاد گروه ها و صندوق های  بر  مبتنی  و  گری شغل 
بر  مبتنی  خانوار  سرپرست  بانوان  برای  است.  محلی 
که  است  کارگاه ها  در  ما  هدف  جامعه  کارگیری  به 
اشتغال شان را تسهیل می کنند و خدمات از سازمان 
بهزیستی دریافت می کند به طور مثال هر کارفرمایی 
که از افرادی که دارای معلولیت به عنوان سرپرست 
ما  را  بیمه  از  درصد   ۲۳ آن  می کند  استفاده  خانوار 
پرداخت می کنیم یا جاهایی هزینه جبران کارایی را 

پرداخت می کنیم.
بهزیستی  سازمان  در  مشوق ها  همه  داد:  ادامه  وی 
پایدار  را  اشتغال  و  کار  که  است  انگیزه ای  عوامل 
می کند و مهمترین رکن ما بحث بیمه پردازی است 
برای جامعه هدف  پایدار  اشتغال  باعث می شود  که 

ما ایجاد شود.
 ۳ حداقل  گفت:  کشور  بهزیستی  سازمان  رئیس 
آزمون های  در  را  معلولیت  دارای  افراد  جذب  درصد 
استخدامی کشور هم داریم که سازمان بهزیستی این 
را به طور مداوم پایش می کند. در سال گذشته هم 
یک مصوبه ای را از دولت -که واقعا اهتمام جدی به 
و  داشتیم  دارد-  را  و مقدس  معزز  این جامعه هدف 
آن این بود که افراد بتوانند واقعاً حداکثر سه درصد 
جذب را داشته باشند. به آن معنا که سازمان اداری و 
استخدامی کشور مصوبه ای را گذراند که افراد دارای 
بتوانند  و  می کنند  رقابت  بین خودشان  در  معلولیت 
با هم  را  آمایش سرزمینی رشته کد محل  اساس  بر 
تطبیق بدهند و ما بتوانیم جذب سه درصد را داشته 

باشیم که یکی از توفیقات سازمان بهزیستی است.
درصدهای  سه  جذب  عدم  مانده  از  افزود:  قادری 
سازمان  و  رسیدیم  تفاهم  به  ما  گذشته  سنوات 
تفاهم  بودجه  و  برنامه  سازمان  و  کشور  استخدامی 
کردند که ما بتوانیم ۳۸۰۰ شغلی که می توانست ایجاد 
شود از طریق آزمون اداری و استخدامی و اختصاصی 
برای جامعه هدف مان برای تمام دستگاه های اجرایی 

محقق کنیم.
لحاظ  به  هستند  سالم  که  افرادی  کرد:  اضافه  وی 
که  افرادی  اما  می رسند  شغل  به  سریع تر  جسمانی 
فضای  در  ملاحظاتی  یا  هستند  معلولیت  دارای 
سخت تر  قاعدتاً  خوب  دارد  وجود  جسمانی شان 
خواهد بود سازمان بهزیستی بر اساس قاعده تناسب 
سازی، پیگیری می کند که مشاغلی را ایجاد کند و از 
مشوق هایی استفاده کنیم که کارفرمایان و افرادی که 
که  کنند  ایجاد  ظرفیتی  بتوانند  می کنند  کارآفرینی 

افراد دارای معلولیت در جامعه هدف را بکار بگیرد.

نیروهای پیمانکاری شهرداری 
تهران ساماندهی می شوند

پیمانکاری  نیروهای  ساماندهی  از  تهران  شهردار 
شهرداری و ثبت اطلاعات این نیروها در سامانه  خبر 

داد.
در  زاکانی  علیرضا  شهر،  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
خصوص ساماندهی پیمانکاران زیر نظر شهرداری تهران 
اظهار کرد: ما کل نیروهای پیمانکاری را که بیش از ۳۰ 
این کلان پروژه  و  است، ساماندهی می کنیم  نفر  هزار 

امسال ماست.
شهردار تهران در پاسخ به این پرسش مبنی بر اینکه 
آماری از تعداد اتباع بیگانه وجود دارد یا خیر، یادآور 
شد: اعداد مختلف است؛ اخیراً ما خدمت ویژه ای را در 
نظر گرفته ایم و خدماتی را که به پرسنل ارائه می دهیم 

به پیمانکاران توسعه خواهیم داد.
این  تمام  که  شده  ایجاد  تکلیف  این  داد:  ادامه  وی 
نیروهای پیمانکاری در سامانه ما ثبت شوند تا بتوان به 
آنها خدمات ارائه کرد. وقتی قواعد در نظر گرفته شود 

دیگر اتباع غیرمجاز نمی توانند فعالیت کنند.
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اندازی  راه  از  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رییس   
پایگاه ملی اطفای حریق جنگل های کشور خبر داد.

روز  سلاجقه  علی  ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
جمع  در  دولت  هیات  جلسه  حاشیه  در  چهارشنبه 
خبرنگاران با اشاره به آتش سوزی اخیر در جنگل های 
کشور اظهار داشت: آتش سوزی در جنگل های مریوان 
مهار شد ولی در جنگل های کهگیلویه و بویراحمد به 
تازگی در چند نقطه آتش سوزی آغاز شده که در حال 

مهار شدن است.
پتروشیمی  درخصوص  دولت  مصوبه  درباره  سلاجقه 
باید  کرد  مصوب  را  چیزی  دولت  اگر  گفت:  میانکاله 
در سال ۹۱  انجام شود؛  آن  ادارای  کارهای  و  بحث ها 
یا ۹۲ هیات وزیران هرگونه بارگذاری صنعتی آلاینده 
را در شمال کشور ممنوع می کند اما سال ۹۹ از طریق 

کمیسیون زیربنایی دولت این اتفاق نمی افتد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: مباحث 
توسعه ای دولت حتما باید در قالب کمیسیون زیربنایی و 
محیط زیست دولت اتفاق بیفتد اما این داستان از طریق 
کمیسیون اقتصادی اتفاق افتاده است یعنی مصوبه در 
قالب کمیسیون اقتصادی است و بزرگترین علامت سوال 

در همین جا است.
سلاجقه با بیان اینکه مصوبه طرح های توسعه ای دولت 
حتما باید از طریق کمیسیون زیربنایی و محیط زیست 
مجوز  میانکاله  پتروشیمی  پروژه  گفت:  بگیرد،  شکل 
محیط زیست ندارد.  دولت پروژه میانکاله را مصوب کرد 
ولی بعد از آن باید مجوز محیط زیستی صادر شود؛ ابطال 

پروژه میانکاله را در هیات وزیران مطرح کرده ایم.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست درباره اظهارات 
استاندار مبنی بر اینکه  مصمم به پیگیری پروژه میانکاله 
نمی تواند  استاندار  کرد:  تصریح  هستیم،  آن  اجرای  و 

مقابل دولت قرار بگیرد.

و  جوی  شرایط  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  سلاجقه 
تعداد  داریم،  آلودگی  فصول  این  در  بارش ها  کاهش 
کاهش  بسیار  قبل  به سال   نسبت  ما  آلاینده  روزهای 

یافته است.  
وی عنوان کرد: اما اکنون بحث گرد و غبار مطرح است 
که بسیاری از مناطق کشور به خصوص مناطق شرق و 
شمال شرق را تحت تاثیر قرار داده است که از طریق 
ترکمنستان و موضوع منطقه سرخس این اتفاق رخ داده 

است.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست خاطرنشان کرد: 
رابطه  این  در  ترکمنستان  مسئولان  با  این  از  پیش 

رایزنی هایی انجام شده است.
سلاجقه درباره موضوع گرد و غبار در مناطق شرق کشور 
گفت: انباشت گرد و غبار هم از داخل و هم از خارج 
از کشور در سطوح وسیعی اتفاق افتاده و چندین شهر 

کشور تعطیل شده است.
شدن  اضافه  و  غبار  و  گرد  وضعیت  ادامه  درباره  وی 
شهرهای دیگر گفت: ادامه این وضعیت بستگی به شرایط 
جوی دارد و سطوح وسیع و گسترده ای به خصوص از 

خارج از کشور است.
داد:  ادامه  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس 
درخصوص گرد و غبار در شهر زابل در چند سال گذشته 
اقداماتی متعددی انجام شده است اما آنچه که وجود دارد 
بحث کشور همسایه است که باید مشکل را حل کند در 
غیر این صورت این وضعیت تا حدودی پایدار خواهد بود.

توضیح  نیز  میانکاله  در  آتش سوزی  درباره  سلاجقه 
داد: روز گذشته در میانکاله آتش سوزی صورت گرفت 
و  طبیعی  منابع  بانی،  محیط   نیروهای  مجموعه  و 
تا  بالگرد هم  و  میدان شدند  وارد  نظامی  دستگاه های 

اواخر آتش سوزی به منطقه رسید.
پایگاه اطفای حریق ملی تشکیل شود

وی افزود: امروز از دولت درخواست شد که در صورت 
امکان پایگاه اطفای حریق ملی در کل کشور تشکیل 

شود.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست اظهار کرد: با توجه 
به اینکه تغییر اقلیم به سمت و سویی می رود که از این 
به بعد کاهش بارش  و افزایش دما را خواهیم داشت و 
در همه دنیا به همین شکل است و بحث آتش سوزی ها 
اتفاق می افتد این وضعیت باید ساماندهی شود که در این 
رابطه بهترین اقدام شکل گیری پایگاه های ملی اطفای 

حریق است.
سلاجقه درباره آتش سوزی در غرب کشور نیز گفت: چند 
روز قبل آتش سوزی در جنگل های مریوان اتفاق افتاد که 
خاموش شد و اکنون آتش سوزی در چند منطقه استان 
کهگیلویه و بویراحمد را شاهد بودیم که البته نقاط خیلی 

محدودی بود.
اظهار  اطفای آتش سوزی  وی درخصوص بحث کندی 

داشت: ما به لحاظ تجهیز نیروها مشکلی نداریم آنچه 
مناطق  این است که آتش سوزی ها در  دارد  که وجود 

صعب العبوری اتفاق می افتد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست بیان کرد: البته 
مردم مشارکت خیلی خوبی دارند که در همین جا از آنها 
قدردانی می کنم البته تقاضا می شود که مراقبت لازم در 
مصرف آب و جلوگیری از آتش سوزی در جنگل ها را 
داشته باشند و مسئولان را در اطفای حریق سریع تر 

کمک کنند.
مناطق  در  اوقات  برخی  کرد:  تصریح  سلاجقه 
صعب العبور، بالگرد و پرنده هایی که باید آتش را خاموش 
کنند، دستگاه های نظامی مکلف هستند که این کار را 
انجام دهند و طرح های مشترکی باید اتفاق بیفتد که 
دنبال آن هستیم و دستگاه های مسئول مانند وزارت 
به وظایف  باید  جهاد کشاورزی و سایر دستگاه ها هم 

خود عمل کنند.

سلاجقه: پایگاه ملی اطفای حریق جنگل های کشور راه اندازی می شود
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استان تهران
اخبار

استاندار تهران : قوانین مترتب بر تولید 
با شرایط همخوانی ندارد

 استاندار تهران با بیان اینکه قوانین مترتب بر تولید با شرایط همخوانی 
ندارد، گفت: گاهی برای یک متر تغییر کاربری سیر طولانی باید طی شود 
که نمی توان قدرت تولید را افزایش داد، از سوی دیگر تداخل قوانین نیز 

منجر به مشکلات می شود.
به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی استانداری تهران؛ علیرضا فخاری 
اسلامشهر  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل  جلسه  حاشیه  در  دوشنبه  شامگاه 
ضمن تسلیت ایام سوگواری سرور و سالار شهیدان اظهار داشت: با توجه به 
بازدیدهای انجام شده، به تولید می بالیم و افتخار می کنیم و هدف عمده ما 

کمک به رفع مشکلات بخش تولید است.
وی با اشاره به صادراتی بودن برخی از کالاها در بازدیدهای امروز افزود: 
وقتی کالایی قابلیت صادرات به دست آورده، یعنی توانسته روند کنترل، 
ارزیابی و نظارت بین المللی را طی کند و این باعث افتخار است و باید از 
این طریق تلاش کنیم سهم برندهای بازارهای داخلی را با تغییر رویکردها 

به فرصت های بین المللی تبدیل کنیم.
فخاری سپس گفت: یکی از راهکارها مدل سازی صنفی است و اگر صنوف 
در جایگاه و مقام صنف مربوطه به نقطه ای برسند تا عوامل و راهکارهای 
حرفه ای را در بسته مشخصی ارائه دهند، تکلیف سرمایه گذار و دستگاه 

ها مشخص می شود.
وی با اشاره به ساماندهی شهرک های صنعتی تصریح کرد: مراتب قبلی در 
۳۸ لکه صنعتی استان تصویب و در مورد بعضی از شهرک های باقی مانده 

تصمیم گرفته شد.
استاندار تهران با اشاره به رفع مشکلات واحدهای تولیدی خاطرنشان کرد: 
قابلیت اصلی اسلامشهر در تولید کفش کتانی است که از اراضی موجود 
برای ایجاد شهرک اختصاصی تولید کفش استفاده می کنیم و پیگیری این 

موضوع در دستورکار قرار گرفته است.

فرماندار ملارد: کمبود آب آشامیدنی 

صفادشت با ورود ۳ چاه برطرف می شود

فرماندار ملارد گفت: با توجه به شدت گرمای هوا و افزایش میزان آب مصرفی 
و جلوگیری از قطعی، سه حلقه چاه آب اضطراری برای تامین آب آشامیدنی 

بخش صفادشت وارد مدار می شود.
به گزارش ایرنا، جابر کریمی روز سه شنبه در جلسه بررسی مشکل کمبود 
آب بخش صفادشت شهرستان ملارد اظهار داشت: با توجه به شدت گرمای 
تولید آب  با کسری  که  داشته  افزایش چشمگیری  میزان آب مصرفی  هوا، 

مواجه هستیم.
باید  که  برمی گردد  مدیریتی  حوزه  به  آب  مشکلات  از  بخشی  افزود:  وی 
مدیران و مسئولان با کار شبانه روزی برای حل این مشکلات پای کار باشند.

این مسئول بر لزوم همکاری دستگاه ها و مجموعه های اداری شهرستان تاکید 
جمله  از  خود  امکانات  همه  هستند  موظف  شهرداریها  کرد:  خاطرنشان  و 

چاه های آب را در اختیار شرکت آب و فاضلاب قرار دهند.
پیاپی  سال  سومین  در  شهرستان  این  آب  تامین  دشواری های  به  کریمی 
مخزن  مترمکعب  هزار   ۴۰ شهرستان  این  گفت:  و  کرد  اشاره  خشک سالی 

ذخیره آب، ۵۸ کیلومتر خط انتقال و ۲۵۶ کیلومتر شبکه توزیع دارد.

جهاد  سازمان  خاک  و  آب  مدیر   
کشاورزی استان تهران از آغاز عملیات 
آب  انتقال  و  تامین  طرح  اجرایی 
کشاورزی در شهرستان قدس خبر داد.

به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی 
تهران،  استان  سازمان جهاد کشاورزی 
امین روشنی روز سه شنبه در این باره 
گفت: بدنبال قطع حقابه های کشاورزی 
غرب استان از سد امیر کبیر و تخصیص 
آب سد به منظور تامین آب آشامیدنی 
بخش  در  آب  شدید  کمبود  و  تهران 
کشاورزی طرح های جایگزین اجرا می 

شود.
وی اظهار داشت: طرح های تامین آب 
جایگزین از پساب تصفیه شده تصفیه 
آب  از  بخشی  جبران  هدف  با  خانه 
کشاورزی در دستور کار سازمان جهاد 
کشاورزی استان تهران قرار گرفت و این 
تخصیص  مجوز  اخذ  به  موفق  سازمان 
بخشی از پساب تصفیه خانه ها از جمله 

تصفیه خانه قدس شد.
صبح  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
امروز عملیات اجرایی سه طرح همزمان 
ایستگاه پمپاژ  ، احداث  احداث استخر 
و ایجاد خط انتقال آب از تصفیه خانه 
کشاورزی  های  زمین  به  قدس  شهر 
استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  توسط 
این  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  تهران 

شهرستان آغاز شد.
شهرستان قدس در غرب استان تهران 
محدوه  در  نفر  هزار   ۴۵۰ جمعیت  با 

مناطق  ترین  متراکم  از  کوچک، 
مسکونی در کشور است.

آزاد سازی ۱۰ هزار متر مربع از زمین 
های کشاورزی شهرستان تهران

شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
مورد  قانون ۱۲  اعمال  با  تهران گفت: 
زمین  در  غیرمجاز  سازهای  و  ساخت 
 ۱۰ تهران،  شهرستان  کشاورزی  های 
مرغوب  های  زمین  از  مربع  متر  هزار 
این شهرستان  کشاورزی بخش آفتاب 

آزادسازی و به چرخه تولید بازگشت.

روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
استان تهران در گزارش دیگری به نقل 
از کریم حقی زاده اعلام کرد: به استناد 
ماده ۳ و تبصره ۲ ماده ۱۰ قانون حفظ 
کاربری اراضی زراعی و باغ ها، با اعمال 
قانون تعداد ۱۲ مورد ساخت و ساز غیر 
مجاز در روستای پلایین بخش آفتاب، 
دستور  و  شناسایی  این  از  پیش  که 
توقف عملیات آنها صادر شده بود، قلع 
و قمع و زمین های کشاورزی منطقه 
به مساحت ۱۰ هزار متر مربع به حالت 

اولیه بازگشت.
وی اظهار داشت: پرسنل وظیفه شناس 
شهرستان  کشاورزی  جهاد  کوشای  و 
پس از بررسی ها و هماهنگی های لازم 
و تامین ادوات قلع و قمع ، جهت تسریع 
ماموران  همراه  به  وظایف  ایفای  در 
رئیس  نمایندگان  و  انتظامی  نیروی 
حوزه قضایی و شهردار ناحیه ۴ بخش 
آفتاب، در محل قرار حاضر و دیوارکشی 
ها و ابنیه های در حال ساخت را قلع 

و قمع کردند.

عملیات اجرایی طرح تامین و انتقال آب کشاورزی 
شهرستان قدس آغاز شد

گزارش

فرماندار: سالمندان اولویت دارترین 
مسئله بهزیستی در شمیرانات هستند

 فرماندار شمیرانات معتقد است که ذیل موضوعات بهزیستی و تامین اجتماعی، 
اولویت دارترین مسئله موضوع سالمندان است.

به گزارش خبرنگار ایرنا، مجتبی ذاکریان در شورای اداری شهرستان شمیرانات 
که با حضور محمد نصیری مدیرکل بهزیستی استان تهران برگزار شد، اظهار 
از مسائل  باید بیش  اقتضائات شمیرانات موضوع سالمندان  با توجه به  داشت: 

دیگر در اولویت باشد و برنامه ریزی در این زمینه لازم است.
وی افزود: ما بی اطلاع از اقدامات مدیران نیستیم که گره هایی را در این چند 
ماهه از کار مردم باز کرده اند که سال ها گریبان گیر آن ها شده بود، اما اطلاع 
رسانی در این زمینه مهم است آن هم در شرایطی که جنگ ما، جنگ رسانه، 

روایت و تغییر دستگاه شناختی مخاطبان است.
ذاکریان با تاکید بر اینکه مدیران باید برای روابط عمومی، افراد متخصص، خوش 
ذوق و مسلط بر وظایف مهم این حوزه را انتخاب کنند، تاکید کرد: مساله جهاد 
تبیین و امیدآفرینی در جامعه، یک دستور از سمت رهبر معظم انقلاب و یک 
سیاست کلی بوده که ابلاغ شده است و باید جدی گرفته شود؛ هرکس به اندازه 

توان خود بایستی به ارائه گزارش اقدامات، فعالیت ها و خدمات بپردازد.
نماینده عالی دولت در شمیرانات با اشاره به مسئله مصرف بهینه و صرفه جویی 
و  هستند  کارکنان  الگوی  مدیران  مهم،  این  تحقق  برای  گفت:  هم  انرژی  در 
را داشته  اهتمام لازم  انرژی ها  به صرفه جویی در مصرف  ضروری  است نسبت 

باشند.
ذاکریان با تاکید بر رعایت دمای تعادل )۲۴ درجه( و خاموشی بعد از ساعت 
اداری توسط دستگاه های شهرستان شمیرانات، افزود: کشور در تامین انرژی در 
دوران اوج مصرف با مشکل مواجه می شود و مدیریت این شرایط صرفاً وظیفه 
وزارت نیرو نیست و هریک از ما مدیران تکلیف داریم تا برای کاهش انرژی، به 

صورت شخصی، اداری و برای جامعه مخاطب تلاش کنیم.
نیازمند تشکل های مردم نهادبرای مقابله با آسیب های اجتماعی هستیم

بهزیستی  سازمان  گفت:  جلسه  این  در  هم  تهران  استان  بهزیستی  مدیرکل 
اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  در  که  انقلابی ست  نهادهای  از  یکی  کشور، 
عظیم  شهید  ایده  آن  تاسیس  و  هستند  شهدا  از  نیز  آن  موسسان  و  تاسیس 
الشان فیاض بخش در راستای ایجاد ساختاری به نمایندگی از حاکمیت برای 

رسیدگی به مهجوران، معلولان و آسیب دیدگان اجتماعی بوده است.
نصیری با اعلام اینکه آسیب های اجتماعی در تمامی جوامع رو به توسعه است، 
توضیح داد: برای مواجهه و مقابله با این پدیده، یک فرمول وجود دارد، که آن 
مردمی سازی و مشارکت مردمی است. مدل مواجهه با کرونا، سیلاب ۱۳۹۸ و 
نمونه های مشابه، مدلی موفق است که باید در رابطه با آسیب های اجتماعی نیز 

اجرا شود و از حصر و حاکمیتی کردن آن پرهیز کرد.
وی با تاکید بر اینکه یکی از شرایط بسترسازی برای مدل مذکور، ایجاد و توسعه 
تشکل های مردم  نهاد است که مجوز آن ها را فرمانداری، استانداری، بهزیستی 
ابراز داشت: در حال  و نیروی انتظامی )صرفاً در استان تهران( صادر می کند، 
حاضر، ۱۳ هزار تشکل فعال در سطح کشور وجود دارد که آمار بسیار پائینی 

است؛ لذا نیازمند تسهیل ایجاد تشکل های جدید هستیم.
به  آگاهی بخشی  بعدی،  گام  کرد:  تهران خاطرنشان  استان  بهزیستی  مدیرکل 
و دولتی در حوزه های مهارت   امر دستگاه های حاکمیتی  انسانی تحت  نیروی 
اعزام  آمادگی  بهزیستی  که  است   ... و  فرزندپروری  خانگی،  خشونت  زندگی، 
بدنه  در  که  مخاطراتی  شناسایی  این،  بر  علاوه  دارد.  رایگان  آموزش  و  مربی 
از اهمیت بسزایی  ارجاع به حوزه مشاوره،  ادارات وجود دارد و  انسانی  نیروی 

برخوردار است.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۳۹۷۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۷۰۰ مورخ ۱۳۹۷/۱۰/۱۵ هیات 
فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای عسگر لطفی فرزند قربان بشماره شناسنامه ۱۱۶۳ 
صادره از میانه نسبت به شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
از ۱۴۹  از پلاک شماره ۱۳۸ فرعی  مساحت ۱۰۰/۳۵ متر مربع در قسمتی 
اصلی واقع در تهران حوزه ثبتی شهرستان بهارستان خریداری از مالک رسمی 
آقای محمدرضا غلامی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
به  آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت  به فاصله ۱۵ روز  نوبت  دو 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۱ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

 آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۲۱۳۴ مورخ 
۱۴۰۱/۰۹/۰۲  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
از  به شماره شناسنامه ۲۶۸۳۶ صادره  زال  فرزند  ابراهیمی  مظفر  متقاضی 
میانه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۲۱۷/۶۳ 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه ۲ تفکیکی از 
۱۶۳ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی یوسف 
نوبت  مراتب در دو  اطلاع عموم  منظور  به  لذا  رفیعی آشتیانی محرز گردیده 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۷ /۰۴ /۱۴۰۲
تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۱ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
آقای سجاد درخشانی)وکیل( طبق درخواست به شماره وارده ۱۹۸۰۷ مورخ 
 ۱۵۷ از  فرعی  ثبتی۳۸۰  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   ۱۴۰۱/۱۱/۲۴
اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ۲۵۵ سهم مشاع از ۲۸۸۰۰۰ سهم از 
ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۲۸۸۰۰۰ مترمربع قطعه ب۲ تفکیکی 
چاپی  با سریال  اصلی  از  فرعی   – از  مفروز  اصلی  از ۱۵۷  فرعی  پلاک ۳۸۰ 
۳۱۰۹۷۶ سری سال ۹۴ به نام محمدرضاهشمی به شماره دفتر الکترونیکی 
۱۳۹۵۲۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰۷۵۵ ثبت و صادر شده است. بعلت جابجایی مفقود 
گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است 
در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ 
مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا 
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا 
عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 

طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
آقای سجاد درخشانی)وکیل( طبق درخواست به شماره وارده ۱۹۸۰۸ مورخ 
 ۱۵۷ از  فرعی  ثبتی۳۸۰  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   ۱۴۰۱/۱۱/۲۳
سهم   ۲۸۸۰۰۰ از  مشاع  سهم   ۲۶۱ مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی 
به مساحت ۲۸۸۰۰۰ مترمربع  اعیان یک قطعه زمین  و  از ششدانگ عرصه 
قطعه ب۲ تفکیکی پلاک ۳۸۰ فرعی از ۱۵۷ اصلی مفروز از – فرعی از اصلی 
با سریال چاپی ۳۱۰۹۷۱ سری ب سال ۹۴ به نام شراراه شریفی به شماره 
دفتر الکترونیکی ۱۳۹۵۲۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰۷۴۷ ثبت و صادر شده است. بعلت 
جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 
را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
۸/۱۱/۱۳۸۰ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی 
برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در 
مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت 
خانم گیتی شادی طی درخواست به شماره وارده ۵۹۶۰ مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۰۴ 
با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره ۳۴ رباط کریم با 
اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 
۷۹/۶۲ / هفتاد و نه متر و شصت و دو دسیمتر واقع در سمت وسط طبقه 
۲ قطعه ۱۰/ده تفکیکی به شماره پلاک ۱۴۶۷ فرعی از ۱۶۵ اصلی مفروزو 
مجزی شده  از ۱۰۳۱ فرعی از اصلی مرقوم واقع در پرند حوزه ثبتی رباط 
کریم ذیل دفتر الکترونیکی ۱۴۰۰۲۰۳۰۱۰۲۲۰۱۳۳۶۶ به شماره سریال 
۴۲۹۱۰۰ سری الف سال ۰۰  بنام گیتی شادی فرزند قدرت اله ثبت و صادر 
و تسلیم گردیده است که بعلت جابجایی مفقود گردیده است و طی درخواست 
وارده فوق تقاضای صدور المثنی مالکیت پلاک مذکور نموده است لذا مراتب 
در اجرای ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد 
تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود 
سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد 

نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
آقای حمزه امیر عشایری )وکیل( طبق درخواست به شماره وارده ۷۹۳۳ مورخ 
۱۴۰۲/۰۴/۲۹ اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۲۴۵۰ فرعی از ۱۴۷ 
اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ۲ دانگ مشاع از ششدانگ عرصه و اعیان 
یک قطعه زمین به مساحت ۱۰۰۰ مترمربع قطعه ۱۶۱ تفکیکی پلاک ۲۴۵۰ 
فرعی از ۱۶۰ اصلی مفروز از ۵۴۵ فرعی از اصلی با سریال چاپی ۰۷۰۷۲۰۵ 
سری الف سال ۸۷ به نام شلر امیر عشایری ذیل ثبت ۱۳۶۱۴۷ صفحه ۱۱۸ 
دفتر ۶۲۹ رباط کریم ثبت و صادر شده است. بعلت اسباب کشی مفقود گردیده 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در  لذا تقاضای صدور سند 
همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ 
مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا 
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا 
عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 

طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

 آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۴۶ مورخ 

۱۴۰۲/۰۳/۳۱  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی فریده پرتوی جلده باخانی فرزند صادق به شماره شناسنامه ۱۳۱۳ 
صادره از سراب نسبت به دو دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی بمساحت ۹۰/۵۴ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۱۰ فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  نژاد  نصیری  ناصر  مالکیت رسمی  از  کریم 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۰۱  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۱۶
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۴۵ مورخ 
۱۴۰۲/۰۳/۳۱  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی مجید مسیبی فرزند احمد به شماره شناسنامه ۱۲۶۵ صادره از تهران 
نسبت به چهار دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
۹۰/۵۴ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۱۰ فرعی مفروز از قطعه - 
مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  واقع در حوزه  از ۱۱۵ اصلی  تفکیکی 
در  مراتب  اطلاع عموم  منظور  به  لذا  گردیده  نژاد محرز  نصیری  ناصر  رسمی 
یا اشخاصی  آگهی می شود در صورتیکه شخص  روز  فاصله ۱۵  به  نوبت  دو 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۰۱  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۱۶
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
تهران گفت: برای تحقق رشد اقتصادی کشور 
در برنامه هفتم توسعه نرخ رشد اقتصادی هفت 
و چهار دهم درصدی برای این استان پیش بینی 

شده است.
شنبه  روز  ازوجی  الدین  علاء  ایرنا،  گزارش  به 
در جمع خبرنگاران با اشاره به تعیین متوسط 
نرخ رشد اقتصادی در لایحه برنامه هفتم توسعه 
اظهار داشت: برای تحقق رشد اقتصادی کشور 
در این برنامه، نرخ رشد اقتصادی ۷.۴ درصدی 
در  که  است  شده  برآورد  تهران  استان  برای 
صورت فراهم شدن ملزومات آن و اصلاح نظام 
تولید کالا و  بالای  توزیع و وجود ظرفیت های 
دست  هدفگذاری  این  استان،  این  در  خدمات 

یافتنی است.
برای تحقق رشد  امیدواری کرد که  وی اظهار 
ظرفیت  به  توجه  تهران،  استان  درصدی   ۷.۴
بخش های اقتصادی مهم بوده است و لذا پیش 
به  کشاورزی  بخش  رشد  که  است  شده  بینی 

۵.۸ درصد، معدن به ۵.۷ درصد، گروه صنایع 
به ۵.۹ درصد و بخش خدمات نیز به ۷.۸ درصد 
افزود:  برسد.این مسئول  برنامه هفتم  در طول 
تهران  استان  اقتصادی  رشد  اخیر  دهه  تجربه 
حاکی از آن است که بیش از ۶۵ درصد رشد، 
از  که  این  یعنی  است؛  بوده  بهره وری  از محل 
منابع و امکانات موجود استان تهران برای رشد 
در  اساس،  این  بر  است.  شده  استفاده  تولید 
برنامه هفتم توسعه نیز بیش از ۵۰ درصد رشد 
اقتصادی در هدفگذاری شده از محل بهره وری 
عوامل تولید )منابع انسانی، سرمایه و فناوری( 
رخ خواهد داد. ازوجی خاطر نشان کرد: با توجه 
به مطالعات آمایش سرزمین، محدودیت منابع 
زیست محیطی، جهت گیری  و ملاحظات  پایه 
بخش  توسعه  بر  مبتنی  تهران  استان  توسعه 
خدمات، بویژه خدمات نوین، دانش پایه و توسعه 

صنایع با دانش فنی بالا خواهد بود.
بخش  در  افزوده  ارزش  رشد  شد:  یادآور  وی 
در  آب،  منابع  محدودیت  دلیل  به  کشاورزی 

سرزمینی،  محدودیت  بدلیل  صنایع  بخش 
آلایندگی زیاد و تراکم زیاد جمعیت در استان 
ساخت  برای  زمین  محدودیت  نیز  و  تهران 
مسکن جدید و همچنین در بخش معدن نیز 
از  کمتر  زمین«،  »فرونشست  موضوع  بواسطه 
شده  بینی  پیش  استان  اقتصاد  کل  میانگین 
ادامه داد: محاسبات سازمان  است.این مسئول 
نشان  تهران  استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت 
می دهد که نتیجه این هدفگذاری کاهش نرخ 
 ۶.۲ به   ۱۴۰۱ سال  در  درصد   ۷.۷ از  بیکاری 
درصد در سال ۱۴۰۶ خواهد بود که برای تحقق 
آن لازم است تا سالانه ۱۸۷ هزار فرصت شغلی 
سازمان  شود.رئیس  ایجاد  تولید  افزایش  برای 
تاکید  تهران  استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت 
گذاری،  سرمایه  مالی  منابع  تامین  برای  کرد: 
باید از توان نهادهای عمومی غیردولتی، بخش 
گذاران  سرمایه  و  داخلی  تعاونی  و  خصوصی 
خارجی به طرق مختلف و اهرمی استفاده کرد.

وی با اشاره به لزوم ارتقای بهره وری خاطر نشان 

کرد: برای این منظور باید به توسعه شرکتهای 
در  فناوری  از  استفاده  گسترش  بنیان،  دانش 
ارتقای سرمایه  فرآیند تولید کالاها و خدمات، 
انسانی با توسعه آموزشهای فنی و حرفه ای بر 
مبنای نیاز بازار کار، ارتقای کارایی استفاده از 
به تکمیل طرح های  اولویت دادن  منابع مثل 
بالا و دارای نقش  با پیشرفت فیزیکی  عمرانی 
توجه  و خدمات  کالاها  تولید  افزایش  در  موثر 

کرد.
ازوجی همچنین، استفاده بیشتر از ظرفیت های 
تعاونی،  و  خصوصی  کارهای  و  کسب  موجود 
رفع موانع تولید و مشکلات بنگاه های تولیدی، 
منظور  به  ارزش  زنجیره  تکمیل  از  حمایت 
سرمایه گذاری  از  حمایت  و  اثربخشی  افزایش 
مرتبط  اقدامات  و  جدید  کارهای  و  کسب  در 
از  را  تولید  در  پایه  منابع  از  بهینه  استفاده  با 
رشد  تحقق  موجب  که  برشمرد  مواردی  دیگر 
اقتصادی مناطق مختلف کشور در برنامه هفتم 

توسعه، خواهد شد.

نرخ رشد اقتصادی ۷.۴ درصدی برای استان تهران 
پیش بینی شده است
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رئیس سازمان تبلیغات اسلامی: 
چابک سازی مجموعه از رویکردهای 

سازمان تبلیغات اسلامی است

تبلیغات  رویکرد  گفت:  اسلامی  تبلیغات  سازمان  رئیس 
اسلامی چابک سازی مجموعه است و برنامه ریزی های لازم 

در این زمینه صورت گرفته است.
روز  قمی  محمد  حجت الاسلام  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
چهارشنبه در دیدار با فعالان قرآنی به بودجه کم قرآنی در 
کشور اشاره کرد و اظهار داشت: البته در سازمان تبلیغات 

برای ما مهم این است که محور همه چیز قرآن باشد.
وی با تاکید بر دایر کردن محافل قرآنی به اسم شهدا بیان 
کرد: این موضوع باید با رویکرد هر مسجد یک پایگاه قرآنی 

اجرایی شود.
این سازمان را چابکسازی  از رویکردهای  قمی یکی دیگر 
 ۶۰۰ جای  به  مثال  برای  گفت:  و  کرد  عنوان  مجموعه 

نیروی بازنشسته فقط ۲۰۰ نیرو وارد مجموعه شد.
اگر  البته  کرد:  تصریح  اسلامی  تبلیغات  سازمان  رئیس 
نیروهای انسانی سازمان تبلیغات اسلامی بازنشسته شوند 
حتما از تجربیات آنها بهره مند می شویم و تلاش می کنیم 
های  فعالیت  توسعه  راستای  در  عزیزان  این  مشورت  از 

سازمان تبلیغات اسلامی بهره ببریم.
وی در ارتباط با بحث تبلیغ و استفاده از ظرفیت روحانیون 
نیز گفت: همه مردم باید مبلغ اسلام شوند، البته یک شان 

خاصی از تبلیغ باید رعایت شود.
رئیس سازمان تبلیغات اسلامی گفت: تبلیغ باید با رعایت 
موضوع جهاد تبیین همراه شود و مبلغین به این موضوع 

توجه ویژه داشته باشند.

میرتاج الدینی: بودجه فرهنگی هر چه 
باشد کم است/ نگاه ویژه مجلس به 

برنامه هفتم

شورای  مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  نایب رئیس   
اسلامی حوزه فرهنگ و هنر را »حوزه ویژه« توصیف کرد و 
گفت: رویکرد مجلس تقویت بودجه این حوزه است، هرچه 
اعتبار برای فرهنگ و هنر کشور تصویب شود باز هم کافی 

نیست.
فرهنگ حوزه ای گسترده از فیلم و نمایش، کتاب و موسیقی 
و  تا صنایع دستی، هنرهای سنتی  دین  و  ادبیات  و  هنر  و 
می شود،  شامل  را  گردشگری  میراث فرهنگی،  آیین ها، 
اعتقاد  به  اما  است،  هزینه بر  به ظاهر  اگر چه  که  حوزه ای 
برای  و  بلندمدت  سرمایه گذاری  کارشناسان،  از  بسیاری 
پیوند  دلبستگی،  آنچه  و  جامعه  هویت  از  صیانت  و  حفظ 
را  جامعه  یکایک  میان  ملی  وحدت  و  انسجام  اجتماعی، 

تضمین می کند، ضرورتی انکارناپذیر است.
حمایت  برای  اعتبارات  کمبود  اخیر  سال های  همه  در 
مدیران  گلایه  مورد  همواره  هنر  و  فرهنگ  حوزه  از 
مانند  وزارتخانه ای  است.  بوده  فرهنگی  فعالان  و  اجرایی 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در سال ۱۴۰۲ 
بودجه  )پیشنهادی( حدود ۴۲۰۰ میلیارد تومان دارد، که 
سهم اختصاصی وزارتخانه ۳هزار میلیارد تومان است؛ این 
سقف اعتبار پیش بینی شده حتی اگر ۱۰۰درصد هم تامین 
و تخصیص یابد، آیا کفاف تحقق اهداف و تکالیف گسترده 

در سه حوزه ماموریت کلان ابلاغی را می دهد؟
طور  همین  اوضاع  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  در 
برای  )پیشنهادی(  بودجه  تومان  میلیارد  ۱۲هزار  است؛ 
آن  ۵۵درصد  حدود  که  است  شده  تصویب  وزارتخانه ای 
مختص وزارتخانه است که با رویکرد آموزش، ترویج، تولید 
نمایش، کتاب،  قرآن، سینما،  و  باید حوزه دین  و حمایت 
رسانه، موسیقی، هنر تجسمی، نقاشی را پوشش دهد، اگر 
تابعه  سازمان های  و  نهادها  بودجه  مبلغ  این  از  جدا  چه 
اما  است؛  پیش بینی شده  تومان  میلیارد  ۵هزار  نیز حدود 
به عنوان مجری  نگاه دولت و مجلس  اینجاست که  سوال 
بر  اگر  به بودجه حوزه فرهنگ چگونه است؟  قانون گذار  و 
مبنای توزیع عادلانه منابع بودجه را بررسی کنیم، آیا میان 

ماموریت ها و اعتبارات نسبت منطقی وجود ندارد؟
هیچ زمانی اعتبارات فرهنگی کافی نیست

گفت وگو  در  میرتاج الدینی  سیدمحمدرضا  حجت الاسلام 
حوزه  بودجه  و  اعتبارات  درباره  ایرنا  فرهنگی  خبرنگار  با 
فرهنگ اظهار داشت: یکی از رویکردهای همیشگی مجلس 
کمیسیون  در  است،  فرهنگی  بودجه های  افزایش  تقویت 
فرهنگی این رویکرد وجود دارد ما هم در کمیسیون برنامه 
ها  بودجه  سقف  متاسفانه  اما  می کنیم،  کمک  بودجه  و 

محدود است.
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  تبریز  مردم  نماینده 
قدمی  تا  کردیم  تصویب  را  تبصره ای   ۱۴۰۲ بودجه  برای 
که  این صورت  به  برداریم  فرهنگی  اعتبارات  تقویت  برای 
»۵۰درصد مازاد درآمد نفتی در اختیار دولت قرار داده شد 
تا بتواند در حوزه های مختلف تخصیص دهند«، ما پیشنهاد 
باشد  فرهنگی  در حوزه  اعتبارات  این  از  درصد  دادیم ۱۰ 
متاسفانه  تصویب شد؛  اختصاص ۵درصد  مجلس  در  البته 
رای  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  در  مصوبه  این  کل 

نیاورد و حذف شد.
»هیچ زمان اعتبارات فرهنگی کافی نیست، همه حوزه این 
طور است، اما فرهنگی ویژه است. اما باید توجه داشت که 
منابع بودجه محدود است، بودجه عمرانی ما ۱۰ درصد نیاز 
تومان(  میلیارد  )هزار  همت   ۳۶۰ شود،  می  تامین  کشور 
همت   ۳۶۰۰ کشور  نیاز  حالی  در  است  عمرانی  اعتبارات 

است«
برنامه  به  مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس  نایب 
هفتم توسعه کشور اشاره کرد و گفت: کمیسیون ها در حال 
بررسی برنامه هفتم توسعه هستند و نمایندگان قطعا نگاه 
ویژه به احکام فرهنگی این برنامه خواهند داشت، تا حوزه 

فرهنگ کشور در پنج سال آینده تقویت شود.

با  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  دبیر   
محتوای  کنترل  برای  ای  مصوبه  به  اشاره 
موضوع  همچنین  گفت:  خانگی  سریال های 
جدایی آموزش از وزارت بهداشت قطعا اتفاق 

نخواهد افتاد.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام عبدالحسین 
با  خسروپناه روز پنجشنبه در جریان دیدار 
دزفول  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیسه  هیات 
ایده  یک  بعنوان  ها  دانشگاه  تجمیع  افزود: 
علوم  های  دانشگاه  برای  و  است  مطرح 

پزشکی مطرح نیست.
در  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  افزود:  وی 
وزارت بهداشت، بی رویه تکثیر نشده اند و 
شاهد راه اندازی این دانشگاه ها متناسب با 

نیاز مناطق مختلف کشور هستیم.
سه  حدود  گفت:  خسروپناه  الاسلام  حجت 
هزار مرکز دانشگاهی و مراکز آموزش عالی 
داریم و تجمیع برای وزارت بهداشت با توجه 
اند قطعا تطبیق نمی  به تدبیری که داشته 

کند.
از  آموزش  جدایی  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
افتاد  نخواهد  اتفاق  قطعا  بهداشت  وزارت 
گفت: الگوی وزارت بهداشت نشان داد وقتی 
آموزش و درمان با هم جمع شوند دانش با 
مهارت همراه است که یک الگوی حکیمانه 
است و می توان گفت که اگر این الگو را در 
بیشتری  کارآمدی  داشتیم  کشاورزی  حوزه 

محقق می شد.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی همچنین 
ضمن  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در 

تجلیل از شهدای مدافع سلامت گفت: یکی 
رسانی  خدمت  بیت  اهل  به  محبت  آثار  از 
به مردم و محرومان است، خدمت در طعام 
دادن، انفاق، صدقه حتی گوش دادن به درد 

دل یک کودک آثار خدمت به مردم است.
به  توجه  الاسلام خسروپناه خواستار  حجت 
خانواده های شهدا در امر درمان شد و گفت: 
سند ملی امنیت غذایی سندی جامع است؛ 
۸۰ درصد سند امنیت غذایی مربوط به سایر 
وزارت خانه ها به ویژه جهاد کشاورزی است 
بهداشت  وزارت  به  مربوط  آن  درصد   ۲۰ و 

است.
امنیت  ملی  سند  مطالعه  ضرورت  بر  وی 
نظرات  نقطه  از  افزود:  و  کرد  تاکید  غذایی 
و پیشنهادات تکمیلی استقبال خواهیم کرد.

مصوبه ای برای کنترل محتوای سریال های 
خانگی

بیان  با  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  دبیر 
اینکه سالانه ۷۹ میلیار نخ سیگار در کشور 
تولید  برای  دنیا  در  افزود:  شود  می  تولید 
اخذ می  مالیات  تا ۹۰ درصد  دخانیات ۷۰ 

کنند اما در کشور ما ۱۸ درصد است.
بخشی  ادامه  در  خسروپناه  الاسلام  حجت 
از سریال های خانگی ساخته شده را مورد 
انتقاد قرار داد گفت: سریال های خانگی به 
شدت سیگار، مشروب، و مواد مخدر و روابط 
ناسالم را ترویج می دهند که با مصوبه جدید 

کنترل می شود.
تاکید  درمان  بر  پیشگیری  ضرورت  بر  وی 
علمی  ادبیات  با  را  پیشگیری  کرد:  اظهار  و 

عامیانه بیان کنید و جدی بگیرید.
در  کشور  علمی  جامع  نقشه  رسانی  بروز 

دستور کار است
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی با اشاره به 
نقشه جامع علمی کشور که نزدیک به ۱۳ 
سال از عمرش می گذرد گفت: ما به دنبال 
بروز رسانی نقشه جامع علمی کشور هستیم 
که نزدیک به ۱۳ سال از عمرش می گذرد.

بخش  خصوص  در  قطعا  افزود:  خسروپناه 
باید  کشور  علمی  جامع  نقشه  پزشکی 
حوزه  در  پیشنهادی  و  دهند  نظر  پزشکان 
رشته  ها،  محل  رشته  ها،  رشته  آمایش، 
ای،  رشته  بین  های  رشته  ها،  گرایش 
دانشجویان و هیات علمی مورد بررسی قرار 

می گیرند.

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی مطرح کرد؛

مصوبه ای برای کنترل محتوای سریال های خانگی/ 
جدایی آموزش از وزارت بهداشت اتفاق نخواهد افتاد

خبر

اثر سینمایی دیگری درباره یکی از 
قهرمانان ارتش در راه است

منصور  شهید  زندگی  به  پرداختن  با  که  »های پاور«  کارگردان   
از  یابد،  راه  فجر  فیلم  یکم  و  چهل  جشنواره  به  توانست  ستاری 
انجام توافق های نهایی برای ساخت اثری جدید درباره یکی دیگر 

از قهرمانان ارتش خبر داد.
ایرنا  سینمایی  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  محمدپور  هادی 
قهرمانان  از  دیگر  یکی  درباره  جدید  اثری  ساخت  اظهارداشت: 
ارتش هم اینک در مرحله تصمیم گیری های نهایی بوده و قرار است 

به صورت مشارکتی ساخته شود.
از زندگی شهید منصور  نادری بخش مهمی  اتابک  بازی  با  او که 
ستاری را به تصویر کشیده بود، گفت: در تصمیمات گرفته شده 
قرار بر این است که این اثر به صورت سینمایی و با مشارکت چند 
ارگان با تهیه کنندگی اباذر جوکار ساخته و در صورتی که توافق 

شود مانند موقعیت مهدی به صورت سریال درآید.
محمدپور همچنین از امکان ساخت این اثر توسط سیما فیلم خبر 

داد.
امیر  با  بود  گفته  ایرنا  خبرنگار  به  پیشتر  های  پاور  کارگردان 
تلویزیون  و  نویسندگان خوب سینما  از  اصغری  و علی  شایان مهر 
دفاع  آن  موضوع  که  می کنیم  کار  جدید  )طرح(  پروژه  یک  روی 

مقدس است.
او همچنین گفت با توجه به حساسیت هایی که روی فیلمنامه نشان 
دادیم در جشنواره فیلم فجر و مقاومت سال آینده حرف های خوبی 

درباره این پروژه زده خواهد شد و مورد استقبال قرار می گیرد.
محمدپور تاکید کرد که فیلم سینمایی جدید درباره یکی دیگر از 

قهرمانان ارتش همه را شگفت زده خواهد کرد.
او اطلاعاتی در خصوص این که فیلم جدیدش درباره زندگی کدام 

یک از قهرمانان ارتش خواهد بود اطلاعاتی نداد.

نحوه صدور مجوز رسانه ها در عراق 
برای پوشش ایام اربعین

که  رسانه هایی  برای  اسلامی  تلویزیون های  رادیو  اتحادیه   
قصد فعالیت در ایام اربعین در عراق را دارند مجوز فعالیت 

صادر می کند.
مسئول اطلاع رسانی و فضای مجازی ستاد اربعین در عراق 
در گفت وگو با خبرنگار فرهنگی ایرنا اظهار داشت: اتحادیه 
همچون سال های گذشته آمادگی دارد تا با همکاری نهادها و 
ارگان های کشور عراق از جمله اتحادیه رادیو و تلویزیون های 
عراقی، هیئت رسانه و ارتباطات و عتبات حسینیه و عباسیه، 
برای خبرنگاران و برنامه سازانی که به منظور پوشش رسانه 
فعالیت  مجوز  می شوند  اعزام  عراق  به  حسینی  اربعین  ای 

رسانه ای صادر کند.
می شود  باعث  اتحادیه  اقدام  این  افزود:  انوشه  محمدعلی 
مسیرهای  در  دغدغه  بدون  بتوانند  ای  رسانه  فعالان  تا 
راهپیمایی و همچنین در عتبات مقدسه ی کربلا به برنامه 

سازی و تهیه گزارش و خبر بپردازند.
و  گزارشگران  خبرنگاران،  چنانچه  کرد:  خاطرنشان  وی 
در  اربعین  ایام  در  فعالیت  مجوز  به  نیاز  ای  رسانه  فعالان 
کشور عراق دارند، اطلاعات و مدارک خود را به نشانی ایمیل 

hedayat.media@gmail.com ارسال کنند.
و  رادیو  اتحادیه  مجازی  فضای  و  رسانی  اطلاع  مسئول 
تلویزیون های اسلامی در اربعین گفت: معرفی نامه رسمی از 
رسانه ی اعزام کننده، تصویر گذرنامه، فایل عکس پرسنلی 
از جمله مدارک لازم برای صدور کارت خبرنگاری در عراق 

است.
فعالیت  برای  که  یا مجوزی  کارت  هرگونه  کرد:  تاکید  وی 
از  خارج  در  می شود،  صادر  اربعین  ایام  در  ای  رسانه 
مسیرهای راهپیمایی در کشور عراق )از جمله در فرودگاه و 

مرزهای زمینی( اعتبار ندارد.
انوشه افزود: فعالان رسانه ای که قصد سفر به عراق را دارند 
می توانند از ۸ تا ۲۵ مرداد ماه مدارک خود را برای دبیر 

خانه اتحادیه در تهران ارسال کنند.
مسئول اطلاع رسانی و فضای مجازی ستاد اربعین در عراق 
ای،  رسانه  ای  حرفه  تجهیزات  هرگونه  ورود  کرد:  تاکید 
تصویربرداری وخبرنگاری به عراق نیاز به مجوز از نهادهای 
کامل  مشخصات  ای  رسانه  فعالان  لذا  دارد؛  را  کشور  این 
خانه  دبیر  ایمیل  به  را  خود  مدارک  با  همراه  تجهیزات، 
اتحادیه ارسال کنند تا نسبت به صدور مجوزهای لازم اقدام 

شود.

»محرمانه« به زودی پخش می شود

مجموعه تلویزیونی »محرمانه« به کارگردانی محمود معظمی 
و تهیه کنندگی سیدرامین موسوی ملکی با نویسندگی مهدی 

حمزه به زودی از شبکه سوم سیما پخش می شود.
به  »محرمانه«  سریال  ایرنا،  تلویزیون  خبرنگار  گزارش  به 
کارگردانی محمود معظمی در ژانر معمایی - جنایی در ۲۴ 

قسمت از شبکه سوم سیما پخش می شود.
محرمانه، روایت گر چند دانشمند ایرانی است که در پی کشف 
می  رخ  آنها  برای  اتفاقاتی  و  می شوند  آفریقا  راهی  ویروسی 

دهد...
در این سریال، لاله اسکندری، مجید مظفری، فاطمه گودرزی، 
یاری،  زهیر  آصفی،  آرش  نورایی،  علی رام  نوذری،  ایرج 
نساج،  مهدیه  توکلی،  رضا  متخصص،  فریبا  زند،  امیرمحمد 
بهناز  امیرسلیمانی،  امیرسلیمانی، سپند  شیدا یوسفی، کمند 
نادری، علیرضا جلالی تبار، رحیم نوروزی، اسرافیل علمداری، 
مهرنوش  و  ضیایی  سیدمهرداد  جلالی،  علی  گنجی،  پویان 
مقیمی و امیر خانزاده و با حضور جعفر دهقان، فرهاد قائمیان، 
الهام طهموری و نسیم ادبی و با همراهی احسان امانی، نیما 
بازیگران  از  نساج و جمعی  و مهدیه  کرمی، سولماز حصاری 

ترکیه، هلند و آفریقایی ایفای نقش می کنند.
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بدنه  اسلامی گفت:  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
کار  یک  با  وزارتخانه  این  انسانی  نیروی 
سخت و پرمانع در آستانه یک تحول جدی 
قرار گرفته است و ۴۰۰ نیروی جوان حزب 
پایان  تا  جدی  کار  سال   ۲ از  بعد  اللهی 
تا  شوند  می  وزارتخانه  این  وارد  تابستان 

تغییر در بدنه به وجود آید.
اسماعیلی  محمدمهدی  ایرنا،  گزارش  به 
طرح  پایانی  مراسم  در  شب  چهارشنبه 
در  فرهنگی  فعالان  و  معلمان  ویژه  ولایت 
حرم مطهر امام رضا)ع( در مشهد افزود: این 
وزارتخانه تلاش کرده است که همه منابع 
و  انقلاب  جبهه  میان  از  را  انسانی خودش 
شده،  شناخته  افراد  از  مختلف  سطوح  در 

کارکرده و مورد وثوق انتخاب کند.
وی اضافه کرد:در سال گذشته با وجود همه 
فشارهایی که آوردند تا حوزه فرهنگ و هنر 
در کشور تعطیل شود، ۲۰ فیلم برای اولین 
بار از جبهه انقلاب به جشنواره راه پیدا کرد، 
دوستانی که سالها در عرصه فیلم کار کرده 
بودند تلاش می کردند به من با عدد و رقم 
در  انقلاب  جبهه  استعداد  که  کنند  ثابت 
حوزه فیلم در نهایت تولید پنج تا حداکثر 

هشت است اما ما ۲۰ فیلم به جشنواره فجر 
رساندیم.

برای  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
امسال یک تحول عمده رخ داده است برای 
اولین بار در بخشهایی در حوزه دفاع مقدس 
تولید  حال  در  جدید  فیلم  هشت  از  بیش 
در  که  مهمی  کتابهای  از  بسیاری  و  است 
حوزه دفاع مقدس نوشته شده امروز تبدیل 
به فیلمنامه شده و آماده فیلمبرداری است.

و  فرهنگ  خادمان  کرد:  اظهار  اسماعیلی 
هنر کشور نمایشگاه کتاب را با حدود هفت 
میلیون نفر برگزار کردند، رهبر بعد از سالها 
به نمایشگاه آمدند و بیش از سه ساعت و 
یک  در  و  داشتند  نمایشگاه حضور  در  نیم 
روز تعطیل که نمایشگاه یک و نیم میلیون 
نفر بازدید کننده داشت، هزار و ۸۰۰ خواهر 
طلبه آموزش دیده در صحنه امر به معروف 

کردند.
محتوا  تولید  گیری  جهت  داد:  ادامه  وی 
در  که  ای  کنگره  هر  است،  کرده  تغییر 
ماه های پیش رو برای شهدا ساخته شود، 
یک بسته کامل فرهنگی و هنری به همراه 
خواهد داشت، در حوزه تربیت نیروی انسانی 

امسال در مجموعه وزارت فرهنگ و ارشاد 
شناسایی  برای  المپیاد  چند  نیز  اسلامی 
استعدادهای جوان در حال برگزاری است، 
و  کنیم  می  حمایت  جوان  فیلمسازان  از 
هم اکنون از بیش از ۱۰ فیلم کار اولی به 

صورت مستقیم حمایت می کنیم.
به  پاسخ  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
می  مثلا  گفت:  کشور  در  شبهات  برخی 
گویند که چرا نمایش خانگی را رها کردید، 
نمایش  گذشته  سال  سه  از  که  حالی  در 

خانگی از وزارت ارشاد جدا شده است.
اسماعیلی اظهار کرد: دولت انقلابی طی ۲ 
را  کشور  اجرایی  مدیریت  وقتی  قبل  سال 
برعهده گرفت در بخشهای مختلف کارنامه 
در  اگر  گذاشت  جای  به  خود  از  روشنی 
و  ارزیابی  قابل  و  کمی  آمار  اقتصاد  حوزه 
قابل مقایسه است، در حوزه فرهنگ اگرچه 
به این اندازه نیست اما این قدر وضعیت به 
لحاظ مدیریت و جریانهای مطرح قابل فهم 
به  نیازی  است که شاید چندان  توصیف  و 

مقایسه های ریاضی نداشته باشد.
وی افزود: حاصل یک دهه رهاشدگی فضای 
سبک  حوزه  در  شگرف  تاثیر  یک  مجازی، 

زندگی افراد و انحرافات جدی در مسیر بوده 
بنای  کردیم،  آغاز  را  کار  که  زمانی  است، 
ما آن بود که ریل گذاریها و جهت گیریها 
تغییر  انقلاب  آرمانهای  و  اهداف  سمت  به 
با یک بدنه عادت کرده و  کند، شما وقتی 
خوگرفته به سبک و شیوه و نوع خاصی از 
را  این کار شما  روبه رو هستید،  حکمرانی 
سایر  مانند  فرهنگ  حوزه  کند،  می  دشوار 
حوزه ها نیست، در کار فرهنگی، کاشت و 
داشت و برداشت بسیار مشکل است که ما 

این کار را در سال گذشته آغاز کردیم.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: در دولت 
گذشته گفته می شد که ما قرار نیست افراد 
را به زور به بهشت ببریم، منظور این حرف 
باید  بود که مدیریت فرهنگی  این  اجرا  در 
روزی  گیرد،  قرار  دینی  از حکمرانی  خارج 
که ما در وزارت فرهنگ کار را شروع کردیم 
 ۲۰۰ و  هزار  وزارتخانه  این  کل  بودجه 
میلیارد تومان بود اما امروز این بودجه را با 
جهت گیریهای درست به چند برابر افزایش 

داده ایم.
اسماعیلی با اشاره به مدیریت مرحوم آیت 
و  آموزشی  موسسه  در  یزدی  مصباح  الله 
ویژگی  گفت:  )ره(  خمینی  امام  پژوهشی 
توجه  مورد  کمتر  که  مرحوم  آن  برجسته 
قرار گرفته و تعمدا توسط بدخواهان مورد 
سانسور قرار گرفته است در کنار امتیازات 
علوم  و  عرفان  فلسفه،  حوزه  در  وی  والای 
تحولات  در  وی  بود،  بصیرتشان  انسانی، 
و  بزرگان  سایر  از  اسلامی  انقلاب  از  بعد 
اندیشمندان دینی جلوتر بود و در شناخت 
مسایل و تحلیل دقیق و واقع بینانه از امور 

سیاسی منحصر به فرد به شمار می رفت.
با گرایش  افراد  نبودند  اضافه کرد: کم  وی 
های مختلف که به مرحوم آیت الله مصباح 
یزدی جسارت و توهین می کردند اما این 
از  حمایت  جبهه  در  محکم  بزرگ،  مرد 

انقلاب و امام و رهبری ایستاد.

وزیر فرهنگ: نیروی انسانی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در آستانه یک تحول جدی است
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کارشناس عراقی: آمریکا نمی خواهد 
ایران از طریق عراق دلار به دست آورد

»همام الشماع« کارشناس اقتصادی عراقی پنجشنبه شب تصریح کرد 
که آمریکا نمی خواهد ایران از طریق عراق دلار به دست آورد.

شبکه  از  که  دایره"  "نیمه  برنامه  به  الشماع  همام  ایرنا،  گزارش  به 
"العهد" عراق پخش می شد، گفت: عراق همچنان در زیر بند ۷ شورای 

امنیت قرار دارد و به لحاظ اقتصادی تحت قیمومیت آمریکاست.
وی گفت که افزایش نرخ دلار در واقع پیام سیاسی واشنگتن به بغداد 

است و سیاست دولت پیشین در حوزه اقتصادی ناکارآمد بوده است.
الشماع افزود: آمریکا با تحریم های اقتصادی توجهی به منافع شهروند 

عراقی ندارد
این کارشناس عراقی نسبت به افزایش نرخ دلار در برابر دینار عراق 
هشدار داد و گفت که آینده وحشتناک است و احتمال رسیدن هر دلار 

به ۲۰۰ هزار دینار وجود دارد.
الشماع نسبت به بن بست سیاسی به علت سیاست ها مالی هشدار داد 
و تغییر رئیس بانک مرکزی عراق را حلال مشکلات اقتصادی بغداد 

ندانست.
وی حل مشکلات اقتصادی را نیازمند بررسی ها و نشست  کارشناسان 
مالی و دارایی دانست و پیشنهاد داد که اجرای بودجه در وقت حاضر 
به تعویق بیفتد و نیازمند این مسأله هستیم که منابع مالی شهروندان 

عراقی به کار گرفته شود.

حمایت کره شمالی از حاکمیت و امنیت 
روسیه

کانگ سون نام، وزیر دفاع کره شمالی روز پنجشنبه از تلاش ارتش 
روسیه و مردم این کشور برای حفاظت از حاکمیت و امنیت کشورشان 

حمایت کرد.
به گزارش پنجشنبه شب ایرنا از خبرگزاری "تاس", وزیر دفاع کره 
شمالی تاکید کرد که ارتش این کشور به تقویت همکاری و همبستگی 

با ارتش روسیه برای مبارزه ضد امپریالیستی ادامه خواهد داد.
سیاسی  و  نظامی  وضعیت  در  ناگهانی  تغییرات  کرد:  تاکید  وی 
بین المللی مستلزم آن است که ارتش دو کشور کره شمالی و روسیه 
قاطعانه با روش های غارتگرانه آمریکا در تسلط جهانی مخالفت کنند 
و به تقویت همکاری ها بر اساس اصول حفاظت از حاکمیت و حفظ 

منافع کشوری ادامه دهند.«
هیات روسی و یک هیات چینی شامل لی هنگ جونگ عضو دفتر 
هفتادمین  مناسبت  به  جاری  هفته  چین  کمونیست  حزب  سیاسی 
سالگرد پایان جنگ کره که پیونگ یانگ بعنوان »روز پیروزی« جشن 

گرفته می شود، وارد کره شمالی شدند.
این دو هیات، اولین بازدیدکنندگان عمومی برجسته خارجی از کره 
شمالی از زمان شروع همه گیری ویروس کووید-۱۹ به شمار می روند 
و در حالی وارد این کشور می شوند که پیونگ یانگ به دنبال تعمیق 
روابط خود با پکن و مسکو است و زمینه های مشترکی در رقابت های 

خود با واشنگتن را جست وجو می کند.
به گزارش خبرگزاری دولتی کی سی ان ایِ کره شمالی، کیم، شویگو را 
در بازدید از نمایشگاه دفاعی که به مناسبت سالگرد جنگ برگزار شده 
بود، همراهی کرد و ضمن بازدید از سلاح ها و تجهیزات نظامی جدید 
توسعه یافته پیونگ یانگ، نظرات خود را در مورد روند جهانی توسعه 

تسلیحات و استراتژی آن با شویگو به اشتراک گذاشت.
و  کیم  کی سی ان ایِ،  خبرگزاری  توسط  شده  منتشر  عکس های 
نشان  بزرگ  نمایشگاهی  سالن  یک  از  بازدید  حال  در  را  مهمانانش 
روی  را  شمالی  کره  بالستیک  موشک های  از  برخی  که  می دهند 
تصویر  می دهد. همچنین  نشان  محوره  پرتابگرهای حمل ونقل چند 
دیگری نیز در گزارش ها منتشر شده که به گفته تحلیلگران به نظر 

می رسد تصویر یک پهپاد جدید است.

گوترش: کمک های محدود نمی تواند 
جایگزین توافق صادرات غلات شود

آنتونیو گوترش، دبیرکل سازمان ملل متحد روز پنجشنبه هشدار داد 
که » کمک های انگشت شمار و محدود« تأثیر شگرف پایان طرحی که 
اجازه صادرات امن غلات  را در دریای سیاه داده بود، جبران نمی کند.

روز  ملل  سازمان  دبیرکل  گوترش  آنتونیو  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
پنجشنبه به وقت محلی به خبرنگاران در واکنش به طرح ارائه غلات 
رایگان روسیه به برخی کشورهای آفریقایی گفت: مسلما زمانی که 
میلیون ها تن غلات را از بازار خارج کنیم، این اقدام منجر به افزایش 

قیمت خواهد شد.
دبیرکل سازمان ملل تصریح کرد: بنابراین، ما نمی توانیم تأثیر بزرگ 
برخی  به  محدود  و  شمار  انگشت  های  کمک  با  را  طرح  این  توقف 

کشورها جبران کنیم.
گوترش همچنین درباره توافق صادرات غلات اوکراین و کود روسیه که 
تعلیق شده است، گفت: ما همچنان در تلاش برای بازگرداندن توافق 

غلات در دریای سیاه هستیم.
ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه روز پنجشنبه در آیین آغاز به کار 
نشست عمومی دومین مجمع اقتصادی و بشردوستانه روسیه و آفریقا 
در سن پترزبورگ روسیه که با حضور جمعی از رهبران و مقامات ارشد 
قاره سیاه برگزار شد، با بیان اینکه روسیه سهم قابل توجهی در امنیت 
غذایی جهان دارد، گفت:  مسکو آماده ارسال رایگان غلات به کشورهای 

نیازمند آفریقایی با در نظر گرفتن رکورد برداشت محصول است.
پوتین تصریح کرد: روسیه آماده ارسال ۲۵ تا ۵۰ هزار تن غلات به 

زیمبابوه، بورکینافاسو، سومالی و اریتره در چهار ماه آینده است.
رئیس جمهور روسیه با اشاره به ظرفیت های قاره سیاه گفت: آفریقا 
در آینده نه تنها می تواند خود را تغذیه کند، بلکه به صادرکننده مواد 
غذایی نیز تبدیل خواهد شد و فدراسیون روسیه در این مسیر از آفریقا 
حمایت خواهد کرد. دیمیتری پسکوف سخنگوی دولت روسیه ۲۶ 
اوکراین  توافق صدور غلات  تعلیق درآوردن طرح  به  اعلام  با  تیرماه 
که  بازمی گردد  توافقنامه  به  زمانی  روسیه  که  روسیه گفت  از سوی 
ملزم  را  غرب  قسمت  این  شود؛  اجرا  توافق  دوم  بخش  به  پایبندی 

می کند تا محدودیت ها بر صادرات کشاورزی و کود را رفع کند.

معاون سخنگوی وزارت خارجه آمریکا 
خرید  به  بولیوی  مندی  علاقه  پی  در 
پهپادهای ایرانی و  هراس واشنگتن از 
قدرت پهپادی جمهوری اسلامی ایران 
از هرگونه همکاری نظامی میان تهران و 
کشورهای آمریکایی لاتین ابراز نگرانی 

کرد.
پاتل  ودانت  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
معاون سخنگوی وزارت خارجه آمریکا 
روز پنجشنبه به وقت محلی در نشستی 
با خبرنگاران در واشنگتن در پاسخ به 
ادموندو  سخنان  به  واکنش  در  سوالی 
نوویلو وزیر دفاع بولیوی که به خریداری 
امنیت  تقویت  برای  ایران  از  پهپاد 
مرزهای بولیوی و مبارزه با قاچاق مواد 
مخدر ابراز علاقه مندی کرده بود، گفت: 
این امر نگران کننده است و ما از نزدیک 
هرگونه اقدام ایران برای گسترش نفوذ 

خود در حوزه غرب را دنبال می کنیم.
سوی  از  اقدام  هرگونه  ما  افزود:  وی 
گسترش  و  تعمیق  برای  کشوری  هر 
همکاری های نظامی با ایران و یا خرید 
می  تلقی  جدی  را  ایرانی  پهپادهای 

کنیم.
کشورها  همه  از  قویا  ما  گفت:  پاتل 
می خواهیم تا از تبادلات مالی با ایران 
در رابطه با تجهیزات نظامی یا تجهیزات 
مرتبط که ممکن است هدف تحریم های 

ما قرار بگیرند، خودداری کنند.
این مقام آمریکایی در عین حال تاکید 
کرد: ما علاقه مند به گسترش روابط با 
دولت بولیوی در راستای منافع متقابل 

هستیم.
اسپانیایی  تارنمای  گزارش  به 
نوویو  ادموندو  تایمز،  آنجلس  لس 
دفاع  وزیر   )Edmundo Novillo(
ابراز  با  مطبوعاتی  نشستی  در  بولیوی 
علاقه این کشور به پهپادهای ایرانی با 
فناوری پیشرفته اعلام کرد از این طریق 
کوهستانی  مناطق  حتی  می توانند 
صورت  به  را  تصاویر  و  کرده  رصد  را 
ارسال  مسلح  نیروهای  برای  لحظه ای 
می  آن ها  فناوری  افزود:  وی  کنند. 
تواند نیازهایی را که ما مطرح کرده ایم، 

برآورده کند.
دولت  درخواست  به  اشاره  با  وی 
در  اطلاعات  ارائه  بر  مبنی  آرژانتین 
بولیوی  میان  اخیر  دفاعی  توافق  مورد 
و ایران گفت: درخواست آرژانتین ناشی 
نماینده  یک  »اغراق آمیز«  نگرانی  از 
مقام  این  بود.  کشور  این  »اسرائیلی« 

دقیق تر  اطلاعات  ارائه  بدون  بولیویایی 
در مورد نماینده آرژانتینی، درخواست 
این کشور با توجه به انتخابات پیش رو 
در این کشور همسایه را یک »نمایش« 

توصیف کرد.
وزارت امور خارجه آرژانتین روز دوشنبه 
با ارسال یادداشتی به سفیر بولیوی در 
اطلاعاتی  خواستار  آیرس،  بوئنوس 
توافق های  و  مذاکرات  دامنه  درباره 
احتمالی امضا شده هفته گذشته میان 
تهران  در  بولیوی  و  ایران  دفاع  وزرای 
شد. در بولیوی نیز قانونگذاران مخالف 
دولت، ارائه گزارش از سوی وزیر دفاع 

را خواستار شدند.
آشتیانی  محمدرضا  سرتیپ  امیر 
ایران  دفاع  وزیران  نوویو  ادموندو  و 
تهران  در  تیر   ۲۹ صبح  بولیوی  و 
تفاهم نامه همکاری در حوزه های دفاعی 

و امنیتی امضا کردند.
تلاش  اینکه  بیان  با  آشتیانی  امیر 
کردیم وزیر دفاع بولیوی از دستاوردها 
ابعاد  در  دفاع  وزارت  ظرفیت های  و 
با  مختلف آشنا شود، خاطرنشان کرد: 
بولیوی  کشور  نیازمندی های  به  توجه 
در حوزه دفاع مرزی و مبارزه با قاچاق 
موادمخدر سعی شد در زمینه تجهیزات، 
تعاملاتی با این کشور داشته باشیم که 
این همکاری می تواند الگویی برای سایر 

کشورها در آمریکای جنوبی باشد.
ایالات متحده و متحدانش به دنبال راه 
هایی برای محدود کردن توانایی ایران 
در ساخت هواپیماهای بدون سرنشین 
کشورهای  و  بایدن  دولت  هستند. 
هوایی  صنعت  شرکت  ده ها  اروپایی 

ایران را تحریم کرده اند.
در  ژورنال  استریت  وال  روزنامه  اخیرا 

حال  در  ایران  اینکه  بیان  با  گزارشی 
ساخت  برای  نیاز  مورد  قطعات  تکثیر 
کرد  اعتراف  است،  خود  پهپادهای 
صنعت  علیه  محدودیت  ایجاد  که 
پهپادسازی ایران سخت تر از قبل شده 

است.
نظامی  تحقیقاتی  موسسه  گفته  به 
انگلیس مستقر است،  آرمامنت که در 
با  ایران  توسط  پهپادها  این  قطعات 
استفاده از کپی برداری از قطعات لوازم 
الکترونیکی تولید شده در ژاپن، تولید 

می شوند.
بیشتر  ایران  شد:  مدعی  روزنامه  این 
لوازم  از  را  خود  پهپادهای  قطعات 
شرکت های  توسط  شده  تولید  خانگی 
آمریکایی، اروپایی و ژاپنی تهیه می کند 
و به همین دلیل تحریم این قطعات کار 

دشواری است.
بنا بر ادعای این موسسه تحقیقاتی، این 
تسلیحاتی  بازرسان  بار است که  اولین 
شرکت  ساخت  قطعات  اوکراین،  در 
کوچک و خصوصی »سرمد الکترونیک 
سپاهان« را در پهپادهای سرنگون شده 
سوی  از  شرکت  این  می کنند.  پیدا 

آمریکا و متحدانش تحریم نشده است.
آغاز  زمان  از  آمریکا  رهبری  به  غرب 
جنگ اوکراین، ایران را متهم به ارسال 
پهپادهای خود به روسیه علیه اوکراین 
کرده و تهران همواره این ادعاها را رد 
دوره  نشست  که  آنجا  تا  است  کرده 
درباره  ملل  سازمان  امنیت  شورای  ای 
اجرای قطعنامه ۲۲۳۱ و برجام در روز 
عرصه  به  نیز  جولای(   ۶( تیرماه   ۱۵
و  آمریکا  های  دیپلمات  میان  جدال 
انگلیس با روسیه تبدیل شد که با دعوت 
از اوکراین در پی تکمیل سناریوی خود 

علیه برنامه دفاعی بازدارندگی جمهوری 
های  تحریم  تداوم  و  ایران  اسلامی 

موشکی هستند.
و  فرانسه  انگلیس،  اروپایی  کشور  سه 
در  مشترک،  بیانیه ای  صدور  با  آلمان 
علیه  امنیت،  شورای  نشست  حاشیه 
های  همکاری  و  ایران  موشکی  قدرت 
به  اشاره  بدون  – مسکو  تهران  نظامی 
نقض برجام از سوی آمریکا مدعی شدند 
که فعالیت های ایران توجیه غیرنظامی 
را  ایران  مساله  »این  و  ندارد  معتبری 
هرچه بیشتر به توانایی های مرتبط با 
تسلیحات اتمی نزدیک می کند و این 
مساله مایه نگرانی شدید شورای امنیت 

است.«
بی  گوید  می  ایران  اسلامی  جمهوری 
اوکراین  را در جنگ  فعال خود  طرفی 
حفظ کرده و هرگز سلاحی به طرفین 
نداده  آن  در  استفاده  برای  جنگ  این 
و  صلح  از  مداوم  بطور  ایران  است. 
اوکراین حمایت  پایان فوری جنگ در 
موافقتنامه  به رغم  است  اعلام کرده  و 
همکاریهای دفاعی دوجانبه ، هرگز به 
استفاده  برای  ،سلاح  جنگ  طرفهای 
از  بعد  نه  و  قبل  نه  اوکراین  در جنگ 

درگیری نداده است.
غربی  کشورهای  است:  معتقد  ایران 
تلاش می کنند براساس تفاسیر نادرست 
 ۲۲۳۱ قطعنامه  بین  کننده  گمراه  و 
پهپادها  از  استفاده  و  امنیت  شورای 
ساختگی  ارتباط  اوکراین  جنگ  در 
برقرار کنند، درحالیکه قطعنامه ۲۲۳۱ 
نه صادرات سلاح را منع کرده و نه به 
العمل و  دبیرخانه سازمان ملل دستور 
ظرفیت لازم را برای انجام این تحقیقات 

داده است.

هراس و نگرانی آمریکا از گسترش همکاری 
نظامی ایران با کشورهای آمریکای لاتین

گزارش

چین از تقویت مناسبات نظامی 
آمریکا و تایوان بشدت انتقاد کرد

وزارت دفاع چین از تقویت مناسبات نظامی آمریکا و تایوان بشدت 
انتقاد کرد و گفت که این اقدامات امنیت و حاکمیت ملی چین را 

تضعیف می کند.
به گزارش ایرنا به نقل از شینهوا، تان کفی سخنگوی وزارت دفاع 
چین پنجشنبه درباره حمایت های نظامی آمریکا از تایپه از جمله 
اقدامانه  این  که  گفت  تایوان  به  هوا  به  زمین  موشک های  فروش 
و  و صلح  کرده  تضعیف  را  ملی چین  و حاکمیت  امنیت  ظالمانه 

ثبات در تنگنه تایوان را تهدید می کند.
این وضعیت بوده و قاطعانه  اینکه چین عمیقا نگران  بیان  با  وی 
با آن مخالف است، افزود که ارتش چین از نزدیک تحولات تنگه 

تایوان را رصد می کند.
تان کفی تاکید کرد که ارتش چین به اقدامات موثر و قاطع خود 
برای حفاظت از حاکمیت و تمامیت ارضی این کشور ادامه خواهد 

داد.
آمریکا  اسلحه  فروش  با  را  قاطع چین  مخالفت  پیش  وی چندی 
باروت  به بشکه  را  تایوان  اقدام  این  افزود  اعلام کرده و  تایوان  به 

تبدیل می کند.
تان کفی تاکید کرد ایالات متحده نگرانی های اصلی چین را نادیده 
گرفته، آشکارا در امور داخلی چین مداخله کرده و عمدا تنش ها را 

در تنگه تایوان تشدید کرده است.
وی گفت: این چیزی جز تبدیل تایوان به بشکه باروت و سوق دادن 
به اصل  آمریکا می خواهیم  از  ما  نیست.  فاجعه  به ورطه  مردمش 
چین واحد و سه بیانیه مشترک چین و آمریکا پایبند باشد، فروش 
تسلیحات به تایوان را فوراً متوقف کند و هرگونه تبانی نظامی با 

تایوان را متوقف کند.
چین، تایوان را قلمرو خود می داند و در ۳ سال گذشته رزمایش های 

نظامی را در منطقه اطراف این جزیره افزایش داده است.
آمریکا از سال ۱۹۷۹ ضمن به رسمیت شناختن »چین واحد« که 
شامل تایوان نیز می شود با این جزیره جدایی طلب نیز رابطه داشته 

و از آن حمایت تسلیحاتی کرده است.

لهستان از خطر احتمالی بسته شدن 
مرزهای اتحادیه اروپا با بلاروس 

خبر داد
ماریوژ کامینسکی وزیر کشور لهستان گفت، در صورتی که حوادثی 
است  ممکن  دهد  رخ  واگنر  شبه نظامی  گروه  مشارکت  با  جدی 

اتحادیه اروپا مرزهای خود را با بلاروس ببندد.
به گزارش ایرنا به نقل از رویترز، کامینسکی اظهار کرد: بدون تردید 
اگر حوادثی جدی با مشارکت گروه واگنر در مرزهای ناتو و اتحادیه 
اروپا همچون لهستان، لیتوانی یا لتونی رخ دهد، ما با هم وارد عمل 

خواهیم شد.
وی افزود: این را هم رد نمی کنم که شاید مجبور شویم بلاروس را 

کاملا منزوی کنیم.
اعضای واگنر اخیرا آموزش نیروهای ویژه بلاروس در نزدیکی مرز 
لهستان را آغاز کردند. از این رو، لهستان که عضو ناتو است، هفته 

گذشته یگان های نظامی خود را به مرز بلاروس فرستاد.
ولادیمیر پوتین رئیس جمهوری روسیه گفت که لهستان به خاک 
بلاروس طمع دارد و هر گونه تجاوزی با بلاروس حمله به روسیه 
تلقی خواهد شد. لهستان هر گونه بلندپروازی درباره خاک بلاروس 

را رد کرده است.
تردد جاده ای میان لهستان و بلاروس با تشدید تنش در روابط دو 

کشور از ماه فوریه تاکنون محدود شده است.
ورشو مدعی است که بلاروس مهاجران را از خاورمیانه و آفریقا به مرز 
لهستان فرستاده تا یک بحران مصنوعی مهاجران ایجاد کند. بلاروس 

این اتهام را رد کرده است.
رئیس  لوکاشنکو  السکاندر  مخالفان  مامن  مهمترین  کشور  این 
جمهوری بلاروس و یکی از حامیان اصلی اوکراین در جنگ با روسیه 

است.
جنگ  ابتدای  از  کشور  این  که  کرده  اعلام  لهستان  دفاع  وزارت 
اوکراین تاکنون سه میلیارد یورو )۳.۳۱ میلیارد دلار( کمک نظامی 

به کی یف ارائه کرده است.

مکرون: فرانسه حضور نظامی 
خود را در منطقه هند و اقیانوسیه 

افزایش خواهد داد
 امانوئل مکرون، رئیس جمهور فرانسه روز پنجشنبه گفت، فرانسه با اعزام ۲۰۰ 
نیروی جدید, حضور نظامی خود را در منطقه هند و اقیانوسیه افزایش خواهد داد.

به گزارش پنجشنبه شب ایرنا از "اسپوتنیک" مکرون در جریان سفر خود به 
وانواتو گفت: "استراتژی ما در منطقه هند و اقیانوسیه مبتنی بر تعامل دیپلماتیک 
و نظامی است. ۲۰۰ پرسنل نظامی اضافی به این منطقه اعزام خواهند شد و 
۱۵۰ میلیون یورو ]۱۶۳ میلیون دلار[ برای ارتش ما در این منطقه اختصاص 

خواهد یافت. "
مکرون قبل از سفر به وانواتو روز دوشنبه به مدت سه روز از قلمرو فرادریایی 
فرانسه در کالدونیای جدید بازدید کرد. این سفر وی همچنین شامل بازدید از 

پاپوآ گینه نو خواهد بود.
مکرون خاطرنشان کرد: فرانسه در نظر دارد بر اساس لایحه "برنامه ریزی نظامی" 
خود در کالدونیای جدید سرمایه گذاری کند و ۲۰۰ میلیون یورو برای توسعه این 

منطقه در پنج سال آینده اختصاص دهد.
بودجه دفاعی سالانه فرانسه در سال ۲۰۲۳ حدود ۴۵ میلیارد یورو تخمین زده 
می شود. این کشور اعلام کرده است که تا سال ۲۰۲۷, سالانه حدود ۳ میلیارد 
یورو و از سال ۲۰۲۸ سالانه ۴.۳ میلیارد یورو به بودجه نظامی فرانسه اضافه 
می شود. فرانسه قصد دارد توانایی های نظامی خود از جمله بازدارندگی هسته ای، 

دفاع سایبری و فضا را نوسازی کند.
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نماینده  و  سفیر  ایروانی  امیرسعید   
گفت:  ملل  سازمان  در  ایران  دائم 
باور  این  بر  ایران  اسلامی  جمهوری 
استوار است که مساله  فلسطین تنها 
از طریق پایان دادن به اشغالگری و به 
ملت  مسلم  حقوق  شناختن  رسمیت 
خود  سرنوشت  تعیین  در  فلسطین 

قابل حل است.
سعید  امیر  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
دائم  نماینده  و  سفیر  ایراوانی، 
سازمان  نزد  ایران  اسلامی  جمهوری 
ملل متحد روز پنجشنبه ۲۷ جولای 
نشست  در  محلی  وقت  به   ۲۰۲۳
فلسطین  مورد  در  امنیت  شورای 
شورای  که  است  تاسف  مایه  افزود: 
های  قطعنامه  خود  سکوت  با  امنیت 
و  است  کرده  اثر  بی  را  ملل  سازمان 
جنایات  مقابل  در  را  فلسطین  مردم 
این رژیم به حال خود رها کرده است. 
فقدان پاسخگویی، این رژیم منفور را 
قطعنامه های سازمان  نقض  ادامه  به 

مصوب  های  قطعنامه  جمله  از  ملل، 
حتی  و  تر  جسور  امنیت،  شورای 

تشویق کرده است.
اسلامی  جمهوری  ارشد  دیپلمات 
کرد:  تاکید  ملل  سازمان  در  ایران 
کافی  تنهایی  به  همدردی  دیگر 
باید مسئولیت  امنیت  نیست. شورای 
بپذیرد  را  خود  های  قطعنامه  اجرای 
به  دادن  پایان  برای  قاطعانه  و 
اشغالگری و تضمین حمایت از حقوق 

فلسطینیان اقدام کند.
ایروانی تصریح کرد: جمهوری اسلامی 
ایران بر این باور استوار است که مساله 
فلسطین تنها از طریق پایان دادن به 
شناختن  رسمیت  به  و  اشغالگری 
حقوق مسلم ملت فلسطین در تعیین 
این  است.  حل  قابل  خود  سرنوشت 
امر مستلزم احیای کامل و حمایت از 
این حقوق است که منجر به استقرار 
حاکمیت فلسطین بر کل فلسطین می 

شود.

سفیر ایران در سازمان ملل تاکید کرد: 
خود  وظیفه  ایران  اسلامی  جمهوری 
می داند که از حقوق مشروع فلسطین 
در مقاومت در برابر ظلم و تجاوز این 
تعیین  حق  راستای  در  آپارتاید  رژیم 
پایان  تا  و  کند  حمایت  سرنوشت 
جمهوری  اصولی  سیاست  این  اشغال 

اسلامی ایران خواهد بود.
سرزمین  در  وضعیت  افزود:  ایروانی 
همچنان  فلسطین  اشغالی  های 
نگران کننده  و عمیقا  مبرم  موضوعی 
اقدام فوری  نیازمند توجه و  است که 
جامعه بین المللی است. خشونت رژیم 
اسرائیل و نقض فاحش و سیستماتیک 
فلسطین  مردم  علیه  بشر  حقوق 

همچنان ادامه دارد.
دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران 
همانطور  کرد:  اضافه  ملل  سازمان  در 
که در گزارش های سازمان ملل ثبت 
تخریب  تصرف،  بر  علاوه  است،  شده 
و تخلیه اجباری خانه های فلسطینی 
جمله  از  فلسطین  گناه  بی  مردم  ها، 
زنان و کودکان، به دلیل خشونت های 
از  را  اسرائیل جان خود  رژیم  مستمر 
دست می دهند. تشدید تجاوزات اخیر 
تهاجم  است،  کننده  نگران  اسرائیل 
رژیم اسرائیل به اردگاه جنین منجر به 
کشته شدن غیرنظامیان از جمله زنان 
زیرساخت های  تخریب  و  کودکان  و 
حیاتی شد. گزارش های سازمان ملل، 
اردوگاه  از وضعیت  دلخراش  تصویری 
تخریب  بر  و  می دهند  ارائه  جنین 

گسترده و تأثیر عمیق آن بر جمعیت 
آسیب دیده تأکید می کنند.

تشدید  این،  بر  علاوه  داد:  ادامه  وی 
های  تجاوز  و  ها  دستگیری  حملات، 
باختری،  کرانه  در  اسرائیل  نظامی 
همراه با خشونت و ترور توسط شهرک 
وضعیت  اسرائیل،  افراطی  نشینان 
وخیم بشردوستانه را برای فلسطینیان 
تشدید کرده است. این تجاوز مداوم نه 
تنها حقوق اولیه انسانی فلسطینیان را 
نقض می کند، بلکه دسترسی آنها به 
خدمات ضروری را نیز با مشکل مواجه 
می کند و مانع از توسعه اقتصادی آنها 
به عنوان  می شود.ادامه محاصره غزه 
مجازات دسته جمعی علیه مردم آن، 
جنایت  و  جنگی  جنایت  آشکار  بیان 

علیه بشریت است.
تاسف  باعث  گفت:  همچنین  ایروانی 
است که شاهد این هستم که نماینده 
رژیم اسرائیل بار دیگر با سوء استفاده 
ادعاهای بی  امنیت  از تریبون شورای 
مطرح  ایران  علیه  دروغین  و  اساس 
را  اساس  بی  ادعاهای  این  ما  کرد. 
قاطعانه رد می کنیم. چنین اظهاراتی 
دروغ  و  زیرا جعل  نیست،  آور  تعجب 
است.  بوده  رژیم  این  تکراری  ابزار 
بی اساس،  ادعاهای  این  از  هدف 
منحرف کردن توجه از موضوع فوری 
یعنی  امروز،  جلسه  کار  دستور  در 
رژیم  این  که  ای  وحشیانه  جنایات 
مرتکب  فلسطین  مردم  علیه  آپارتاید 

شده است، می باشد.

سفیر ایران: مساله فلسطین تنها با پایان اشغالگری 
قابل حل است
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شهرستان
خبر

افزایش ۲.۵ برابری توان نیروگاه 

تبریز با اعتبار سفر رییس جمهور

 مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق آذربایجان شرقی با 
اشاره به اینکه اجرای طرح بازتوانی نیروگاه تبریز در سفر 
استانی رییس جمهور به آذربایجان شرقی بین استاندار 
آذربایجان شرقی و مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشور 
نیروگاه  تولید  توان  این طرح  اجرای  با  امضا شد، گفت: 

تبریز بیش از ۲.۵ برابر می شود.
به گزارش ایرنا، »سیدمحسن موسوی« در نشست خبری 
هزار  با ۱۸۰  تبریز  نیروگاه  بازتوانی  اینکه طرح  اعلام  با 
میلیارد ریال اجرا می شود، افزود: با بهره برداری از این 
طرح، تولید این نیروگاه یک هزار و ۲۰۰ مگاوات افزایش 
یافته و از ۷۰۰ مگاوات به یک هزار و ۹۵۰ مگاوات می 

رسد.
این  در  جدید  واحدهای  طرح  این  در  کرد:  اظهار  وی 
نیروگاه نصب و فعالیت آن به سیکل ترکیبی تغییر یافته، 
واحدهای بخار موجود به توربین های بخار تبدیل و بهره 
وری تولید افزایش می یابد و مصرف مازوت این نیروگاه 

در فصل زمستان حذف می شود.
مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق آذربایجان شرقی با 
سال  چهار  این طرح حدود  اجرایی  عملیات  اینکه  بیان 
طول می کشد، گفت: این مدیریت در بخش تولید برق 
فعالیت و برق تولید شده را به شرکت های توزیع منتقل 

می  کند.
کارهای سخت  از  برق  تولید  اینکه  به  اشاره  با  موسوی، 
محسوب می شود، ادامه داد: تلاش کارکنان این مدیریت، 
نیروگاه  از واحدهای موجود شامل  تولید حداکثری برق 

های تبریز، سهند و صوفیان است.
وی با بیان اینکه ظرفیت تولید نیروگاه های استان حدود 
اکنون  هم  شد:  یادآور  است،  مگاوات   ۴۰۰ و  هزار  یک 
نیروگاه تبریز، ۶۵۰ مگاوات  از طریق  ۷۰۰ مگاوات برق 
از نیروگاه سهند و ۵۰ مگاوات از نیروگاه صوفیان تولید 
می شود و علاوه بر آن ۴۵۰ مگاوات نیز از طریق نیروگاه 
بخش خصوصی هریس و حدود ۶۰ مگاوات نیز از نیروگاه 
های کوچک بخش خصوصی در استان برق وارد شبکه 

توزیع می شود.
گفت:  آذربایجان شرقی  برق  تولید  مدیریت  مدیرعامل 
سیکل خنک کاری نیروگاه تبریز باز و برج آن »تر« بوده 
و مصرف آب بالایی دارد به طوری که به ازای هر مگاوات 

ساعت حدود ۲ مترمکعب آب مصرف می شود.
موسوی، با اشاره به اینکه سیکل ترکیبی نیروگاه سهند 
انرژی  و  تبریز آب  نیروگاه  بوده و یک دهم  برج خشک 
تولید  راندمان  کنونی  زمان  در  افزود:  کند،  می  مصرف 
نیروگاه های استان با تلاش پرسنل تولید برق و نیروگاه 

ها همانند زمان شروع به کار آن هاست.
تعطیل  وقت  هیچ  استان  نیروگاه های  کرد:  اظهار  وی 
نمی شود و برای انجام تعمیرات نیروگاه ها، کارکنان در 
زمان کاهش مصرف و از ساعت ۱۲ شب شروع به کار می 
کنند و روزهای پنجشنبه و جمعه بهترین فرصت برای 

انجام تعمیرات است.
بیان  با  آذربایجان شرقی  برق  تولید  مدیریت  مدیرعامل 
اینکه این مدیریت در رتبه های میانی رده بندی کشور 
قرار دارد، گفت: با توجه به سختی تولید برق، مردم در 
مصرف برق صرفه جویی کرده و با مصرف بهینه، نیروهای 

فعال در بخش تولید برق را یاری کنند.
موسوی، با اشاره به اینکه ظرفیت اشتراک نیروگاه تبریز 
ادامه  از آب زرینه رود ۹۰۰ مترمکعب در ساعت است، 
این  در  آب  مصرف  در  جویی  صرفه  برای  امسال  داد: 
نیروگاه بیش از ۳۰۰ مترمکعب در ساعت از شرکت آب 
منطقه ای،آب تقاضا نشده است. مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای آذربایجان  با اشاره به برنامه های برق منطقه ای 
برای استفاده از ظرفیت نیروگاه های تجدیدپذیر، گفت: در 
این راستا تا ۹۰۰ مگاوات برق از طریق توسعه نیروگاه های 

خورشیدی تولید می شود.
»رسول اسماعیل زاده«، در نشست خبری در تبریز افزود: 
این طرح طی پنج سال اجرا می شود و هم اکنون کارهای 
لازم برای تولید ۳۰۰ مگاوات در آذربایجان شرقی از جمله 
در  و  انجام  تجهیزات  خرید  و  طراحی  زمین،  شناسایی 
استان های اردبیل و آذربایجان غربی نیز زمین های مورد 

نظر شناسایی و به سرمایه گذاران معرفی شده است.

کودکان  فکری  پرورش  کانون  مدیرکل   
انتخاب  از  کرمانشاه  استان  نوجوانان  و 
ملی  ستاد  دبیرخانه  عنوان  به  کانون  این 
با  و  داد  خبر  نوجوان  و  کودک  اربعین 
با  که  است  این  بر  ما  تلاش  اینکه  اعلام 
این  ممکن  شکل  بهترین  به  برنامه ریزی  
گفت:  سازیم،  محقق  را  ارزشمند  هدف 
محوریت  با  برنامه ها  تمام  اجرای  امسال 
اجرایی  فعالیت های  و  است  استان  کانون 

در این مرکز شکل می گیرد.
با  گو  و  گفت  در  خیاط زنجانی«  »محمد 
اینکه شروع فعالیت های  با اشاره به  ایرنا، 
اربعینی از پنجم ماه صفر است، افزود: این 
و  کشور  سراسر  در  همزمان  طور  به  آغاز 
روز  و در  روایتگری عاشورا  روز  به عنوان 
شهادت حضرت رقیه با اجرای برنامه هایی 
نقالی، خطبه خوانی، قصه گویی و  همچون 
به  باتوجه  بود و  روایتگری عاشورا خواهد 
پاتوق  عنوان  به  چهار  شماره  مرکز  اینکه 
قصه گویی در استان است در همین مرکز 
خواهیم  متمرکز  طور  به  برنامه هایی 

داشت.
لازم  برنامه ریزی های  داشت:  بیان  وی 
در حال انجام است که در استان حداقل 
و  کودکان  میزبان  موکب  چهار  قالب  در 
نوجوانان زائر اربعین باشیم که شامل یک 
در کرمانشاه  ۲ موکب  در کنگاور،  موکب 
که  است  قصرشیرین  در  موکب  یک  و 

خدمات مختلفی در آنها ارایه می شود.
محصولات  ارایه  موکب  وی  گفته  به 
 ۶ که  زینب  حضرت  موکب  فرهنگی، 
برقرار شده و پذیرای کودکان  سال است 

آسیب  دیده و خانواده آنها در سفر اربعین 
فعالیت های  مجریان  اسکان  موکب  است، 
اربعینی و موکبی که در نقطه صفر مرزی 
در قصرشیرین و با حضور تماشاخانه سیار 

برقرار خواهد شد.
کودکان  فکری  پرورش  کانون  مدیرکل 
کرد:  اظهار  کرمانشاه  استان  نوجوانان  و 
فرهنگی  محصولات  سری  یک  که  برآنیم 
بین  در  تا  کنیم  ارایه  اربعین  در حوزه  را 
کودکان و نوجوانان توزیع شود، همچنین 
اعلام  از  بعد  کشور  سراسر  در  همکارانی 

آمادگی، در قالب سفیران کانون به مسیر 
اجرای  به  و  شده  اعزام  اربعین  پیاده روی 
پرداخت  خواهند  فرهنگی  فعالیت های 
سازماندهی  مسوول  کرمانشاه  استان  که 
و برنامه ریزی این امور به عنوان دبیرخانه 

است.
این  کنار  در  کرد:  بیان  خیاط زنجانی 
فرهنگی  فعالیت های  سری  یک  موارد، 
با  پیربابا«  موکب داری  »بازی  جمله  از 
همکاری سازمان سراج ارایه خواهیم کرد، 
و  مهرواره  چهار  فراخوان های  همچنین 

شرکت  برای  اربعین  موضوع  با  سوگواره 
»نیابت«  طرح  شود.  می   اعلام  مخاطبان 
آن  در  که  مواردی است  دیگر  از  هم 
نیابت  به  تا  شد  خواهند  داوطلب  افرادی 
را  اربعین  توانایی شرکت در  از کسانی که 

ندارند در این مراسم شرکت کنند.
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 
استان کرمانشاه اکنون بیش از ۴۰ مرکز 
فعال ثابت و سیار در استان دارد و بیش 
نوجوانان  و  کودکان  از  نفر  هزار   ۵۰ از 

استان عضو مراکز این کانون هستند.

کانون پرورش فکری کرمانشاه به عنوان دبیرخانه 
ستاد ملی اربعین کودک و نوجوان انتخاب شد

خبر

استاندار اردبیل: اعتبار مولدسازی اموال 
مازاد دولتی در اردبیل صرف پروژه های 

مهم می شود

 استاندار اردبیل با اشاره به روند اقدامات مربوط به قانون 
شناسایی  با  گفت:  دولتی،  راکد  و  مازاد  اموال  مولدسازی 
ظرفیت های مولدسازی شهرستان ها، منابع حاصل از آن به 
اجرای پروژه های ضروری و مورد نیاز مردم تزریق می شود.

مربوط  اقدامات  بررسی  نشست  در  عاملی  سیدحامد   
شناسایی  بر  دولتی،  راکد  و  مازاد  اموال  مولدسازی  به 
ظرفیت های مولدسازی شهرستان ها و تزریق منابع حاصل از 
آن به اجرای پروژه های ضروری و مورد نیاز مردم تاکید کرد.

وی تصریح کرد: با توجه به ظرفیت قانونی پیش بینی شده 
و  ، شناسایی  پروژه های عمرانی  برخی  اعتبار  تامین  برای 
مولدسازی زمین و اموال راکد و مازاد دستگاه های اجرایی 
برای تزریق به پروژه های نیمه کاره همان دستگاه مورد تاکید 

است.
شهرستان  در  راکد  اموال  مولدسازی  به  اشاره  با  وی 
مشکین شهر، از تزریق اعتبار حاصل از آن به اجرای سدهای 
معیشتی مورد نیاز مردم و اجرای مجتمع آب رسانی خبر 

داد.
تکمیل  و  اجرا  ضرورت  بیان  با  همچنین  اردبیل  استاندار 
مازاد  اموال  در شهرستان ها، شناسایی  آبرسانی  پروژه های 
و راکد حوزه آب را مورد تاکید قرار داد و خواستار تسریع 
به  اعتبارات  تزریق  برای  مولدسازی  قانونی  اقدامات  در 

پروژه های حوزه آب شد.
بلااستفاده ای  زمین های  دستگاه ها  برخی  گفت:  عاملی 
این  از  برخی  و  دارند  استان  از شهرستان های  تعدادی  در 
زمین ها با تغییر کاربری می تواند در حوزه های مختلف به کار 
گرفته شود که لازم است با حضور فرمانداران، تعیین تکلیف 

این اراضی نیز مورد پیگیری قرار گیرد.

صد و بیست و ششمین مرکز آموزش 
فنی و حرفه ای بین کارگاهی اصفهان 

افتتاح شد

 یکصد و بیست و ششمین مرکز آموزش فنی و حرفه ای 
بین کارگاهی استان اصفهان، روز یکشنبه در شرکت نسوز 

ایران، آغاز بکار کرد.
 مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان در مراسم 
گشایش این مرکز گفت: اداره کل آموزش فنی و حرفه ای 

استان همواره بدنبال برقراری ارتباط موثر با صنعت است.
از  آموزش  سیستم  وقت  هر  افزود:  طبسی  اخوان  آرش 
صنعت فاصله گرفت، اثربخشی و کیفیت آموزش نیز کاهش 

پیدا کرد.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای اصفهان افزود: تمام تلاش 
خود را بکار می گیریم تا در آموزش فنی و حرفه ای استان از 
طریق برقراری ارتباط درست با صنعت، بتوانیم نیاز و مشکل 

بخش صنایع را برطرف کنیم.
ارائه آموزش  عرضه  از  وی اضافه کرد: اگر رویکرد خود را 
به  دهیم،  سوق  محور  سفارش  آموزش  سمت  به  محور 
برای  گام  نخستین  و  کرد  خواهیم  پیدا  دست  موفقیت 
از حوزه صنعت  نیز دریافت سفارش  سفارش محور شدن 

است.
اخوان طبسی با بیان اینکه نیروی انسانی بزرگترین سرمایه 
اقتصادی یک کشور است، خاطرنشان کرد: باید بکوشیم تا 
هرم تحصیلی دانش آموزان تغییر کند و ۷۰ درصد به سمت 

مشاغل و ۳۰ درصد به سمت دانشگاه ها هدایت شود.
وی با اشاره به اینکه به نیاز کشور به۷۰ درصد نیروی انسانی 
ماهر خاطرنشان کرد: باید فرهنگ مهارت آموزی از رده های 

دانش آموزی و دانشجویی در جامعه ادامه پیدا کند.
تصریح  اصفهان  استان  ای  حرفه  و  فنی  آموزش  مدیرکل 
دانشی  شایستگی های  و  تحصیلی، شغل  مدرک  اگر  کرد: 
یک شغل در جامعه با هم تطابق داشته باشد، آن کشور از 

صنعت و اقتصاد عالی برخوردار است.
وی افزود: باید بکوشیم تا تطابق مدرک تحصیلی، شغل و 
شایستگی داشتن شغل و سفارش محور شدن آموزش ها در 
جامعه محقق شود تا شاهد رشد و بالندگی بیشتر صنعت 

کشور باشیم.
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رییس منطقه پنج سازمان بازرسی کل کشور: ۲۳۰ گلوگاه 

فساد در آذربایجان شرقی شناسایی شده است
کل  بازرسی  سازمان  پنج  منطقه  رییس   
کشور گفت: در راستای پیشگیری از فساد 
فساد  گلوگاه   ۲۳۰ شرقی  آذربایجان  در 
 ۶۰ سال  پایان  تا  و  است  شده  شناسایی 

مورد از آن چکش کاری خواهد شد.
وند«  قاسمی  »سعید  ایرنا،  گزارش  به 
اداری  شورای  جلسه  در  چهارشنبه  روز 
سازمان  اینکه  بیان  با  بناب  شهرستان 
گیری  مچ  قصد  عنوان  هیچ  به  بازرسی 
از  مدیران را ندارد و هدفش فقط صیانت 
آنان به جهت آرامش در مسیر خدمت به 
بازرسی  در سازمان  ما  افزود:  است؛  مردم 
رویکرد چکشی نداریم و آن را به رویکرد 

پیشگیری تبدیل کرده ایم.
سازمان  جدید  رویکرد  به  اشاره  با  وی 
بیشتر  در  پیشگیری  کرد:  اظهار  بازرسی 
شد،  خواهد  فسادستیزی  باعث  که  موارد 
نظام  برای  راه  ترین  هزینه  کم  و  بهترین 

از  پیشگیری  رویکرد دوم سازمان  و  است 
موارد فسادزاست.

بیش  به  کرد:  خاطرنشان  وند  قاسمی 
در  نهادها  و  ها  دستگاه  از  مورد   ۲۰۰ از 
عدم  و  فساد  از  جلوگیری  جهت  استان 
داده  فوری  اداری هشدار  اصول  از  تخطّی 
آن  رعایت  عدم  در صورت  که  است  شده 

برخورد خواهد شد.
فراوانی  از حیث  اعلام کرد:  وی همچنین 
های  دستگاه  و  نهادها  علیه  شکایت 
مختلف، استان آذربایجان شرقی رتبه ۱۲ 
کشوری را به خود اختصاص داده است که 
بایستی  و  نیست  استان  برای  خوبی  رتبه 
راستای  در  ها  دستگاه  و  نهادها  تمام 
کاهش حجم این شکایت ها تلاش کنند.

از  انتقاد  با  شرقی  آذربایجان  کل  بازرس 
و  فرزندآوری  تسهیلات  پرداخت  وضعیت 
اظهار کرد: در  بناب  ازدواج در شهرستان 

این شهرستان فقط چهار بانک از حداکثر 
اند  کرده  استفاده  تسهیلات خود  و  منابع 
این  اند  نتوانسته  حتی  ها  بانک  سایر  و 

پرداختی ها را به ۵۰ درصد برسانند.
قاسمی وند افزود: در این شهرستان بانکی 
داریم که تنها سه فقره وام ازدواج پرداخت 

کرده است و باید این روند اصلاح شود.
وی خطاب به مسئولین ادارات تأکید کرد: 
در خدمت رسانی به مردم مشکل داریم و 
با استفاده از ظرفیت های ادارات  بایستی 
خدمت  جهت  در  خود  های  مسئولیت  و 

رسانی به مردم گام برداریم.
وظیفه  مهمترین  مردم  امور  به  رسیدگی 

مسوولین است
اینکه  بر  تأکید  با  هم  بناب  فرماندار 
وظیفه  ترین  مهم  مردم  امور  به  رسیدگی 
امور  به  رسیدگی  افزود:  است؛  مسئولین 
مردم باید همراه با حفظ جایگاه و حرمت 

ارباب رجوع باشد.
سال  امسال  اینکه  بیان  با  لعلی«  »رضا 
انتخابات مجلس شورای اسلامی  برگزاری 
با مشارکت  و  امن، سالم  برگزاری  و  است 
مدیران  اصلی  اولویت  جزو  باید  بالا 
 ۱۱ ماده  طبق  گفت:  باشد؛  شهرستان 
هستند  ملزم  نهادها  کلیه  انتخابات  قانون 
امکانات خود را برای برگزاری انتخابات در 
اختیار هیأت اجرایی و نظارت قرار دهند.

رعایت  لزوم  بر  تأکید  با  همچنین  وی 
اصل بی طرفی توسط مدیران دستگاه ها 
خاطرنشان کرد: حضور مدیران در جلسات 
انتخاباتی و تبلیغاتی قابل قبول نیست و با 

این موضوع به شدت برخورد خواهد شد.
های  دستگاه  مدیران  کرد:  اظهار  وی 
مشارکت  بردن  بالا  برای  باید  نیز  مختلف 
تبیین  را  نظام  انتخابات عملکرد  در  مردم 

کنند.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۸۷ شماره  رای  برابر   
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای رسول بشیری فرزند عونعلی بشماره شناسنامه 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   ۰
مجزی  و  مفروز  اصلی   ۱۳۸ از  فرعی   ۲۲۲۲ پلاک  مربع  متر   ۷۰/۳۰
اسماعیل  در  واقع  اصلی   ۱۳۸ فرعی   ۱۵۴۹ و   ۱۶۰۱ پلاک  از  شده 
آباد خریداری از مالکان رسمی حسین و فریده منصوری محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف 
و  مذکور  مدت  انقضای  در صورت  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۸۶ شماره  رای  برابر   
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
بشماره  ابوالفضل  فرزند  بشیری  عونعلی  آقای  متقاضی  بلامعارض 
احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   ۳۰۹ شناسنامه 
به مساحت ۷۰/۳۰ متر مربع پلاک ۲۲۲۲ فرعی از ۱۳۸ اصلی مفروز 
در  واقع  اصلی   ۱۳۸ فرعی   ۱۵۴۹ و   ۱۶۰۱ پلاک  از  شده  مجزی  و 
اسماعیل آباد خریداری از مالکان رسمی حسین و فریده منصوری محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
به صدور سند  نسبت  اشخاص  که  در صورتی  می شود  آگهی  روز   ۱۵
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۷۳ شماره  رای  برابر   
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
مالکانه بلامعارض متقاضی خانم اقدس شهبازی فرزند عبداله بشماره 
با بنای احداثی به مساحت ۱۶۰ متر  شناسنامه ۵۵۶ یک قطعه زمین 
مربع پلاک ۲۵۰۳۵ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
۱۱۵۸ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در گلستان خریداری از مالک رسمی 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  عبدالله شهبازی  آقای 
که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۸۷ شماره  رای  برابر 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
بشماره  اله  ولی  فرزند  شامحمدی  غلامرضا  آقای  متقاضی  بلامعارض 
شناسنامه ۹۳۳۹ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
مفروز  اصلی   ۱۳۵ از  فرعی   ۲۴۱۷ پلاک  مربع  متر   ۱۳۶ مساحت  به 
از ۱۳۵ اصلی واقع در نسیم شهر  از پلاک ۲۰۹ فرعی  و مجزی شده 
خریداری از مالکان رسمی خانم ها فاطمه و اکرم کاشانی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف 
و  مذکور  مدت  انقضای  در صورت  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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اخبار

بهره برداری از ۶۸ پروژه در بنادر 
کشور در دولت سیزدهم

در  تجهیزاتی  و  زیرساختی  پروژه   ۶۸ از  بهره برداری 
بخش دریایی به ارزش ۱۹ هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال، 
ساخت و بهره برداری از ۱۱ پست اسکله در بنادر کشور، 
از مهمترین دستاوردهای دولت سیزدهم تا پایان خرداد 

۱۴۰۲ در بخش حمل و نقل دریایی است.
مهمترین  شهرسازی،  و  راه  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
دولت  فعالیت  ابتدای  از  سیزدهم  دولت  دستاوردهای 
بخش  در   ۱۴۰۲ خرداد  پایان  تا   )۱۴۰۰ )شهریور 
حمل و نقل دریایی از سوی دفتر آمار، اطلاعات و پایش 
این  منابع  مدیریت  و  ریزی  برنامه  معاونت  برنامه های 

وزارتخانه اعلام شد.
پروژه   ۶۸ از  بهره برداری  گزارش،  این  اساس  بر 
زیرساختی و تجهیزاتی در بخش دریایی به ارزش ۱۹ 
هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال، احداث و بهره برداری از ۱۱ 
پست اسکله در بنادر کشور شامل هشت پسُت اسکله 
شناور مسافری و گردشگری در بندر خرمشهر و ۲ پست 
اسکله در بندر گناوه و یک پست اسکله کانتینری در فاز 
سوم بندر شهید رجایی، بخشی از دستاوردهای کلانی 
است که در حوزه حمل و نقل دریایی توسط سازمان 
بنادر و دریانوردی یکی از زیرمجموعه های وزارت راه و 

شهرسازی ثبت شد.
دفتر آمار اطلاعات و پایش برنامه ها گزارش داد: بهره 
از  بهره برداری  و  خمیر  چندمنظوره  بندر  از  برداری 
بخش دریایی پایانه بین المللی مسافربری دریایی بوشهر 
برای شناورهای دارای طول ۱۵۰ و عمق هفت متر، از 
مهمترین دستاوردهایی است که در دولت سیزدهم از 
شهریور ۱۴۰۰ تا خرداد ۱۴۰۲ در بخش حمل و نقل 
بنادر و دریانوردی رقم خورده  دریایی توسط سازمان 

است.
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی به تازگی با اشاره 
به اهمیت مدیریت بهره وری و عزم جدی این سازمان 
برای رشد اقتصادی و ارتقای بهره وری پروژه های بندری 
و  توسعه ای  رویکردهای  تاکید کرد: مطابق  دریایی،  و 
در  ارزش  مهندسی  و  ناوگان  نوسازی  چون  اقداماتی 
شاخص های  امسال،  پایان  تا  زیربنایی،  پروژه های 
بهره وری در سازمان بنادر به بیش از ۵۰ درصد ارتقا 

می یابد.

ارزش تفاهم نامه های کیش در 
نمایشگاه مناطق آزاد به بیش از 

۱۲۰۰ هزار میلیارد رسید

اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان  سرپرست معاونت 
نامه های  تفاهم  ریالی  ارزش  آزاد کیش گفت:  منطقه 
معرفی  نمایشگاه  دومین  در  شده  امضا  اقتصادی 
صادراتی  توانمندی های  و  گذاری  سرمایه  بسته های 
اقتصادی مشهد به ۱۲۰۰  آزاد تجاری و ویژه  مناطق 

هزار میلیارد ریال رسید.
با  گو  گفت  در  فکری«  زارع  »وحید  ایرنا،  گزارش  به 
خبرنگاران با اشاره به ارائه ۱۰۶ بسته سرمایه گذاری در 
نمایاین نمایشگاه، اظهار کرد: با ارائه بسته های سرمایه 
گذاری منطقه آزاد کیش، با برخی از فعالان اقتصادی 
که تمایل به همکاری و مشارکت برای سرمایه گذاری 
نامه های  تفاهم  داشتند،  کیش  جزیره  طرح های  در 

همکاری و مشارکتی منعقد شد.
وی در رابطه با مهمترین تفاهم نامه های منعقد شده 
در این رابطه بیان کرد: نخستین موضوع در طرح های 
مستقل جزیره هندورابی که شامل اکو پارک، مجتمع 
منطقه  سلامت،  دهکده  پارک،  تم  خدماتی،  و  اداری 
اقامتی  تفریحی  مجموعه  ساحلی،  دهکده  مسکونی، 
خانه  اقامتی  و  تفریحی  مجموعه  و  زندگی  پردیس 
دریا با حجم سرمایه گذاری تقریبی ۵۰۰ هزار میلیارد 
ریالی بود. سرپرست معاونت اقتصادی و سرمایه گذاری 
انجام  به مذاکرات  اشاره  با  آزاد کیش  سازمان منطقه 
مشهد،  کلان  و  فعال  گذاران  سرمایه  از  یکی  با  شده 
این گروه داشتیم در  اعضای  با  گفت: در نشستی که 
از  خارج  ایرانیان  هتل  احداث  جمله  از  طرح  چندین 
کشور با هدف ارز آوری به داخل کشور، احداث کارخانه 
آب شیرین کن و احداث نمایشگاه و فروشگاه مصالح 

ساختمانی در بندر چارک به تفاهم رسیدیم.
به گفته وی با احداث هتل ایرانیان خارج از کشور که 
یکی از زیرساخت های اقامتی در حوزه گردشگری این 
از  ایرانیان خارج  اررز آوری  منطقه خواهد بود، زمینه 
فراهم  نیز  آنان  ویژه  رفاهی  امکانات  تامین  با  کشور 

می شود.
برآورد  تقریبی  گذاری  سرمایه  حجم  فکری«  »زارع 
ریال  میلیارد  هزار  را ۳۰  این هتل  احداث  برای  شده 
عنوان کرد و گفت: با محقق شدن این اقدام مهم در 
حوزه گردشگری و اقتصادی شاهد ارز آوری بیشتری 
به این منطقه خواهیم بود.وی در رابطه با انعقاد تفاهم 
فروشگاه  و  نمایشگاه  احداث  موضوع  با  دیگری  نامه 
مصالح ساختمانی در بندر چارک، این طرح را زمینه 
ساز تسهیل و تسریع در دسترسی به مصالح مورد نیاز 
طرح های مختلف عمرانی در جزیره کیش عنوان کرد.

اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان  سرپرست معاونت 
منطقه آزاد کیش ادامه داد: شرکت های تولید زعفران 
استان خراسان رضوی با حجم سرمایه گذاری تقریبی 
۲۰ هزار میلیارد ریال و همچنین شهرداری مشهد نیز با 
سرمایه گذاری تقریبی ۲۰ هزار میلیارد ریال در زمینه 
همکاری و جذب سرمایه گذار برای طرفین و احداث 
دفاتر نمایندگی در مشهد و کیش را تفاهم نامه امضا 

کردند.

روند  استمرار  از  مرکزی  بانک  کل  رئیس   
کاهشی نرخ تورم در تیر ماه خبر داد و گفت: 
با نزولی شدن نرخ تورم و ثبات بازار ارز، شاهد 
کاهش قیمت مسکن در بیشتر مناطق تهران 

هستیم.
بانک مرکزی، »محمدرضا  از  ایرنا  به گزارش 
با  اندیشی  هم  دوره ای  جلسه  در  فرزین« 
اقتصادانان، از استمرار روند کاهشی نرخ تورم 
در ماه جاری خبر داد و اظهار داشت: از خرداد 
ماه نرخ تورم روند نزولی به خود گرفت و در 
کاهش  از  حاکی  پیش بینی ها  نیز  جاری  ماه 
نرخ تورم است. ضمنا با محقق شدن نرخ تورم 
نقطه به نقطه در کانال ۳۰ درصد، نرخ تورم 

سالانه نیز کاهش می یابد.
وی با تاکید بر اینکه کنترل نوسانات نرخ ارز 
توسط بانک مرکزی موجب ثبات و آرامش در 
بازارهای مختلف شده است گفت: با استمرار 
امیدواریم  کنونی  ارزی  و  پولی  سیاست های 
نرخ تورم و ارز به کانال های پایین تری سوق 

داده شود.
رئیس کل بانک مرکزی تاکید کرد: با پیگیری 
شاهد  آینده  سال  در  فعلی  سیاست های 

کاهش نرخ تورم نیز خواهیم بود.
کاهشی  تهران  منطقه   ۱۵ در  مسکن  قیمت 

شد
فرزین گفت: گزارش های موجود حاکی از این 
است که متوسط قیمت یک متر مربع زیربنای 
واحدهای مسکونی معامله شده شهر تهران در 
تیرماه نسبت به ماه های گذشته کاهش قابل 
توجهی داشته و بررسی اطلاعات مناطق ۲۲ 
مسکن  قیمت  می دهد  نشان  هم  تهران  گانه 
در ۱۵ منطقه کاهشی بوده است که این امر 
قیمت  کاهش  بر  توجهی  قابل  تاثیر  متعاقباً 

مسکن در تمامی مناطق کشور می گذارد.
معاملات  کنار  در  امر  این  کرد:  بیان  وی 
بازانه  سفته  تقاضای  خروج  از  حاکی  مسکن 
از بازار مسکن و برقراری آرامش در این بازار 
است. این دستاورد ناشی از ثبات در بازار ارز 
و مدیریت انتظارات تورمی است و امیدواریم 
خودرو  و  مسکن  طلا،  بازارهای  ثبات  ضمن 
شاهد رونق در بخش واقعی و کاهش تقاضای 
سفته بازانه و تامین نیاز داخلی مردم در این 

بازارها باشیم.
هدف گذاری نرخ رشد ۲۵ درصدی نقدینگی

به  ادامه  در  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
رشد  میزان  برای  مرکزی  بانک  هدف گذاری 
نقدینگی پرداخت و گفت: برای نقدینگی نیز 
امسال  برای  ۲۵درصد  رشد  نرخ  برنامه ریزی 
شده است البته باید یادآور شد کاهش یکباره 
نقدینگی کاری سخت است زیرا اقتصاد ایران 
مالی  تامین  اعظم  بخش  و  است  محور  بانک 

توسط بانک ها انجام می گیرد.
رشد  اخیر  ماهه  چند  در  کرد:  تاکید  فرزین 

است،  شده  کنترل  موثری  نحو  به  نقدینگی 
به شرایط  با توجه  را  نقدینگی  اگر نرخ رشد 
اقتصادی کنترل نماییم ثبات استمرار می یابد.

افزایش سقف صدور اوراق گام در بورس
وی در خصوص حجم اوراق گام نیز گفت: در 
در حدود ۱۵۰  گام  اوراق  جاری حجم  سال 
بینی  پیش  اول  فاز  در  تومان  میلیارد  هزار 
برای  بورس  در  اینکه  دلیل  به  اما  بود  شده 
به  را  و مشکلاتی  تعیین شد  ابزار سقف  این 
همراه داشت با همکاری و تعامل بانک مرکزی 
بانک ها به  اوراق برای  و بورس سقف صدور 
این  در  و  یافته  افزایش  توجهی  قابل  میزان 

زمینه مشکل رفع گردیده است.
ضرورت تامین مالی با همکاری بازار سرمایه و 

سرمایه گذاری خارجی
رئیس کل بانک مرکزی در پاسخ به سوالی در 
زمینه تامین مالی بنگاه های اقتصادی توسط 
بانک ها، گفت: به دلیل نیاز نقدینه خواهی از 
تامین  اقتصادی،  های  بنگاه  و  دولت  جانب 
مالی به شبکه بانکی تحمیل می شود در حالی 
که انتظار این است نظام تامین مالی از طرق 
نظام  به  آوردن  فشار  و  شود  دیده  مختلف 
بانک های  با  این زمینه به خصوص  بانکی در 
سرمایه  کفایت  دارای  که  بانک هایی  و  ناتراز 
پایینی هستند نتیجه ای جز خلق پول در پی 

نخواهد داشت.
فرزین ادامه داد: بر اساس گزارش ها در چند 
توسط  مالی  تامین  سهم  دائماً  اخیر  سال 
در  عدد  این  می کند  پیدا  افزایش  بانک ها 
اما  بود  رسیده  درصد   ۸۰.۶ به   ،۱۴۰۰ سال 
تامین  زمینه  در  دائماً  بورس  مقابل سهم  در 
آنکه سهم  است ضمن  مالی در حال کاهش 

سرمایه گذاری خارجی نیز روند نزولی دارد.
وی اظهار داشت: در سال ۱۴۰۱ سهم تامین 
مالی خارجی و بازار سرمایه از کل تامین مالی 
درصد   ۱۱.۸ و   ۰.۴ معادل  ترتیب  به  اقتصاد 
بازار  بوده است. این در حالی است که سهم 
سرمایه از تامین مالی در سالهای پیش از این 
داشته  قرار  درصد   ۱۸ از  بالاتر  سطحی  در 
است و انتظار این است این سهم در این دو 

حوزه افزایش یابد.
به  اینکه  بیان  با  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
انتظار  باید  بانکی  اندازه ظرفیت و توان نظام 
تامین مالی داشته باشیم، تاکید کرد: در بسته 
سیاستی بانک مرکزی که برای دولت تنظیم 
شده است حوزه های متعددی از جمله حوزه 
سرمایه گذاری خارجی به منظور تامین مالی 

نیز دیده شده است.
عالی ترین مقام بانک مرکزی افزود: در سال 
تامین  دلار  میلیارد   ۱۰ حداقل  باید  جاری 
مالی خارجی جذب نماییم و در حالت موازی 
نیز باید حداقل ۱۶ تا ۱۷ درصد سهم تامین 

مالی از طریق بورس انجام شود.

فرزین تاکید کرد: تمام تلاش بانک مرکزی در 
سال جاری این است که با هماهنگی نهادهای 
و  بودجه  و  برنامه  سازمان  جمله  از  ذیربط 
جدید  منابع  دارایی،  و  اقتصادی  امور  وزارت 
غیر سیستم بانکی برای تامین مالی شناسایی 
و برای هزینه های دولت و بنگاه های اقتصادی 

به کار گیرد.
تدوین برنامه اصلاحی برای بانک های ناتراز

برنامه  خصوص  در  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
اصلاحی نظام بانکی در حوزه بانک های ناتراز، 
بانک های  به دو دسته  ناتراز  بانک های  گفت: 
تقسیم  احیا«  قابل  »ناتراز  و  ناسالم«  »ناتراز 
احیا  قابل  ناتراز  بانک های  برای  که  می شوند 
برای  و  شده  تدوین  اصلاحی  برنامه  یک 
برنامه  تدوین  ضمن  ناسالم  ناتراز  بانک های 
اصلاح، زمانبندی اصلاح نیز دیده شده است و 
در نتیجه اجرای آن این بانک ها را به سمت 
شفافیت و حل مشکلات ساختاری و ناترازی 

سوق می دهیم.
وی با بیان اینکه مشکلات ناترازی بانک ها در 
کشور ناشی از عوامل مختلفی است گفت: هر 
بانکی دلیل ناترازی آن متفاوت است به همین 
دلیل نمی توان با یک مدل واحد بحث ناترازی 
همه بانک ها را حل کرد بر این اساس برنامه 
اصلاحی برای هر بانک باید مطابق با شرایط 

موجود آن بانک تدوین و اجرا شود.
این  باید  اساسی  مسئله  کرد:  تصریح  فرزین 
ناترازی نیز جلوگیری  از ادامه روند  باشد که 
کرد و صرفاً نباید به گذشته پرداخت بلکه باید 

آینده نگری نیز کرد.
ناترازی  رئیس کل بانک مرکزی در خصوص 
از  یا  بانک ها  ناترازی  داشت:  بیان  بانک ها 
ناترازی  از  ناشی  یا  است  نقدینگی  جانب 

ترازنامه است.
اضافه  به  منجر  که  آنچه  کرد:  اضافه  وی 
نقدینگی  ناترازی  از  ناشی  می شود  برداشت 
بانک هاست و باعث می شود بانکها برای انجام 
تعهدات خود مجبور به استفاده از منابع بانک 
مرکزی می شوند که نتیجه آن اضافه برداشت 
است اما ناترازی ترازنامه در واقع این است که 
بدهی  و  تعهدات  به  نسبت  بانک  دارایی های 
آن کمتر باشد که البته بانک های کشور عموماً 

کمتر مبتلا به این نوع ناترازی هستند.
فرزین به انواع بانک ها و کارکردهای متفاوت 
در  گفت:  و  پرداخت  دنیا  سطح  در  آنها 
که  هستند  بانک هایی  جهان  از  مناطقی 
فعالیت هلدینگی انجام می دهند و یا برعکس 
بانکی  فعالیت  که  دارد  وجود  هلدینگ هایی 
می کنند و اساساً بانک های شرقی با بانک های 
را  تفاوت  این  و  هستند  متفاوت  غربی 
نمی توان نقص تلقی کرد اما باید اصل اساسی 
برنامه ریزی برای اصلاح نظام بانکی مبتنی بر 
الزامات قانونی و شرایط اقتصادی کشور باشد.

تحلیل های سیاست  مرکزی:  بانک  مقام  قائم 
انقباضی صحیح نیست

بانک  مقام  قائم  »ابوالحسنی«  جلسه  این  در 
بانک  مطالبات  خالص  اینکه  بیان  با  مرکزی 
در سه  دولتی ۱۴.۴ درصد  از بخش  مرکزی 
ماهه منتهی به خرداد ۱۴۰۲ اثر داشته است 
گفت: بر اساس آمارها در پایان اسفندماه سال 
گذشته دولت حدود ۴۵۸ هزار میلیارد تومان 
در  البته  است  داشته  مرکزی  بانک  نزد  پول 
ماه های اردیبشهت، خرداد و تیرماه برداشت 
با  و  است  داشته  خود  سپرده های  از  هایی 
توجه به این تحولات در حوزه سیاست پولی 
بانک مرکزی در اردیبهشت ماه تصمیم گرفته 
عملیات  قالب  در  بانک ها  اوراق  تمامی  شد 
بازار باز، بازخرید )ریپو( شود که این امر تاثیر 
آنها  توان تسهیلات دهی  افزایش  بسزایی در 
به خصوص با توجه به ماموریت تعریف شده 
برای امسال نظام بانکی یعنی کمک به رشد 

تولید داشته است.
افزود: درواقع هم عملیات سیاست پولی  وی 
نقدینه خواهی تنظیم شده است  با  متناسب 
و هم دولت از منابع پولی خود استفاده کرده 
است و البته در نتیجه اجرای سیاست کنترل 
کاهش  نیز  نقدینگی  فزاینده  ضریب  ترازنامه 
این به معنای سیاست  البته  پیدا کرده است 

انقباضی خالص نیست.
برخی  اینکه  بیان  با  مرکزی  بانک  مقام  قائم 
در تحلیل های خود بانک مرکزی را به اخذ 
کنند  می  منتسب  خالص  انقباضی  سیاست 
گفت: این تحلیل ها صحیح نیست بلکه بانک 
پیش  در  فعال  پولی  سیاست  یک  مرکزی 
از رشد  نقدینگی  اگر رشد  البته  است  گرفته 
آن  عکس  طبیعتاً  بگیرد  منفی  فاصله  هدف 

عمل خواهیم کرد.
معاون اقتصادی بانک مرکزی: رشد قابل توجه 

اوراق گام در حوزه تامین مالی
اقتصادی  این جلسه »شیریجیان« معاون  در 
بانک مرکزی نیز با اشاره به ابلاغ دستورالعمل 
استفاده از اوراق گام از اواخر سال ۱۳۹۹ به 
شبکه بانکی در راستای تقویت هدایت اعتبار 
و افزایش بهره وروی نقدینگی گفت: از سال 
اوراق گام ۶۳ هزار  از طریق  تا کنون   ۱۳۹۹
است  شده  انجام  مالی  تامین  تومان  میلیارد 
که این عدد در سال ۱۳۹۹ معادل ۱.۱ هزار 
 ۷.۷ معادل  در سال ۱۴۰۰  و  تومان  میلیارد 
هزار میلیارد تومان بوده است. در سال ۱۴۰۱ 
با رشد فوق العاده به ۵۱.۶ هزار میلیارد تومان 
رسیده است ضمن آنکه در سه ماهه نخست 
با  تومان  میلیارد  هزار   ۲.۶ نیز  جاری  سال 
انجام شده  تامین مالی  اوراق گام  از  استفاده 

است.
کرد:  تصریح  مرکزی  بانک  اقتصادی  معاون 
اتفاق دیگری که در خصوص اوراق گام انجام 
شده است این است که در سال های گذشته 
سرمایه،  بازار  در  اوراق  زودهنگام  تنزیل  با 
در  اما  می شد  خارج  زنجیره  از  سریع  اوراق 
امکان  پذیر  دوم  حلقه  تا  تنزیل  جاری  سال 
انتقال  نیز  بعد  به  دوم  حلقه  از  و  نمی باشد 
 ۲۵ میزان  به  جمعاً  سرمایه  بازار  به  اوراق 
امکان پذیر  متقاضی  هر  اوراق  مبلغ  درصد 
بنگاه  برای  تعهد  سقف  آنکه  می باشد. ضمن 
های متقاضی از معادل ۱۲۰ درصد فروش به 
میزان ۲۰۰ درصد رسیده است و در زنجیره 

هم تداوم بیشتری خواهد داشت.
همچنین در این جلسه اقتصاددانان مدعو به 
طرح موضوعات و پیشنهادهای خود در زمینه 
مشکوک  مطالبات  مرکزی،  بانک  استقلال 
آنها  تاثیر  و  بانکی  الوصول، سپرده های کلان 
بر نرخ سود بانکی، نظارت بر مصرف تسهیلات 
تولید  بخش  به  تسهیلات  ویژه  توجه  بانکی، 
استفاده  با  مالی  تامین  نوین  روش های  و 
اصلاحات  و  بانکی  نظارت  فاکتورینگ،  از 

ساختاری پرداختند.

رئیس کل بانک مرکزی خبر داد:
استمرار روند کاهشی نرخ تورم

اخبار

اشتغالزایی ۳۲۰ هزار 
مهارت آموز در سال جاری

 طبق داده های سازمان فنی و حرفه ای کشور پیش بینی می شود 
امسال ۳۲۰ هزار نفر از مهارت آموزان در طرح واقعی محیط کار 

جذب بازار کار شده و شاغل شوند.
 بر اساس طرحی که سازمان آموزش فنی و حرفه ای برای طرح 
آموزش در محیط واقعی کار در نظر گرفته، مشارکت حداقل 
این طرح است که  یک میلیون و ۴۰۰ هزار واحد صنفی در 
براساس آن در سال جاری که فاز نخست آن است پیش بینی 
می شود حدود ۴۰۰ هزار واحد صنفی در این طرح مشارکت 
گذراندن  از  پس  نیز  مهارت آموز  هزار   ۳۲۰ و  باشند  داشته 

آموزش های لازم جذب بازار کار شوند.
و حرفه ای،  فنی  آموزش  سازمان  از  ارائه شده  داده های  طبق 
درصد   ۸۰ کار،  واقعی  محیط  در  مهارت آموزی  طرح  در 
مهارت آموزان شاغل خواهند شد. کسب مهارت به صورت عملی 
اقتصادی و کارگاه های تولیدی و صنعتی  در داخل بنگاه های 
بازار کار و  برای جذب در  اجرایی دولت  از سیاست های  یکی 

اشتغال پایدار است.
حضور در محیط واقعی کار کمک می کند تا کارآموز از نزدیک 
از  و  شود  آشنا  موردنظر  شغل  و  دستگاه ها  فنون  و  فن  با 
آموزش های صرفاً تئوری به سمت آموزش های عملی و کاربردی 
حرکت کند.سازمان فنی و حرفه ای زیر نظر وزارت تعاون، کار 
تخصصی  و  فنی  آموزش های  ارائه  متولی  اجتماعی  رفاهی  و 
است که در راستای توانمندسازی نیروی کار خدمات آموزشی 
بر  می کند.  ارائه  مختلف  طرح های  و  قالب ها  در  را  مهارتی  و 
همین اساس، در راستای اجرایی کردن بند ۲ سیاست های کلی 
اشتغال ابلاغی از سوی رهبر معظم انقلاب و بند ۵ سیاست های 
کلی اقتصاد مقاومتی، سازمان آموزش فنی و حرفه ای، »طرح 
مهارت آموزی در محیط واقعی کار« با رویکرد ایجاد بسترهای 
تثبیت  و  استمرار  و همچنین  پایدار  مولد،  اشتغال  برای  لازم 
اشتغال فرصت های موجود و مورد نیاز جامعه بویژه در مشاغل 
خرد و خانگی را از ابتدای دولت سیزدهم در اولویت خود قرار 
داده است. سازمان آموزش فنی و حرفه ای برای اجرایی کردن 
طرح مهارت آموزی در محیط واقعی کار از ظرفیت بخش های 
غیردولتی در محیط کارگاهی استفاده می کند و در این راستا 

نیز توسعه و تنوع الگوهای آموزشی را مدنظر قرار داده است.
اهداف طرح مهارت آموزی در محیط واقعی کار

و  آماده سازی  و  تجربه  کار، کسب  و  محیط کسب  با  آشنایی 
ایجاد خودباوری در مهارت آموز برای ورود به عرصه اشتغال و 
کارآفرینی، حفظ و پایداری مشاغل سنتی و بومی خصوصاً در 
صنایع دستی، کمک به بنگاه های فعال به منظور شناسایی و 
جذب نیروی کار مستعد و توانمند، کاهش هزینه های جذب و 
به کارگیری نیروهای فاقد مهارت و استفاده از ظرفیت و توان 
آموزشی عملی بنگاه های اقتصادی از مهم ترین اهداف این طرح 

است.
در  نیاز  مورد  شایستگی  و  مهارت  طرح،  این  چهارچوب  در 
چهارچوب استانداردهای آموزشی سازمان از مربی به مهارت آموز 
همزمان با فرایند تولید محصول و ارائه خدمت منتقل می شود.

طرح  در  آموزش  کشور،  حرفه ای  و  فنی  سازمان  اعلام  طبق 
در  مندرج  زمان  با  برابر  کار  واقعی  محیط  در  مهارت آموزی 
استانداردهای آموزشی بوده و حداکثر یک سال است. همچنین 
حداقل مدت زمان آموزش در هر زمان نباید کمتر از ۸۰ ساعت 
باشد. ضمن اینکه آموزش ها باید متناسب با حرفه و استاندارد 
آموزشی ارائه شود.طبق گزارش سازمان فنی و حرفه ای کشور، 
بیش از ۸۰ درصد کسانی که آموزش مهارتی در محیط واقعی 
کار را می گذرانند، شاغل می شوند و یک بسته کامل مهارت های 

نرم در محیط کار واقعی به آنها ارائه می شود.
فراهم شدن همکاری یک میلیون و ۴۰۰ هزار واحد صنفی در 

طرح مهارت آموزی در محیط واقعی کار
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی و رئیس سازمان آموزش 
روزنامه  با  اختصاصی  گفت وگوی  در  کشور  حرفه ای  و  فنی 
»ایران اقتصادی« تأکید کرد که یکی از رویکردهای مهم دولت، 
توسعه آموزش های مهارتی در کشور است بر همین اساس طرح 
از تجربه خودمان  استفاده  با  واقعی کار«  »آموزش در محیط 
و دیگر کشورها به روزرسانی شده است و آموزش ها در داخل 

بنگاه های تولید به جوانان ارائه می شود.
»غلامحسین حسینی نیا« »طرح مهارت آموزی در محیط واقعی 
کار« را همان »استاد و شاگردی قدیم« اعلام کرد و گفت: افراد 
در این طرح با دریافت آموزش  در محیط کار، مجموعه ای از 
فنی  آموزش  گواهینامه  پایان  در  و  می گیرند  یاد  را  مهارت ها 
رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  معاون  می کنند.  دریافت  حرفه ای  و 
کارفرما  از  مهارت آموز  طرح  این  قالب  در  که  گفت  اجتماعی 
مهارت های نرم از جمله بنگاه داری، دخل و خرج و برخورد با 
بسته  یک  قالب  در  را  اولیه  مواد  تهیه  نحوه  حتی  و  مشتری 

آموزشی فرا می گیرد.
وی وجود چهار میلیون واحد صنفی در سطح کشور را یکی از 
ظرفیت های مهم در طرح محیط کار واقعی اعلام کرد و گفت: از 
این تعداد حداقل یک میلیون و ۴۰۰ هزار واحد صنفی توانایی 
ورود به این طرح را دارند که اگر هر واحد یک نفر را جذب کند 

به طور متوسط یک میلیون و ۴۰۰ هزار نفر می شود.
حسینی نیا عنوان کرد که از اصناف خواسته ایم تا در قالب این 

طرح آموزش ها را ارائه کنند.
رونق طرح مهارت آموزی در محیط واقعی کار در دولت سیزدهم

رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور خاطرنشان کرد: در 
اجرای این طرح ایرادات و مسائل گذشته مانند دغدغه ضوابط 
قوانین کار و مالیات، پرداخت بیمه تأمین اجتماعی، بازرسی ها 
و دیگر موارد که عدم استقبال بخش خصوصی را در استفاده 
از آن به دنبال داشت، احصا و در شورای عالی مهارت و شورای 
عالی اشتغال کشور طبق دستورالعمل ها رفع مشکل شده است.

به گفته حسینی نیا، طرح مهارت آموزی در محیط واقعی کار با 
رویکرد ایجاد بسترهای لازم برای اشتغال مولد و پایدار و برای 
استفاده از ظرفیت های آموزشی موجود در محیط کارگاهی و 
دولت  در  اکنون  آموزشی  الگوهای  تنوع  و  توسعه  راستای  در 

سیزدهم رونق گرفته است.
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وزیر جهاد کشاورزی تاکید کرد: افزایش مبادلات تجاری بخش کشاورزی ایران و صربستان
مبادلات  افزایش  بر  کشاورزی  جهاد  وزیر   
صربستان  و  ایران  کشاورزی  بخش  تجاری 
تاکید کرد و گفت: آمادگی داریم بخشی از 
به  توجه  با  را  صربستان  کشاورزی  نیازهای 

ظرفیت تولید در ایران تامین کنیم.
کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
با  دیدار  حاشیه  در  نیکبخت«  »محمدعلی 
»ولادیمیر اورلیچ« رئیس پارلمان صربستان 
روسای  کرد:  اظهار  خبرنگاران،  جمع  در 
جمهور دو کشور بر افزایش تبادلات تجاری 

ایران و صربستان تاکید دارند.
وزیر جهاد کشاورزی افزود: بخش کشاورزی 
اقتصادی  بخش  مهم  زیربخش های  از 

محسوب می شود و در انتقال دانش و توسعه 
موثری  نقش  کشاورزی  مختلف  بخش های 

داشته باشد.
وی تصریح کرد: در حوزه تجارت در زمینه 
اساسی  محصولات  طیور،  و  دام  نهاده های 
و  سبزی  بذور  انواع  مانند  پایه  نهاده های  و 
دارد  بالایی  تجربه  صربستان  کشور  صیفی 
استفاده  این کشور  تجربه  از  ما می توانیم  و 
کنیم و بخشی از نیاز کشور در زمینه ذرت و 

گوشت را از این کشور تهیه کنیم.
نیکبخت ادامه داد: ما آمادگی داریم بخشی 
از نیازهای کشاورزی صربستان را با توجه به 

ظرفیت تولید در ایران تامین کنیم.
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رنگرز: نفرات اصلی تیم ملی کشتی 
فرنگی برای مسابقات جهانی و آسیایی 

مشخص شدند

اینکه طبق  بیان  با  فرنگی  تیم ملی کشتی  سرمربی 
چرخه انتخابی نفرات اصلی تیم ملی برای حضور در 
مسابقات جهانی و بازی های آسیایی مشخص شده اند، 
گفت: تنها در یک وزن مسابقه انتخابی برگزار می شود.

ملی  تیم  تمرین  حاشیه  در  چهارشنبه  رنگرز  حسن 
کشتی فرنگی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود:  تنها 
در وزن ۷۲ کیلوگرم بین سجاد ایمان طلب و دانیال 
سهرابی مسابقه انتخابی برگزار خواهد شد تا تکلیف 

این وزن مشخص شود.
دارنده ۲ نشان طلای جهان و چندین مدال آسیایی 
اضافه کرد:  سومین تمرین پر فشار را در شیراز پشت 
سرمی گذاریم تا تیم ملی ابتدا با آمادگی کامل روانه 
مسابقات جهانی صربستان کنیم و سپس برای حضور 
می  آماده  هانگِژوچین  آسیایی ۲۰۲۳  های  بازی  در 

شویم.
رنگرز در مورد اردوی شیراز هم گفت:  در حال برگزاری 
اردوی بسیار خوبی در شیراز و فارس که یکی از قطب 
های کشتی فرنگی در کشور است، هستیم که از دست 
اندرکاران هیات کشتی این استان جهت فراهم کردن 

امکانات خوب برای برپایی این اردو، تشکر می کنم.
امیدوار  کرد:  بیان  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
صعودی  روند  به  شیراز  در  اردو  این  برپایی  هستم 

کشتی گیران فارس کمک کند.

محمدی: دبیر به کشتی شخصیت داد

 دارنده مدال برنز المپیک ۲۰۰۸ پکن با تمجید از 
عملکرد چهار ساله رئیس فدراسیون کشتی گفت: 
علیرضا دبیر با اقدامات اساسی در بخش زیرساختی 

و فنی به نوعی به کشتی ایران شخصیت داد.
در  ایرنا  با خبرنگار  در گفت وگو  سیدمراد محمدی 
خصوص انتخاب مجدد علیرضا دبیر به عنوان رئیس 
فدراسیون کشتی اظهار کرد: ساخت و سازهای دبیر 
در چهار ساله گذشته فوق العاده بود. این اقدام بسیار 
ارزشمند است و به گونه ای شخصیت خاصی به این 
برگزاری  و  تمرینی  بخش  در  او  است.  داده  ورزش 
مسابقات نیز بسیار خوب کار کرده و توانسته با انجام 
این رویدادها عملکرد خوبی را به نام خود ثبت کند.

در  اساسی  اقدامات  این  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
بخش ساخت و ساز، سطح انتظارات از او در چهار 
سال آینده نیز بالا خواهد رفت. باید برای پیشرفت 
کشتی همه پیشکسوتان به این ورزش کمک کنند تا 
ورزش ملی کشورمان شرایط خوب خود را همچنان 

حفظ کند.
گوانگژو  در  جهان  سال ۲۰۰۶  مدال طلای  دارنده 
کشتی،  موفقیت های  تداوم  برای  البته  داد:  ادامه 
باید بیشتر کار کرد و با حفظ نسل طلایی و تربیت 
نسل جدید در کنار آنان، به صورت پلکانی همچنان 
کشتی گیران خوبی در تیم ملی حضور داشته باشند 
مدال های  جهانی  مختلف  رویداهای  در  بتوانند  تا 

ارزشمندی را برای کشورمان به ارمغان آورند.
برخی  ادعای  خصوص  در  همچنین  محمدی 
پیشکسوتان مبنی بر اینکه رییس فدراسیون رفتار 
هیجانی دارد، گفت: چنین چیزی وجود ندارد بلکه 
همه آدم ها نقاط مثبت و منفی دارند. این رفتار در 
من شاید به گونه ای دیگر باشد که فراز و فرودهایی 
دارم. در مدیریت این رفتار طبیعی است و هر فردی 

سبک خاص مدیریتی خودش را دارد.
ملی پوشان  بالای  شانس  به  اشاره  با  همچنین  وی 
کشتی آزاد برای کسب مدال در پیکارهای قهرمانی 
سال ۲۰۲۳ جهان در بلگراد، افزود: امیدوارم با توجه 
به زمان ۶۰ روزه تا رقابت های جهانی، آزادکاران به 
روحی  و  فنی  جسمانی،  ایده آل  وضعیت  و  شرایط 
یا در  برسند. نمی توان گفت که فلان کشتی گیر و 
وزن خاصی بیشترین شانس مدال داریم، بلکه همه 
مدعی هستند و روز مبارزه برای کسب مدال حیاتی 

و اثرگذار است.
خصوص  در  المپیک  و  جهانی  مدال   ۴ دارنده 
بازیکن سالاری در کشتی نیز گفت: در کشتی چنین 
چیزی از ابتدا هم وجود ندارد و در زمان ما هم وجود 

نداشت.

مدیرروستا: قلعه نویی برای جوانگرایی به 
زمان نیاز دارد/ در ایران دیگر ستاره  نداریم
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انوشیروانی: دوپینگ هاشمی تاثیری بر 
سهمیه المپیکی وزنه برداری ایران ندارد
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 رئیس فدراسیون وزنه برداری با اشاره به مثبت شدن تست دوپینگ 
»علی هاشمی« گفت: این دوپینگ تاثیری بر شمار سهمیه ایران در 

المپیک پاریس ندارد.
سجاد انوشیروانی در گفت وگو با ایرنا درخصوص شمار وزنه برداران 
ملی پوش   ۱۰ بود  قرار  داشت:  اظهار  آسیایی،  بازی های  به  اعزامی 
راهی  ایران  کاروان  ترکیب  در  زن(  سه  و  مرد  )هفت  وزنه برداری 
هانگژو شوند، اما فعلا ۵ وزنه بردار مرد و ۲ زن در لیست اعزام قرار 
گرفته اند البته این لیست قطعی نیست و قرار است فردا جلسه ای با 

ستاد بازی ها در این خصوص برگزار کنیم.
المپیک  ملی  کمیته  و  فدراسیون  بین  خوبی  تعاملات  افزود:  وی 
وجود دارد و این فهرست قابل اصلاح است. در این مدت دوستان 
رکوردهای قبلی را ارزیابی کردند، اما رکوردهای جدید ارتقا یافته و 
هر هفت سهمیه شانس مدال هستند. مطمئنم کمیته ملی المپیک 
به توضیحات و مستندات فدراسیون وزنه برداری لیست را  با توجه 

اصلاح خواهد کرد.
تست  شدن  مثبت  به  واکنش  در  وزنه برداری  فدراسیون  رئیس 
دوپینگ علی هاشمی و احتمال کاهش سهمیه المپیکی ایران گفت: 
تست هاشمی در کنترل داخلی نادو )ستاد ملی مبارزه با دوپینگ( 
در  ایران  وزنه بردری  سهمیه های  بحث  در  تاثیری  و  شده  مثبت 

المپیک پاریس ندارد.

مومنی مقدم: سطح مسابقات یونیورسیاد 
مانند رقابت های جهانی است

مسابقات  بالای  سطح  به  دانشجویان  والیبال  تیم  سرمربی 
یونیورسیاد در این دوره از رقابت ها اشاره کرد.

تیم  به گزارش خبرنگار مهر، غلامرضا مومنی مقدم سرمربی 
اظهار  یونیورسیاد  مسابقات  مورد سطح  در  دانشجویان  ملی 
داشت: مسابقات یونیورسیاد در سطح بالایی برگزار می شود، 
میزبانی  به  یونیورسیاد  مسابقات  در  پیش  سال   ۲۲ حدوداً 
پکن شرکت کردم و می دانم سطح این مسابقات تا چه اندازه 

بالاست.
اظهارداشت:  دانشجویان  والیبال  تیم  ترکیب  مورد  در  وی 
مورد  را  دانشجویان  تیم  و  جوانان  والیبال  تیم  از  تلفیقی 
رسیدیم.  نفره  لیست ۱۲  به  نهایت  در  و  دادیم  قرار  بررسی 
متأسفانه در روز آخر امیر محمد گلزاده پشت خط زن تیم 
ملی جوانان و بهترین بازیکن جهان را به دلیل مصدومیت از 

دست دادیم و با ۱۱ بازیکن عازم این مسابقات شدیم.
مسابقات  سطح  کرد:  تصریح  ایران  حریفان  مورد  در  وی 
بالاست و همه تیم های  یونیورسیاد مانند رقابت های جهانی 
مطرح دنیا در آن شرکت کردند، البته شناخت دقیقی از رقبا 
نداریم و با برگزاری اولین مسابقه، آن ها را آنالیز می کنیم و با 

برنامه ریزی بهتر به مصاف رقبا می رویم.

امیرحسین حسین زاده:

قراردادم باتراکتور بلندمدت است

با  بودم  تراکتور گفت: قبول کرده  بازیکن جدید تیم فوتبال 
حقوق کم برای استقلال بازی کنم اما آنها نتوانستند مشکل 

رضایت نامه من را حل کنند.
به گزارش خبرنگار مهر، امیرحسین حسین زاده که یکی از 
بازیکنان مد نظر استقلال برای فصل آینده بود، پس از این که 
مسئولان باشگاه تهرانی نتوانستند رضایت نامه او را از باشگاه 

شارلوا بلژیک دریافت کنند، به تیم تراکتور تبریز پیوست.
باشگاه استقلال و آقای  با مسئولان  این مورد گفت:  وی در 
نکونام صحبت کرده بودم و آماده حضور در تیم حتی با حقوق 
را حل  من  نامه  رضایت  مشکل  نتوانستند  آنها  اما  بودم  کم 
مسئولان  با  خاطر  همین  به  و  نداشتم  زیادی  زمان  کنند. 

تراکتور به توافق رسیدم.
تیم  این  برای  را  توانش  تمام  که  این  بیان  با  زاده  حسین 
تبریزی خواهد گذاشت گفت: تراکتور تیم فوق العاده ای است 
تیم های  از  یکی  و  دارد  بازیکنان خوبی  ها  در همه پست  و 

مدعی قهرمانی خواهد بود.
بازیکن جدید تراکتور در مورد این که وضعیت استقلال برای 
فصل پیش رو را چطور می بیند گفت: من در مورد استقلال 

صحبت نمی کنم.
وی در مورد این که ممکن است در فصول آینده به استقلال 

برگردد گفت: قراردادم با تراکتور بلند مدت است.

پیشکسوت فوتبال ایران گفت: امیر قلعه نویی 
برای جوانگرایی در تیم ملی نیاز به زمان دارد 
و بهتر بود با او قرارداد بلندمدت بسته می شد.

در  ایرنا،  با  گفت وگو  در  مدیرروستا  علی اصغر 
خصوص قراردادهای عجیب و دلاری با برخی 
بازیکنان داخلی، اظهار داشت: چند سال است 
در این خصوص صحبت کردم. متاسفانه بعضی 
از مدیران، پول هایی فراتر از انتظار به بازیکنان 

پرداخت می کنند.
به  فقط  عجیب  رقم های  این  داد:  ادامه  وی 
در  است.  مافیا  و  دلالان  داشتن  نقش  دلیل 
فوتبال دنیا چنین چیزی رخ نمی دهد و دلالی 
هم وجود ندارد. متاسفانه در فوتبال کشورمان 
دلالان و مافیا همه کار انجام می دهند و همین 
مساله موجب افُت فوتبال کشورمان شده است.

بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال ایران گفت: آنها 
را  ضعیف  بازیکنان  که  دارند  قدرت  حدی  تا 
و  می کنند  تحمیل  ما  باشگاه های  بهترین  به 
با  قراردادهای سنگین  اینگونه  به  نظارتی هم 
بر  بازیکن  اگر  نمی شود.  بی کیفیت  بازیکنان 
اساس ارزش خودش پول بگیرد، دست مافیا از 

فوتبال کشورمان کوتاه می شود.
اظهار  نیز  بودجه  سقف  قانون  مورد  در  وی 
که  هستند  قانون  این  مخالف  کسانی  کرد: 
منافعشان به خطر افتاده است. البته می دانیم 
اگر قراردادی مثلا ۱۰میلیاردی با یک بازیکن 
امضا و ثبت می شود، این بازیکن چند میلیارد 

هم زیرمیزی می گیرد.
دستگاه های  اگر  کرد:  اضافه  مدیرروستا 

اتفاقات شوند،  نظارتی ورود کرده و مانع این 
دیگر کسی قانون سقف بودجه را دور نمی زند. 
که  برسد  جایی  به  ایران  فوتبال  امیدوارم 
و  باشند  پاسخگو  برای هر هزینه ای  باشگاه ها 

با متخلفین برخورد جدی شود.
مدیرروستا درباره اینکه گفته می شود مدیران 
نیز  دارند  حرف شنوی  دلالان  از  باشگاه ها 
باشگاه ها  مدیران  برخی  متاسفانه  شد:  یادآور 
به  دلالان  دارند.  زیادی  ارتباطات  دلالان  با 
مدیران باشگاه می گویند چه کسی در باشگاه 

باشد و چه کسی برود. زمانی که منافع مدیران 
هر  به  مجبور هستند دست  آنها  باشد،  وسط 

کاری بزنند.
کدام  به  نمی داند  شب  تا  بازیکن  افزود:  وی 
یک  با  و  می شود  بیدار  صبح  و  می رود  تیم 
به  پروسه  این  می بندد.  سنگین  قرارداد  تیم 
درصد  هم  دلال  و  می شود  طی  دلال  دست 
خوبی از این قرارداد می گیرد. در حال حاضر 
از قبل  بازیکنی که جذب باشگاه می شود  هر 

توسط دلالان انتخاب شده است.

وی همچنین درباره اینکه آیا جوان گرایی در 
فوتبال  کرد:  عنوان  است؟  داده  رخ  ملی  تیم 
کشورمان روز به روز از لحاظ فنی افُت می کند 
فدراسیون  نداریم.  ستاره  و  پدیده   دیگر  و 
فوتبال با امیر قلعه نویی تا جام ملت های آسیا 
قرارداد امضا کرده و همین مساله موجب شده 
تا او جوان گرایی نکرده و از بازیکن های پا به 
قرارداد  او  با  اگر  کند.  استفاده  گذاشته  سن 
ملی  تیم  در  حتما  می شد،  امضا  بلندمدت 

تغییرات بنیادی ایجاد می کرد.

سال ششم - شماره   195

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۴۸ هیات اول موضوع 
فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
بشماره  مجید  فرزند  اسلام  یعقوب  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
قطعه  یک  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  چهار  به  نسبت   ۷۵ شناسنامه 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۰/۴۲ متر مربع پلاک ۲۵۰۱۱ 
از  از پلاک ۳۵۸۹ فرعی  و مجزی شده  مفروز  اصلی  از ۱۴۲  فرعی 
آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  آباد  سلطان  در  واقع  اصلی   ۱۴۲
اسداله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
نمایند بدیهی  به مراجع قضایی تقدیم  را  اعتراض دادخواست خود 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۴/۱۷ تاریخ انتشار نوبت دوم: 

 ۱۴۰۲/۰۵/۰۳
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۴۹ هیات اول موضوع 
فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
جمشید  فرزند  بایرامی  عبداله  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه ۱۰۵ نسبت به دو دانگ مشاع از ششدانگ یک 
پلاک  مربع  متر   ۱۲۰/۴۲ مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه 
پلاک ۳۵۸۹  از  مجزی شده  و  مفروز  اصلی  از ۱۴۲  فرعی   ۲۵۰۱۱
آباد خریداری از مالک رسمی  فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  قیدر  اسداله  آقای 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 

داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 

۱۴۰۲/۰۴/۱۷ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۵/۰۳ 

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی فقدان سند مالکیت
مورخ   ۲۴۱۷۵ شماره  وکالتنامه  برابر  قاصد  فاطمه  اینکه  به  نظر 
به  وارده  درخواست  طبق  اهواز   ۲۳۴ دفترخانه   ۱۴۰۲/۰۲/۱۱
استشهادیه  ۲برگ  تسلیم  با   ۱۴۰۲/۰۴/۲۰ مورخ   ۷۰۸۶ شماره 
مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۷۶ کرج با اعلام اینکه سند 
از  مشاع  مربع  متر  پنجاه  و  ۲۵۰/دویست  مساخت  اعیانی  مالکیت 

پنج  و  سی   /  ۳۵۰۳۸ مساحت  به  باغ  قطعه  یک  اعیانی  ششدانگ 
هزار و سی و هشت متر مربع قطعه ۳۶ تفکیکی به شماره پلاک ۵۷ 
فرعی از ۱۵۶ اصلی واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت ۴۱۸۲۱ 
محمدعلی  فرزند  قاصد  علیرضا  بنام   ۱۸۶ جلد  دفتر   ۱۶۹ صفحه 
گردیده  تسلیم  و  صادر  و  ثبت  ب  سری   ۷۳۵۶۲۳ سریال  بشماره 
است که وکیل مالک طی درخواست وارده فوق اعلام نموده که سند 
و  گردیده  مفقود  جابجایی  بعلت  الذکر  صدر  مشخصات  با  مالکیت 
المثنی پلاک مذکور را نموده است لذا  تقاضای صدور سند مالکیت 
یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه  آئین   ۱۲۰ ماده  اجرای  در  مراتب 
نوبت آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ 
نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در 
غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض 

ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

بیرانوند: تحت هیچ فشاری نیستم/ ۱۰میلیارد از دست دادم
پرسپولیس  فوتبال  تیم  جنجالی  سنگربان 
مورد  در  و  شکست  را  خود  سکوت  سرانجام 

حواشی اخیر صحبت کرد.
 علیرضا بیرانوند در خصوص اردو آماده سازی 
لیگ  رقابت های  شروع  از  پیش  پرسپولیس 
سر  پشت  را  خوبی  تمرینات   : گفت  برتر 
رفته رفته  است.  خوب  شرایط  و  گذاشته ایم 
می شویم.  آماده  برتر  لیگ  رقابت های  برای 
البته فردا در یک بازی دوستانه به مصاف مس 
رفسنجان می رویم و روز جمعه با هوادار بازی 
لیگ  برای  را  خود  سپس  و  داشت  خواهیم 

آماده می کنیم.
وی افزود : امسال لیگ سختی خواهیم داشت 
امتیاز نخواهند داد. تیم ها  و تیم ها به راحتی 
مثال  عنوان  به  کردند؛  عوض  را  خود  مربیان 
ربیعی  محمد  رفت،  ملوان  به  تارتار  مهدی 
نیز  الهامی  ساکت  و  شد  ذوب آهن  سرمربی 
هدایت مس رفسنجان را بر عهده گرغت و این 

موضوع کار همه تیم ها را دشوار خواهد کرد.
سنگربان پرسپولیس درباره بازی حساس هفته 
دوم این تیم با تراکتور گفت: وقتی می خواهید 
نباید به  لیگ را شروع کنید و قهرمان شوید 
دارد  تیمی دوست  فکر کنید. هر  این مسائل 
بازی های سخت خود را در هفته های نخست 
هفته  از  تازه  تیم ها  همه  که  چرا  دهد  انجام 
چهارم و پنجم به بعد به اصطلاح راه می افتند. 
و  کردیم  حفظ  را  خود  بازیکنان  خوشبختانه 
بازیکن خوب نیز به ترکیب ما اضافه شده   ۳
خوب  شرایط  می تواند  موضوع  همین  است. 
بزرگی  و  تیم خوب  تراکتور  کند.  را حفظ  ما 

نشان  کرده،  جذب  که  بازیکنانی  با  و  است 
داده چقدر برای این فصل جدی است. اولین 
بازی خانگی آنها مقابل ماست و کار سخت و 
دشواری برابر این تیم در تبریز خواهیم داشت.

بیرانوند در مورد بازی دوستانه تیم ملی ایران 
با بلغارستان نیز اضافه کرد: حقیقت این است 
که تا الان بازی بلغارستان را ندیدم و از این 
تیم شناختی ندارم. دیروز هم وفتی به استخر 
این  مورد  در  بازیکنان  از  یکی  از  بودیم  رفته 
تیم سوال کردم که او هم اطلاعاتی نداشت اما 
فکر می کنم بازی دوستانه خوبی باشد. ما تیم 
۲۲ رنکینگ فیفا هستیم. این قبیل مسابقات 
می تواند به ما کمک کند. شنیده ام قرار شده 
با  اردن  در  هم  جانبه ای  چهار  رقابت های  در 
حضور تیم ملی قطر و اردن، شرکت کنیم که 

می تواند بازی های خوبی باشد.
وی در خصوص حواشی به وجود آمده در نقل 
این موضوع روی  احتمالی  انتقالات و فشار  و 
ندارم  قرار  فشاری  هیچ  تحت  من  گفت:  وی 
صحبت  نمی توانم  حالا  نکرده ام.  کاری  زیرا 
برنامه  به  اگر  گفتم  پیش  روز  چند  کنم. 
بروم خیلی حرف دارم ولی چیزی  تلویزیونی 
تحت  وجه  هیچ  به  که  است  این  می دانم  که 
فشار نیستم چون با همان قرارداد قبلی به کار 

خودم ادامه می دهم.
که  خبرهایی  درباره  پرسپولیس  سنگربان 
درخصوص مصدوم شدن وی مطرح شده است 
را  اخبار  این  است  روز  : چند  کرد  اذعان  نیز 
می خوانم اما من مصدومیتی ندارم. ۳ روز قبل 
با صنعت نفت توپ به سینه  در جریان بازی 

و بعد از آن به فکم خورد. به همین خاطر به 
درد  پرسپولیس(گفتم  دروازه بانان  ننکا)مدیر 
دارم و بازی نکنم بهتر است. دکتر هم توصیه 
نکنم.  تمرین  روز  چند  شرایط  این  با  کرد 
خدا  نشود.  نگران  کسی  تا  نگذاشتم  استوری 
را شکر امروز در جمع شما خبرنگاران صحبت 

کردم تا هواداران خیالشان راحت باشد.
بیرانوند در مورد انتشار متن قراردادش با باشگاه 
پرسپولیس گفت: نمی دانم قرارداد من را چه 
کسی پخش کرد. اما خیلی ها باور نکردند که 
قراردادم همان قبلی است و من حتی خیلی 
از آپشن ها را از دست داده ام. مهم ترین آپشن 
من مبلغ ۲۵۰ هزار دلاری بود که می توانستم 
با  ملت ها،  جام  در  خوب  عملکرد  صورت  در 
پرداخت آن به راحتی از پرسپولیس جدا شوم 
اما اکنون شاید باشگاه بگوید با ۵ میلیون دلار 

هم بیرانوند را نمی دهم.
وی افزود: خیلی آپشن ها مثل صعود از مرحله 
جام  لیگ،  قهرمانی  قهرمانان،  لیگ  گروهی 
و  بازی کردن  حذفی، سوپرکاپ، چند درصد 
بود  قراردادم  در  آسیا  فینال  در  حضور  حتی 
 ۱۵ قرارداد  پایه  مبلغ  درصد   ۷۰ نزدیک  که 
نزدیک  اما  می داد.  تشکیل  را  من  میلیاردی 
بود  تصمیمی  دادم .  دست  از  را  میلیارد   ۱۰
که خودم گرفتم و نیت من این بود به خودم 
احترام بگذارم. وقتی آمدم نوتیس)اخطار( سوم 
را به باشگاه بدهم گفتم هواداران می گویند یا 
چه  هواداران  می دانستم  چون  بمان؛  یا  برو 

می گویند گفتم بهتر است فسخ کنم.
وی در مورد صحبت های وکلیش که گفته بود 

»عشق به فوتبال کشک است«، اظهار داشت: 
مصطفی سلیمانی در آن زمان تحت فشار بود 
و آن حرف ها را زد. خیلی ها او را اذیت کردند 
اما من افتخار می کنم نزدیم ۱۰ سال است که 
با او کار می کنم. او از خیلی از مسائل زندگی 
من خبر دارد. بودنش در کنار من اتفاق خیلی 
خوبی بود و به من کمک زیادی کرده است. 
هم  فکم  نخوابیدم.  من ۳ شب  مقطع  آن  در 
بسته بود و نمی توانستم صحبت کنم. هرچند 
روز قرارداد با پرسپولیس می توانستم صحبت 

کنم اما اشاره کردم که نمی توانم حرف بزنم.
صحبت های  درباره  پرسپولیس  دروازه بان 
افرادی همچون روزبه چشمی، مدافع استقلال 
در مورد قرارداد وی نیز گفت : روزبه چشمی 
او  به  همیشه  و  است  من  خوب  دوستان  از 
ملی  تیم  در  من  هم تیمی  گذاشته ام.  احترام 
استقلال. هنگامی که  باشگاه  است و کاپیتان 
رقمش  که  می آید  باشگاه  یک  از  پیشنهادی 
چه  می گویند  صددرصد  می کنند،  اعلام  را 
به پرسپولیس  با ۱۵ میلیارد  بیرانوند  شد که 
آمد. اما من فقط طلب و حقم را از پرسپولیس 
قرارداد جدید هم فقط  از عقد  خواستم. پس 
۴۰ درصد از این ۷_۶ میلیارد آپشن را گرفتم، 

همین.
باشگاه  پیشنهادی  مبلغ  درباره  که  بیرانوند 
استقلال برای جذب وی حاضر به پاسخگویی 
افشین  با  اختلافش  شایعه  با  رابطه  در  نبود، 
هم  پرسپولیس  فوتبال  تیم  مدیر  پیروانی، 
جا  من  قلب  در  همیشه  تا  افشین  آقا  گفت: 

دارد.
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سلامت
گزارش

کمک به بهبود علائم ۱۳ بیماری با 
مصرف روزانه آب لیمو

فرد  یا  و  باشد  گذرا  است  ممکن  افراد  در  علائم  برخی  بروز  گاهی 
تصمیم بگیرد در کنار مراجعه به پزشک متخصص و مشورت با او، از 
روش های غیردارویی نیز استفاده کند. در این شرایط لیمو می تواند 

به بهبود علائم ۱۳ بیماری کمک کند.
به گزارش ایسنا، لیمو منبع شگفت انگیز ویتامین ب ۶، آهن، پتاسیم 
و فیبر است. مصرف فقط یک عدد لیمو می تواند ۱۷۸ درصد از میزان 

نیاز روزانه شما به ویتامین C را تامین کند.
بنا بر اعلام دفتر آموزش و ارتقای سلامت وزارت بهداشت، این امکان 
آغاز  لیمو  با  نوشیدن آب گرم همراه  با  را  دارد که روز خود  وجود 
قرص  مصرف  به  نیاز  بدون  را  بهداشتی  رایج  مشکل   ۱۳ تا  کنید 

درمان کنید.
_ بیماری کیسه صفرا: بیماری کیسه صفرا عموما ناشی از التهاب و 
 C تحریک کیسه صفرا است. این نکته ثابت شده که کمبود ویتامین
در بدن شما را در معرض خطر این بیماری قرار می دهد. از آنجا که 
لیمو خاصیت ضد التهابی دارد و منبع ویتامین C است، مصرف آن 

می تواند به پیشگیری از بیماری کیسه صفرا کمک کند.
برابر  در  محافظت  و  پوست  تقویت  به  می تواند  لیمو  آب  آکنه:   _

استرس های محیطی کمک کند و مانع ابتلا به آکنه شود.
_ سنگ کلیه: پتاسیم و اسید سیتریک موجود در لیمو باعث کاهش 
کلیه  سنگ  به  ابتلا  و  کریستال  رشد  از  جلوگیری  و  ادرار  اشباع 

می شود.
 ،C سرماخوردگی: لیمو به دلیل دارا بودن مقادیر زیادی ویتامین _
یک  نوشیدن  که  طوری  به  می کند؛  تقویت  را  بدن  ایمنی  سیستم 
فنجان آب لیمو در روز به محافظت از بدن در برابر سرماخوردگی 
و آنفلوآنزا منجر می شود. ویتامین C یک ماده مغذی و نوعی آنتی 

اکسیدان برای دفاع از سیستم ایمنی بدن است.
لیمو  آب  باشد،  رفته  بین  از  سرماخوردگی  اگر  حتی  گلودرد:   _
می تواند به سرعت بخشیدن به بهبودی کامل کمک کند و گلودرد 

را تسکین دهد.
_ ضعف ناخن ها: آب لیمو برای ناخن های شما عالی است. ویتامین 

C موجود در آن به تقویت و استحکام ناخن ها کمک می کند.
_ افزایش وزن: نوشیدن آب لیمو هنگام صبح و قبل از شروع صبحانه 
باعث هیدراتاسیون و جلوگیری از کم آبی بدن می شود و به کاهش 
وزن نیز کمک می کند. نقش ویتامین C برای جلوگیری و مبارزه با 

چاقی، ثابت شده است.
_ آسیب عضلات: یکی از عوارض ورزش، درد شدید عضلات است. 
خبر خوب این است که آب لیمو به کاهش آسیب عضلات در نتیجه 

ورزش کمک می کند.
درد  کاهش  برای  عالی  راه  یک  لیمو  آب  نوشیدن  مفاصل:  درد   _
مفاصل است و به کاهش علائم آرتریت و آرتروز کمک می کند. این 

نوشیدنی التهاب را از مفاصل دور می کند.
بیماری ریفلاکس هنگامی رخ می دهد که اسید  _ رفلاکس اسید: 
معده به مری باز می گردد و باعث ایجاد سوزش در گلو و سینه شما 
و  دارد  قلیایی  خاصیت  اما  است  اسیدی  اگرچه  لیمو  آب  می شود. 

می تواند ریفلاکس را درمان کند.
_ فیبرومیالژیا: این اختلال مزمن باعث ایجاد حساسیت و درد در 
تمام بدن می شود. اگر از این اختلال رنج می برید، آب لیمو یک راه 

عالی برای درمان درد بدون عوارض جانبی است.
_ التهاب: لیمو خاصیت ضد التهابی دارد. نوشیدن یک لیوان آب گرم 

همراه با لیمو در بهبود التهاب بدن موثر است.
لیمو  آب  هستید،  بالا  خون  فشار  به  مبتلا  اگر  بالا:  خون  فشار   _
بنوشید. اگر در حال حاضر از داروهای فشار خون استفاده می کنید، 
این داروها را ترک نکنید و با پزشکتان به طور خاص درباره جایگزین 

کردن آب لیمو مشورت کنید.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
صورت  برنامه ریزی های  براساس  گفت: 
گرفته، این وزارتخانه دنبال افزایش ۲۵ 
درصدی ظرفیت پزشکان متخصص در 

کشور است.
روز  عین اللهی  بهرام  ایرنا،  گزارش  به 
درباره  گویی  و  گفت  در  چهارشنبه 
کمبود پزشک متخصص، اظهار داشت: 
تربیت  به  بستگی  کمبودها  این  جبران 
نیروی انسانی در رشته های پزشکی دارد 
و وزارت بهداشت با توجه به ظرفیت های 
موجود؛ این نیروهای تخصصی را تربیت 

می کند.
باید  معتقدیم  البته  داد:  ادامه  وی 
پزشکان در کشورمان را در سطحی که 
در دنیا هستیم و همه آن را قبول دارند 

حفظ کنیم.
عین اللهی اضافه کرد: هیچ گاه کیفیت در 
را فدای کمیت نخواهیم  حوزه پزشکی 
افزایش  زیرساخت ها  اندازه  به  و  کرد 
انجام  را  متخصصان  پزشکان  ظرفیت 

خواهیم داد.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
افزود: پزشکی که تمایل به انجام عمل 
نداشته  بیماران  ویزیت  یا  و  جراحی 
باشد، نباید اسم پزشک متخصص را به 

برنامه  منظور  همین  به  کرد.  اطلاق  او 
پزشکان  درصدی   ۲۵ ظرفیت  افزایش 

متخصص را در برنامه داریم.
کمبود  درباره  نیز  پیشتر  عین اللهی 
کشور  بود:  در  گفته  کشور  در  پزشک 
به  توجه  با  اما  داریم  پزشک  کمبود 

ظرفیت های  از  استفاده  و  زیرساخت ها 
دانشگاه این کمبودها را با شیب ملایمی 
در طول چند سال جبران خواهیم کرد.

براساس اعلام سازمان جهانی بهداشت، 
ایران، ۱۰  در  نفر  هزار  هر ۱۰  ازای  به 
پزشک فعالیت دارند. همچنین با توجه 

به افزایش پذیرش دانشجوی پزشکی از 
۵۵۰۰ نفر در سال ۹۳ به ۸۵۰۰ نفر در 
 ۵۵ حدود  پذیرش  رشد   ،۱۴۰۰ سال 
به  کشور  در  سال  هفت  طی  درصدی 

ثبت رسیده است.

وزیر بهداشت: در صدد افزایش ۲۵ درصدی 
ظرفیت پزشکان متخصص هستیم

گزارش

خواص میوه های فصل تابستان؛

یک عدد هلو ۸ درصد از فیبر بدن را 
تأمین می کند

خواص میوه های فصل تابستان به قدری ارزشمند است که خوردن 
آنها را نباید از دست داد.

خوردن یک هلوی متوسط، ۸ درصد از نیاز روزانه به فیبر را تأمین 
می کند و دریافت آن بهبود دهنده یبوست است. این مقدار فیبر، سطح 
کلسترول خون را پایین می آورد و احتمال ابتلاء به بیماری های قلبی 
را نیز کم می کند. هلو کم خونی، خستگی و هم چنین کلسترول بالا 

را کاهش می دهد.
این میوه از منابع ویتامین C نیز محسوب می شود و به همین دلیل 
توصیه می شود افرادی که به بیماری های لثه مبتلا هستند، آن را در 

برنامه غذایی روزانه بگنجانند.
جالب است بدانید با خوردن یک هلوی متوسط ۳۴ میلی گرم از نیاز 

روزانه به این ویتامین تأمین می شود.

مصرف کدام ویتامین ها از بروز 
یبوست جلوگیری می کند؟

به  ابتلا  در  پزشکی  شرایط  برخی  یا  و  زندگی  غلط  عادات  از  بسیاری 
از قبیل عدم نوشیدن مایعات کافی، عدم ورزش،  تاثیرگذارند؛  یبوست 
استرس بیش از حد، انسداد روده، بیماری روده مانند سندرم روده تحریک 
پذیر، سرطان کولون، سرطان رکتوم و ... اما چگونه می توان این مشکل 

رایج گوارشی را برطرف کرد.
به گزارش ایسنا، با این حال مصرف برخی از ویتامین ها می تواند در دور 
کردن این عارضه از شما تا حدی موثر باشد؛ البته قبل از مصرف هر نوع 
مکمل ویتامین یا خرید آن باید با پزشک تان مشورت کنید؛ چون بسیاری 
از ویتامین ها برای نوزادان، مبتلایان به بیماری های گوارشی، مبتلایان به 

بیماری های مزمن و ... ممکن است مفید نباشند.
بنابر اعلام دفتر آموزش و ارتقای سلامت وزارت بهداشت، مصرف پنج 
ویتامین می تواند به کاهش علائم یبوست کمک کند که این ویتامین ها 

شامل موارد زیر است:
_ اسید فولیک: به عنوان فولات یا ویتامین ب ۹ نیز شناخته شده است. 
کمبود اسید فولیک گاهی اوقات باعث یبوست می شود. در صورت امکان 
به جای مصرف مکمل های اسید فولیک، غذاهای غنی از آن را مصرف 
کنید. غذاهای غنی از فولات عبارت اند از اسفناج، نخود، غلات صبحانه و 
برنج غنی شده با اسید فولیک. حد بالای اسید فولیک که اکثر بزرگسالان 

می توانند تحمل کنند، ۱۰۰۰ میکروگرم است.
_ ویتامین ب ۱۲: کمبود این ویتامین می تواند باعث یبوست شود. اگر 
یبوست شما به دلیل کمبود ویتامین ب ۱۲ باشد، افزایش مصرف روزانه 
آن می تواند به کاهش علائم کمک کند. غذاهای غنی از ویتامین ب ۱۲، 
سوای مکمل ها عبارتند از جگر گاو، ماهی قزل آلا، ماهی سالمون، ماهی 
روز  ویتامین ب ۱۲ در طول  میکروگرم  باید ۲.۴  بزرگسالان  اکثر  تن. 

دریافت کنند.
مقدار  بدن  چون  است.  آب  در  محلول  ویتامین  یک   :  C ویتامین   _
مشخصی ویتامین C را می تواند استفاده کند، دز زیاد آن می تواند سبب 
بروز اسهال شود. اما تنها در صورتی که یبوست داشته باشید این تاثیر 
به مزاق شما خوش می آید. توصیه می شود دز ۱۰۰۰ میلی گرمی از این 
ویتامین را سه مرتبه در روز مصرف کنید تا حرکات روده تان افزایش یابد. 
با این حال مصرف بیش از حد مضر است و باعث حالت تهوع و گرفتگی 

معده می شود.
_ ویتامین ب ۵: یا اسید پانتوتنیک باعث تحریک انقباض ماهیچه ای در 
سیستم گوارشی شده و به عمل دفع کمک می کند. میزان توصیه شده 
برای مصرف روزانه ویتامین ب ۵، برای اکثر بزرگسالان ۵ میلی گرم است. 
بیشتر زنان شیرده باید روزانه ۷ میلی گرم از این ویتامین را دریافت کنند.

_ ویتامین ب ۱: یا تیامین، به بهبود فرایند هضم کمک می کند و سطوح 
پایین آن با علائمی از قبیل یبوست همراه است. اکثر زنان باید روزانه ۱.۱ 

میلی گرم و مردان ۱.۲ میلی گرم ویتامین ب ۱ مصرف کنند.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001182 
مورخ 1402/03/29  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی داود بختیاری فرزند خالق به 
از تهران نسبت به  ششدانگ یک  شماره شناسنامه 16538 صادره 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 1023/93 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 124 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 126 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی احمد کاشف بزازی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 04 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001275 
مورخ 1402/04/03  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی قادر حقی جن قشلاق فرزند 
بلال به شماره شناسنامه 824 صادره از اردبیل نسبت به  ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 1404 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 123 اصلی واقع 
بختیاری  یداله  مالکیت رسمی  از  رباط کریم  ثبتی شهرستان  در حوزه 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 04 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001121 
مورخ 1402/03/27  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسن جدی فرزند محمد عیسی 
به شماره شناسنامه 113 صادره از ساوه نسبت به  ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت 2493/24 متر مربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ولیخان بهارلو محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /04 /1402
تاریخ انتشار دومین آگهی: 04 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000922 
مورخ 1402/03/10  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت 
مالکانه متقاضی مهدی فتحی فرزند جعفر به  انتقال عادی و تصرفات 
یک  به  ششدانگ  نسبت  از هشترود  شماره شناسنامه 308 صادره 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 160/56 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 56 فرعی مفروز از قطعه 82 تفکیکی از 163 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی کبری دوستی محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 04 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

میوه »انبه«، طعمی تابستانی و شیرین دارد و برای 
آنکه بدانیم چه کسانی بیشترین بهره سلامتی را از 
خوردن این میوه می برند، ابتدا باید مشخص کنیم 
که در این میوه پرُفیبر و آبدار چه ترکیباتی نهفته 

است.
»کارلی  ایندیپندنت،  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
کلینیک  در  تغذیه  متخصص  سدلاچک«، 
»کلیولند« فواید برجسته این میوه شیرین برای 
سلامت بدن را با توجه به ویتامین ها و نحوه هضم 

و جذب آن در بدن توضیح می دهد.
انبه سرشار از ویتامین و مواد معدنی و فیبر است. 
این میوه مقدار زیادی مواد مغذی و در عین حال 
انبه خردشده ۹۹  فنجان  دارد. یک  کالری کمی 

کالری و ۲.۶ گرم فیبر دارد.
همچنین با خوردن این مقدار انبه، این میزان از 
مصرف توصیه شده روزانه ویتامین ها و مواد معدنی 

لازم برای بدن تامین می شود:
)C( ۶۷ درصد ویتامین سی -

- ۲۰ درصد مس
)A( ۱۰ درصد ویتامین آ -

)E( ۱۰ درصد ویتامین ای -
انبه همچنین منبع خوبی از فولات )ویتامین ب ۹(، 
 )K( منیزیم، پتاسیم، ویتامین ب۶ و ویتامین ک

است.
فواید انبه برای سلامت بدن

را  از مشکلات سلامت  تنهایی هیچکدام  به   انبه 
برطرف نمی کند اما قطعا ارزش غذایی فوق العاده ای 
دارد. وقتی این میوه را به  عنوان بخشی از رژیم 
غذایی سالم می خورید، فواید زیر را برای شما به 

ارمغان خواهد آورد:
۱. سلامت روده تان را بهبود می بخشید

انبه منبع خوبی از هر دو نوع فیبر محلول و نامحلول 
است. فیبر، کربوهیدراتی در غذاهای گیاهی است 
که نمی توانید آن را هضم کنید. فیبر نامحلول در 
دستگاه گوارش تجزیه نمی شود و به حجم مدفوع 
می افزاید و در نتیجه اجابت مزاج راحت تر می شود.

دکتر سدلاچک می گوید: رژیم غذایی با فیبر زیاد 
راهی موثر برای مبارزه با یبوست و نفخ است. فیبر 

همچنین باکتری های مفید در روده  را تغذیه و به 
حفظ تعادل میکروبیوم روده کمک می کند.

۲. وزن مناسب را حفظ می کنید
فیبر فقط برای روده مفید نیست بلکه برای حفظ 
اندازه دور کمر و جلوگیری از بزرگ شدن شکم نیز 
می تواند مفید باشد. یک مطالعه نشان داد که انبه 
ممکن است به کنترل گرسنگی کمک کند که این 
خود می تواند به شما کمک کند به برنامه تغذیه 

سالم خود پایبند بمانید.
غذاهای  با  مقایسه  در  می گوید:  دکتر سدلاچک 
کم فیبر، هضم انبه بیشتر طول می کشد. بنابراین، 
غذاهایی  یا  فراوری شده  غذاهای  خوردن  از  پس 
نباشند  تغذیه ای متراکم  نظر  از  که ممکن است 
مانند چیپس، با خوردن انبه کمتر متوجه ضعف 
و گرسنگی می شوید. با مصرف انبه، بدون نیاز به 
مصرف کالری زیاد برای مدتی طولانی تر احساس 
مواد  فرایند  این  در  و  می کنید  بیشتری  سیری 

مغذی بیشتری نیز دریافت می کنید.
۳. تقویت سلامت مو و پوست

 )A، C، E( ای  و  ث،  آ،  ویتامین های 
برای  وجودشان  که  هستند  آنتی اکسیدان هایی  
سلامت مو و پوست ضروری است. این ویتامین ها 
به مقابله با آسیب هایی کمک می کنند که هر روز 
مصرف  می شود.  وارد  شما  پوست  به  محیط  از 
مستقیم این ویتامین ها روی پوست می تواند مفید 
باشد به همین دلیل است که بسیاری از محصولات 
مراقبت از پوست حاوی این موادند اما شما به این 
مواد مغذی در رژیم غذایی تان نیز نیاز دارید. انبه 
می تواند بخشی از این ویتامین های لازم را تامین 

کند.
سدلاچک می گوید: همه ما برای سلامت پوست 
اما  نیاز داریم  خود به ویتامین های آ و ث و ای 
بهتر است آن ها را از غذاهای کامل دریافت کنیم 
نه مکمل های غذایی. مصرف زیاد این ویتامین ها 
و  مضر  می تواند  غذایی  مکمل های  صورت  به  
داشته  تداخل  می کنیم  مصرف  که  داروهایی  با 
باشد. همچنین مدت بیشتری طول می کشد که 
این مکمل ها در بدن تجزیه شوند. ویتامین ها به  

راحتی جذب  به   مکمل  صورت 
دز  انبه  خوردن  نمی شوند. 
خوبی از این مواد مغذی را بدون 
خطرهای موجود در مکمل ها به 

بدن شما می رساند.
۴. کمک به کاهش کلسترول

انبه  در  موجود  محلول  فیبر 
کلسترول  کاهش  به  می تواند 
ال دی ال  کلسترول  و  کلی 
)LDL( کمک کند )این همان 
کلسترول بد است که باعث ایجاد 

پلاک در رگ های خونی می شود که جریان خون 
و اکسیژن را مسدود می کند(.

سدلاچک می گوید: میزان فیبر محلول در انبه به 
اندازه آنچه در غلات کامل یا میوه های پوست دار 

یافت می شود نیست، با وجود این، مفید است.
۵. کمک به تنظیم فشار خون

به بدن بسیاری از مردم پتاسیم کافی نمی رسد. 
اثر  با  پتاسیم ماده ای معدنی است که به مقابله 
سدیم )موجود در نمک خوراکی( در بدن کمک 
می کند. سدیم بیش از حد و پتاسیم ناکافی ممکن 
منجر  »هایپرتنشن«  یا  بالا  فشار خون  به  است 
هیچ  بالا  خون  فشار  می گوید:  سدلاچک  شود. 
نمی توانید  معاینه  بدون  بنابراین،  ندارد،  علامتی 
متوجه شوید که فشارتان بالا است. به همین دلیل 
است که همیشه باید معاینه سالانه شوید. پتاسیم 
به مبارزه با فشار خون بالا کمک می کند که عامل 
و  قلبی  بیماری های  به  ابتلا  در  اصلی  خطرناک 
سکته است. خوردن انبه و سایر غذاهای سرشار 
از پتاسیم در روز به تقویت سلامت قلب و عروق 

شما کمک می کند.
افرادی که بیماری مزمن کلیوی )CKD( دارند یا 
داروهای خاصی مصرف می کنند، ممکن است نیاز 
به محدود کردن مصرف پتاسیم داشته باشند. در 
مورد میزان پتاسیمی که در روز باید مصرف کنید 

با پزشک خود مشورت کنید.
انواع  از  ابتلا به برخی  از  ۶. کمک به پیشگیری 

سرطان

موادی  که  است  آنتی اکسیدان ها  از  سرشار  انبه 
برابر آسیب  از سلول های شما در  طبیعی اند که 
از  خاصی  نوع  حاوی  انبه  می کنند.  محافظت 
در  که  است  »مانگیفرین«  نام  به  آنتی اکسیدان 
برابر آسیب هایی که منجر به سرطان می شود از 

سلول ها محافظت می کند.
مشخص شده است که مانگیفرین احتمالا خطر 
ابتلا به سرطان های مغز، پستان، دهانه رحم، روده 

و پوست را کاهش می دهد.
دکتر سدلاچک می گوید: هیچ غذایی نمی تواند به  
طور کامل از شما در برابر سرطان محافظت کند 
اما انبه قطعا حاوی مواد مغذی ضدسرطان است. 
غذاهای  به جای  محصولات  دیگر  و  انبه  خوردن 
برای کاهش خطر کلی  موثر  راهی  فراوری شده، 

ابتلا به سرطان است.
حساسیت به انبه

همیشه قبل از خوردن انبه آن را کاملا بشویید و 
پوست بگیرید. اگرچه پوست انبه خوراکی است 
کنید،  خودداری  آن  خوردن  از  است  بهتر  اما 
طبیعی  روغنی  است،  »اوروشیول«  حاوی  زیرا 
از پیچک سمی و  که مسوول خارش های ناشی 

بلوط است.
اثر  بر  افراد  از  بعضی  سدلاچک هشدار می دهد: 
تماس با پوست انبه دچار واکنش آلرژیک می شوند 
نمی دهند.  نشان  واکنشی  هیچ  دیگر  برخی  اما 
اگر هنگام پوست کندن انبه دچار خارش دست 
آن  کندن  پوست  و  شستن  برای  می شوید، 

دستکش به دست کنید.

انبه چه فوایدی برای سلامتی دارد؟
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اجرای کانال آبرو  و دیوار حایل در سطح شیب 
دار  جنوب فاز۴ برای ایمن سازی معابر در حال 

انجام است.
سازی  ایمن  راستای  در  روز،  اتفاق  گزارش  به 
بلوار  عرض  از  سطحی  آبهای  هدایت  و  معابر 
شهید باهنر به سمت رودخانه شور،  دیوار حایل 
۵۴ متری با ارتفاع ۱۵ مترمربع برای جلوگیری از 
رانش معبر از شمال به جنوب در بلوار ۲۲بهمن 
جنوبی تقاطع بلوار شهید باهنر از سوی  شرکت 

عمران در حال انجام است.
در این پروژه  اجرای  آبرو با احداث کانال های 
بتونی با مقطع داخلی ۲×۲ برای هدایت آبهای 
سطحی خط القعر در فاز ۴ جنوبی با اعتبار ۲۹۰ 
اکنون  و هم  است  انجام  در حال  ریال  میلیارد 

دارای پیشرفت فیزیکی ۴۰ درصدی می باشد. 

احداث دیوار حایل ۵۴ متری برای 
ایمن سازی بلوار شهید باهنر  

گفت:  کریم  رباط  شهرستان  بهزیستی  رئیس 
یک هزار و ۲۰۰ زن سرپرست خانوار در رباط 
کریم و پرند از این حوزه مستمری دریافت می 

کنند.
بهزیستی  اقدامات  تشریح  با  مهکی  بهادر 
اظهار  مختلف  های  بخش  در  مددجویان  به 
خانوار  سرپرست  زن   ۲۰۰ و  هزار  داشت:یک 
بهزیستی  رباط کریم تحت پوشش  و  پرند  در 
هستند که ماهانه از این حوزه مستمری دریافت 

می کنند .
تنها  تهران  استان  در  کریم  رباط  افزود:  وی 
شهرستانی است که هیچ پرونده ای پشت نوبت 
نوبت  در  خانواری  سرپرست  زن  هیچ  و  ندارد 

دریافت مستمری نیست.
تحت  به  اشاره  با  کریم  رباط  بهزیستی  رئیس 
مزمن  بیماری  دارای  بیمار   7۰ بودن  پوشش 
این تعداد  افزود:  اعصاب و روان در شهرستان 
می  نگهداری  روان  و  اعصاب  مرکز  در  بیمار 
هویت  دارای  آنها  7۰درصد  حدودا  و  شوند 
که  است  این  ما  تلاش  تمام  هستند،  مجهول 
های  خانواده  متخصص  مددکارهای  طریق  از 
این افردا شناسایی و ارتباط گیری شود تا حد 
امکان از حمایت و پشتیبانی خانواده های خود 

بهره مند شوند.
مهکی در ادامه با بیان به اینکه درکل شهرستان 
در  گفت:  دارد  وجود  معلولیت  پرونده   3۹۰۰
شامل  که  بهزیستی  اداره  توانبخشی  واحد 
کیله معلولین می باشد حدود 3۹۰۰ تا پرونده 
معلولیت وجود دارد که با پیگیری های مستمر 
آنها مستمری دریافت می کنند و  نفر   3۰۰۰

تعدادی از آن ها هم که شرایط را دارند در نوبت 
و برخی هم که دارای معلولیت خفیف هستند 
از خدمات جزئی این مرکز بهره مند می شوند.

وی اضافه کرد: واحد توانبخشی شامل ۴مرکز 
روزانه ذهنی آموزشی که ۲مرکز معلولین زیر 
۱۴ سال و دو مرکز حرفه آموزی معلولین ذهنی 
بالای ۱۴ سال است که از صبح تا بعداز ظهر در 

آن مراکز آموزش می بینند.
بیان  ادامه  در  کریم  رباط  بهزیستی  رئیس 
۲طبقه  در  سالمندان  مرکزنگهداری  داشت: 
بانوان و آقایان که غرب استان تهران را پوشش 
می دهد حدود ۱۰۰ نفر پذیرش و ساماندهی 

شده اند.
با اشاره به موضوع مهم مناسب سازی  مهکی 
اظهار  معلولان  حقوق  از  حمایت  راستای  در 
کرد: شهرداری رباط کریم و سایر سازمانها در 
موضوع مناسب سازی باید به بهزیستی کمک 
کنند ضمن اینکه مناسب سازی شخصی برای 
بنام  که  مسکونی  واحد  از  اعم  معلولان،  تمام 
مناسب  کاملا  اعتبار  تامین  با  است  آنان  خود 

سازی شده است.
بی  کار  کودکان  شناسایی  به  ادامه  در  وی 
سرپرست در شهرستان رباط کریم اشاره کرد 
و افزود: همواره یکی از مهمترین دغدغه-های 
توانمند سازی  و  بهزیستی ساماندهی  سازمان 
با  و  راستا  همین  در  باشد  می  و  بوده  آنها 
رویکرد کنترل و کاهش آسیبهای اجتماعی این 
ساماندهی  و  شناسایی  شهرستان  در  کودکان 
شده اند و در مراکز شبه خانواده تحت پوشش 

قرار گرفته اند.

رئیس بهزیستی رباط کریم: یک هزار و 
200 زن سرپرست خانوار از این حوزه 

مستمری دریافت می کنند

خبر

 معاون بازار برق ایران با اشاره به عرضه 
بیش از ۹۸ میلیون کیلووات ساعت انرژی 
در  تجدیدپذیر  نیروگاه های  برق  تولیدی 
معافیت  از  انرژی،  بورس  سبز  تابلوی 
این  از  تجدیدپذیر  برق  خریدار  صنایع 
بورس از برنامه های مدیریت مصرف خبر 

داد.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، »حمیدرضا 
در  درخواست  ثبت  روند  درباره  باقری« 
ثبت  گفت:  انرژی  بورس  سبز  تابلوی 
درخواست ها به صورت بسته ماهانه انجام 
روز  از  متقاضیان  به طوری که  می شود؛ 
یکم تا پایان هر ماه می  توانند درخواست 
ثبت  به  را  آینده  ماه  برای  برق  تامین 
برسانند و این روال به همین شکل ادامه 

می یابد.
به گفته وی، آن دسته از صنایعی که در 
را خریداری  نیاز خود  برق مورد  ماه  تیر 
کنند در ماه جاری )مرداد( با محدودیت 
دیگر،  عبارت  به  شد؛  نخواهند  مواجه 
بر  علاوه  تابلو  این  در  برق  خریداران 
ایفای تعهدات قانونی خود، از برنامه های 
مدیریت  و  نیرو  وزارت  مصرف  مدیریت 
موارد  از  غیر  )به  کشور  برق  شبکه 
اضطراری و بحرانی شبکه سراسری برق( 
پایدار و  برق  معاف می شوند و می توانند 

مطمئن دریافت کنند.
و  صنایع  الزام  به  زمینه  این  در  باقری 
ادارات دولتی برای تامین درصدی از برق 
مصرفی خود از طریق انرژی تجدیدپذیر 
اشاره کرد و افزود: بر اساس قانون، همه 
و  مگاوات  یک  بالای  کنندگان  مصرف 
عمومی  و  دولتی  سازمان های  و  ادارات 
مصرفی  برق  از  بخشی  تامین  به  موظف 
هستند،  تجدیدپذیر  نیروگاه های  از  خود 
یک  شدند  مکلف  صنایع  طوری که  به 

پنج  ساله  هر  دولتی  ادارات  و  درصد 
مجموع  )در  سال  چهار  مدت  به  درصد 
از  را  خود  نیاز  مورد  برق  درصد(   ۲۰
طریق انرژی های تجدیدپذیر )خورشیدی 

و بادی( تامین کنند.
وی با اعلام اینکه هیچ گونه محدودیتی در 
پاسخ به نیاز متقاضیان در این بازار وجود 
ندارد، اظهار داشت: وجود این امکان در 
در  مصرف  بار  واوج  برق  ناترازی  زمان 
کشور کمک می کند که صنایع، برق مورد 
را دریافت کرده و ضمن رونق  نیاز خود 
و  محدودیت  از  ناشی  خسارات  از  تولید 

خاموشی برق جلوگیری کنند.
خاطرنشان کرد:  ایران  برق  بازار  معاون 
میلیون   ۹۸ از  بیش  مجموع  در  تاکنون 
برق  تولیدی  انرژی  ساعت  کیلووات 
تابلو  این  در  تجدیدپذیر  نیروگاه های 
این میان حجم  از  معامله شده است که 
بر  افزون  ماه  تیر  تحویل  برای  معاملات 
برای  و  ساعت  کیلووات  میلیون   ۵۵
کیلووات  میلیون   33 ماه  مرداد  تحویل 

ساعت بوده است.
قابل  برق  حجم  به  شدن  افزوده  از  وی 
عرضه در تابلوی سبز بورس انرژی کشور 

خبر داد و گفت: برق تولیدی نیروگاه های 
عرضه  بورس  سبز  تابلو  در  خورشیدی 
نیروگاه  دو  شدن  اضافه  با  اما  می شد، 
تابلوی  در  عرضه  مورد  برق  بادی، حجم 
قابل  افزایش  کشور  انرژی  بورس  سبز 

توجهی یافت.
همین  در  افزود:  ایران  برق  بازار  معاون 
مگاواتی   ۵۰ بادی  نیروگاه  دو  راستا 
و  شرقی  آذربایجان  در  واقع  »آقکند« 
»میل نادر« واقع در سیستان و بلوچستان 
به عنوان نیروگاه های تجدیدپذیر بادی در 
معاملات تابلوی سبز بورس انرژی فعالیت 
خود را به طور رسمی آغاز کردند که این 
هرساعت  در  متوسط  طور  به  نیروگاه ها، 

۶۰ مگاوات برق تولید می کنند.
 ۱۵ ساتبا،  کنار  در  بیان داشت:  باقری 
نیروگاه خورشیدی و ۲ نیروگاه بادی در 
حال عرضه برق تولیدی خود در این بازار 
نخستین  قیمت  ادامه داد:  وی  هستند. 
معامله برق در تابلو سبز بورس انرژی در 
حدود یک هزار و ۹۰۰ تومان بود و اکنون 
این رقم به سه هزار و 7۰۰ تومان رسیده 
است؛ البته در بازه های زمانی مختلف این 

عدد متفاوت خواهد بود.

صنایع خریدار برق تجدیدپذیر از تابلو سبز بورس از 

برنامه های مدیریت مصرف معاف می شوند

خبر خبر

سازمان بورس به مجلس پیشنهاد داد؛

تجدید ارزیابی تمام طبقات دارایی ها برای 
شرکت های بورسی الزامی شود

نوشتار

اوراق  و  بورس  سازمان  رئیس   
در  سازمان  این  گفت:  بهادار 
ساله  پنج  برنامه  قانون  خصوص 
به  را  پیشنهادی  کشور  هفتم 
که  است  کرده  ارائه  مجلس 
ارزیابی  تجدید  آن  موجب  به 
برای  دارایی ها  طبقات  تمام 
نزد  شده  ثبت  شرکت های 

سازمان الزامی شود.
به گزارش ایرنا از سازمان بورس، 
اینکه  بیان  با  عشقی«  »مجید 
بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان 
پنج  برنامه  قانون  خصوص  در 
را  پیشنهادی  کشور  هفتم  ساله 
که  است  کرده  ارائه  مجلس  به 
ارزیابی  تجدید  آن  موجب  به 
برای  دارایی ها  طبقات  تمام 
نزد  شده  ثبت  شرکت های 
با  افزود:  شود،  الزامی  سازمان 
توجه به شرایط اقتصادی کشور، 
این موضوع از چند جنبه ضروری 
موضوع  که  می رسد  نظر  به 
اطلاعات  “ارائه  آن  نخست 
خصوص  در  به روزتر  و  مفیدتر 
ترازنامه  در  دارایی ها  روز  ارزش 
رابطه  این  در  است.  شرکت ها” 
شرایط  به  عنایت  با  گفت  باید 
طی  کشور  اقتصاد  که  تورمی 
دهه های اخیر تجربه کرده است، 
شرکت های  دارایی  روز  ارزش 
بورس  سازمان  نزد  شده  ثبت 
دفتری  ارزش  با  بهادار  اوراق  و 
شرکت ها  ترازنامه  در  دارایی ها 
بنابراین  دارد،  معنی داری  فاصله 
ارزش دفتری اطلاعات مفیدی به 

ذی نفعان ارائه نمی کند.
این  ضمن  کرد:  خاطرنشان  وی 
صحیح  اطلاعات  ارائه  عدم  که 

خصوص  در  سرمایه گذاران  به 
قابلیت  دارایی ها،  روز  ارزش 
به  را  شرکت ها  ترازنامه  اتکای 
می دهد،  قرار  تاثیر  تحت  شدت 
همه  ارزیابی  تجدید  این رو  از 
ارائه  هدف  با  دارایی ها  طبقات 
اطلاعات با قابلیت اتکای بهتر به 

سرمایه گذاران ضروری است.
اوراق  و  بورس  سازمان  رئیس 
بهادار “ارائه تصویر قابل اتکاتر از 
را  شرکت ها”  سودآوری  وضعیت 
نکته دیگر در این رابطه ارزیابی و 
اضافه کرد: روند صورت های مالی 
مبلغ  می دهد  نشان  شرکت ها 
سال های  طی  در  شرکت ها  سود 
ملاحظه ای  قابل  افزایش  گذشته 
بیانگر  بررسی ها  اما  است  داشته 
افزایش  این  که  است  نکته  این 
شده  ایجاد  تورم  دلیل  به  عمدتا 
در نرخ فروش شرکت ها در نتیجه 
افزایش در سطح عمومی قیمت ها 

بوده است.
سود  مبلغ  افزایش  گفت:  وی 

افزایش  معنی  به  لزوما  شرکت ها 
و  نبوده  شرکت ها  واقعی  سود 
اسمی  متغیر  یک  حاصل  بیشتر 
است تا رویدادهای اثرگذار بر رشد 
تولید واقعی و بهره وری شرکت ها. 
بدین ترتیب عدم لحاظ استهلاک 
قابلیت  روز(  ارزش  )با  دارایی ها 
زیان  و  سود  اعداد صورت  اتکای 
این  با  می سازد.  روبرو  ابهام  با  را 
همه  ارزیابی   تجدید  توضیحات 
لحاظ  هدف  با  دارایی ها  طبقات 
بر  دارایی ها  استهلاک  آثار  کردن 
کردن  واقعی تر  و  شرکت ها  سود 
سود صنایع اجتناب ناپذیر است.

انجام  “لزوم  به  عشقی 
بلندمدت  سرمایه گذاری های 
اهداف  به  دستیابی  به منظور 
افزود:  و  کرد  اشاره  پایدار”  رشد 
در  شرکت ها  بقای  است  بدیهی 
انجام  گروه  در  کشور  صنایع 
بلندمدت  سرمایه گذاری های 
و  تولیدی  شرکت های  است. 
در  اصلی  لنگر  که  خدماتی 

عدم  و  کشور  اقتصادی  استقلال 
هستند  واردات  به  وابستگی 
سطح  حفظ  منظور  به  ناگزیرند 
انجام  به  نسبت  خود،  تولیدات 
بلندمدت  سرمایه گذاری های 

اقدام کنند.
اوراق  و  بورس  سازمان  رئیس 
هرگونه  انجام  گفت:  بهادار 
سرمایه گذاری نیازمند منابع مالی 
شرکت ها  داخلی  منابع  و  است 
تامین  منابع  اصلی ترین  از 
سرمایه گذاری های  چنین  مالی 
با  می شود.  محسوب  بلندمدت 
است  ضروری  موضوع  به  عنایت 
شرکت ها سالانه و به طور مستمر 
وجوهی را بابت تامین مالی انجام 
بلندمدت  سرمایه گذاری های 
صرف  را  آن  و  بگذارند  کنار 
دارایی های  در  سرمایه گذاری 
سایه  در  امر  این  و  بکنند  واقعی 
در  دارایی ها  استهلاک  لحاظ 
صورت های مالی شرکت ها میسر 

خواهد شد.

زارع پور: حفظ امنیت و حریم خصوصی 
کاربران خط قرمز ما  است

نوشتار

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات حفظ امنیت و حریم خصوصی 
کابران شبکه های اجتماعی را خط قرمز این وزارتخانه عنوان کرد 
و گفت: به مردم اطمینان می دهیم که پیام رسان بله و سایر پیام 

رسان های داخلی حریم خصوصی را رعایت می کنند.
عیسی زارع پور روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت در 
جمع خبرنگاران درباره حواشی پیش آمده درباره انتشار عکسی 
از تبادل اطلاعات بین کاربران شبکه اجتماعی بله اظهار داشت: 
پس از انتشار عکس مربوط به پیام رسان بله، به سازمان فناوری 
اطلاعات ماموریت داده شد تا مستندات را بررسی کند که بیانیه 

ای در این خصوص صادر شد.
حریم  حافظ  وزارتخانه  این  اینکه  بر  تاکید  با  ارتباطات  وزیر 
خصوصی افراد است، افزود: پیام رسان بله و سایر پیام رسان ها 
حافظ امنیت و حریم خصوصی کاربران هستند و خط قرمز ما 

همین حفظ حریم خصوصی افراد است.
زارع پور با یادآوری اینکه عکس مربوط برای رسیدگی به شکایات 
مردمی بود، اظهار داشت: در سایر پیام رسان های خارجی هم 
انجام می شود، گزارشات مورد  از محتوا  وقتی شکایت مردمی 
حریم  و  هویت  به  وجه  هیچ  به  این  و  گیرد  می  قرار  بررسی 

خصوصی افراد آسیب نمی زند.
دفاع وزیر از کیفیت شبکه اینترنت/ گزارش درباره اختلال در اینترنت بی انصافی 

بود
زارع پور با دفاع از کیفیت شبکه اینترنت کشور با اشاره به گزارش انجمن تجارت 
این واقعا کم انصافی و  اینترنت گفت:  الکترونیک تهران در زمینه اختلال در 
بی انصافی است؛ ما دو شب قبل جلسه ای با تهیه کنندگان این گزارش داشتیم؛ 
ما از هر نقد و پیشنهادی برای بهبود کیفیت شبکه استقبال می کنیم و به 
دوستان هم عرض کردیم که گزارش  آنها دارای اشکالاتی است البته دوستان هم 
اشکالات را قبول کردند و قرار شد این جلسات ادامه پیدا کند که بتوانند گزارش 

واقعی مبتنی بر واقعیات کشور دربیاورند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات بیان کرد: به عنوان مثال یکی از پایه های این 
گزارش این است که از ۱۰۰ سایت پربیننده و پرطرفدار در دنیا، 3۰ درصد در 
ایران فیلتر است. اینجا پشت دوربین نمی توان گفت اما شما می توانید به صفحه 
33 همان گزارش مراجعه کنید و ببینید که این سایت ها چه سایت هایی هستند.

زارع پور افزود: شاید یک سوم این سایت ها، سایت هایی باشند که در همه جای 
دنیا با محدودیت  روبرو هستند و سایت های غیراخلاقی هستند و سایت اول تا 
چهارم شبکه های اجتماعی است که ۱۵ سال است که دسترسی به آن در کشور 

با محدودیت روبرو است و در این دولت اتفاق نیفتاده است.
وی عنوان کرد: این گزارش در عین حال بخش های قابل استفاده ای داشت و 
نقاط خوبی داشت و ما هم استقبال کردیم؛ بحث هایی مانند عدم توسعه  مناسب 
در زیرساخت های ارتباطی کشور که ما آنها را دنبال می کنیم. قرار شد دوستان 
این کار را ادامه دهند و همکاران ما هم مشارکت کنند که این گزارش متقن تر 

شود.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات خاطرنشان کرد: بخش خصوصی هم می تواند 
ارائه دهند ما هم داده ها را در اختیار آنها قرار می دهیم. ما  گزارشات فصلی 

شبانه روزی تلاش می کنیم که روز به روز کیفیت شبکه را بهتر کنیم.

زارع پور در توضیح اینکه ایران دومین کشور دارای اختراع است، گفت: موضوع 
به هیچ عنوان به این شکل نیست در همان جلسه هم دوستان مطرح کردند و 
خودشان هم به اشکالات اذعان داشتند اما همانطور که گفتم این گزارش نقاط 

قوتی هم داشت و حتما از آن استفاده خواهیم کرد.
آخرین وضعیت پنجره ملی خدمات هوشمند

وی درباره بحث پنجره ملی خدمات دولت هوشمند، اظهار کرد: اگر پیگیری های 
اهالی رسانه نبود پنجره ملی خدمات دولت هوشمند به این اندازه رشد نمی کرد.

اتصال دستگاه ها  ادامه داد: در حال حاضر  ارتباطات و فناوری اطلاعات  وزیر 
وضعیت نسبتا خوبی دارند بیش از ۹7 درصد به پنجره واحد دولت هوشمند 
متصل شده اند و تلاش می کنیم معدود دستگاه های باقی مانده هم متصل شوند 

که بعضا مشکلات فنی دارند.
زارع پور عنوان کرد: نکته مهمتری که باید از سوی روسای دستگاه ها پیگیری 
شود، این است که براساس قانون امسال باید ۱۰۰ درصد خدمات دستگاه ها 
که تا سال گذشته 3۰ درصد بود، خدماتشان را با کیفیت مناسب از این طریق 

ارائه دهند.
وی خاطرنشان کرد: تا آذرماه باید همه استعلامات بین دستگاهی برخط شود 
یعنی هیچ دستگاهی نباید هیچ  شخصی را برای گرفتن استعلام از این وزارتخانه 
به آن وزارتخانه و از این اداره به آن اداره بفرستد و لازمه این کار هم این است 

که از همین حالا پیگیری شود.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات ادامه داد: تکلیف سوم که بسیار مهم است این 
است که دستگاه ها باید ۲۰ درصد خدماتشان را به شکل هوشمند ارائه دهند 
و به این معناست که برای گرفتن خدمت، نیاز به ارسال هیچ مدرک و مراجعه 
حضوری نباشد و هیچ کارمندی هم در دادن خدمت مداخله ای نداشته باشد و 

آن خدمت همان لحظه به شکل برخط را بگیرد.
زارع پور از اصحاب رسانه خواست که این سه تکلیف - به غیر اتصال - که بر عهده 
دستگاه ها است ، را دنبال کنند تا امسال را به سال شیرین برای مردم و ارائه 

خدمات هوشمند به آحاد جامعه تبدیل کنیم.

با  آبادی  لطف  محمد  روز،  اتفاق  گزارش  به 
غیر  پدافند  دپارتمان  "مدیر  عنوان  به  حکمی 

عامل بنیاد اندیشمندان" منصوب شد.
کمک به ارتقاء سطح دانش پدافند غیرعامل از 
انجام پژوهش های کاربردی، شناسایی  طریق 
و  کشور  پدافندی  های  فرصت  و  تهدیدات 
راه  جهت  حوزه  این  نظران  صاحب  شناسایی 
اندازی گروه های تخصصی به منظور همکاری و 
تعامل با سایر دستگاه های اجرایی از ماموریت 

های محول شده این دپارتمان می باشد.
جناب آقای محمد لطف آبادی دانشجوی مقطع 
وزارت  دایره  رئیس  الکترونیک،  و  برق  دکتری 
انجام  کشور؛  غیرعامل  پدافند  سازمان  نیرو 
سطح  در  اجرایی  و  تحقیقاتی  پروژه  چندین 
معتبر  مجلات  در  مقاله  چندین  چاپ  کشور، 
و نگارش 3 جلد کتاب و تقدیر شده از سوی 
ریاست سازمان پدافند غیرعامل از سایر سوابق 

ایشان می باشد.

محمد لطف آبادی با حکمی به عنوان "مدیر دپارتمان 

پدافند غیر عامل بنیاد اندیشمندان" منصوب شد
خبر
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